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دکتر رئیسی در جلسه هیئت دولت: 

دستگاه های اجرایی تلاش خود را برای اثرگذاری 

بهبود نرخ رشد اقتصادی بر معیشت مردم به کار گیرند

ورزشکاران نقش مهمی در مقابله با 
برنامه های دشمنان دارند
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حذف می شود
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فرماندار : ۱۰ باب مدرسه به سرانه 

آموزشی رباط کریم اضافه شد

قالیباف: تحریم های بانکی با پیوستن ایران 

به شبکه مالی بریکس مرتفع می شود
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زاکانی: برای ساخت ۱۸ کیلومتر خط تراموا 
۲۰۰ میلیون دلار بودجه نیاز داریم
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 عنایتی: کمبود بازیکن داریم اما دنبال

 روی سکو رفتن در آسیا هستیم
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استان ها 5

امام جمعه بخش گلستان: آتش نشانان 

خود را به دل خطر میزنند این یعنی ایثار
حجــت الاســام والمســلمین محمــود نورپــور در مراســم تجلیــل 
از آتــش نشــانان گفــت: آتــش نشــانان خــود بــا توجــه بــه دیــدن 
ــانی را  ــا انس ــد ت ــش میزنن ــه دل آت ــود را ب ــار خ ــا ایث ــر ب خط
نجــات دهــد خداونــد بــه ایــن عزیــزان ایــن رشــادت را میدهــد. 8 2

 امیــر ســرتیپ نصیــرزاده جانشــین رئیــس ســتاد کل نیروهــای 
ــدس هســتیم  ــاع مق ــم در دف ــروز ه ــه ام ــان اینک ــا بی مســلح ب
ــا هســتند،  ــال تصــرف باورهــا و تصــورات م ــه دنب و دشــمنان ب
ــای  ــا برنامه ه ــه ب ــی در مقابل ــش مهم ــکاران نق ــت: ورزش گف

ــد. ــمنان دارن دش

معاون اول رئیس جمهور، مدیریت 
را  بودجه  ناترازی  حل  و  بانک ها 
تورم  مهار  برای  لازم  اقدامات  از 
دانست و گفت: برنامه هایی برای 
دست  در  نقدینگی  رشد  کاهش 
تا اسفند به  اقدام است که آن را 
امروز  چون  برسانیم؛  درصد   ۲۵
شاء  ان  بنابراین  است   ۲۶ حدود 
به نقطه  پایان سال  از  تا قبل  الله 

هدف خواهیم رسید.
سخنران  عنوان  به  مخبر  محمد 
مدعو در نخستین روز دوازدهمین 
رهبری  خبرگان  مجلس  اجاسیه 
دفاع  هفته  گرامیداشت  ضمن 
امام  جمله  به  اشاره  با  مقدس 
»جنگ،  فرمودند:  که  راحل)ره( 
دوران  آن  گفت:  است«  نعمت 
و  بودیم  جنگی  منطقه  در  که  ما 
دیدیم  می  را  جنگ  آسیب های 
صورت  به  را  امام  فرموده  این 
امروز  بودیم،  پذیرفته  اعتقادی 
اقتدار نظام  و  می بینیم که تحکم 
تحمیلی  جنگ  مرهون  اسامی، 

است.
معاون اول رئیس جمهور با اشاره 
مزمن  و  متراکم  مشکات  به 
گفت:  گذشته  از  مانده  باقی 
اینکه  دلیل  به  کنم  اعتراف  باید 
از  قبل  محترم  جمهور  رئیس 
انتخابات شوند مسائل  نامزد  آنکه 
آنها  حل  برای  و  می دانستند  را 
برنامه ای تدوین کرده بودند، کار 

ما راحت شد.
حالی  در  اینکه  بر  تأکید  با  مخبر 
که  آمد  کار  روی  سیزدهم  دولت 
از  نفر   ۷۵۰ تا   ۷۰۰ بین  روزانه 
هموطنان ما بر اثر بیماری کرونا، 
این  در  افزود:  می کردند،  فوت 
حالت، نه به ما واکسن می دادند و 
نه اجازه می دادند واکسن بسازیم 
کشور  در  واکسنی  وقتی  حتی  و 
ساخته شد و اولین تزریق انسانی 
مواد  و  تجهیزات  شد،  انجام  آن 
اولیه ما را ضبط کردند و شرکت 
کار  این  برای  که  بنیانی  دانش 
تحریم  را  بود  شده  گفته  نظر  در 

کردند!
معاون اول رئیس جمهور در ادامه 

ابتدای  در  اینکه  به  اشاره  با 
ذخایر  وضعیت  دولت سیزدهم، 
کشور بسیار بد بود و در برخی 
ذخیره  روز   ۱۲ برای  استانها 
فروش  وضعیت  داشتیم،  گندم 
تورم  بود،  مشکل  دچار  نفت 
تقریباً  بود،  درصد   ۳۶.۹ کشور 
مصرف  کشور  تن خواه  تمام 
شده بود و رشد نقدینگی بیش 
از ۴۲ درصد بود، اضافه کرد با 
این وضعیت کار را آغاز کردیم، 
اشراف  دلیل  به  اما خوشبختانه 
که  ای  برنامه  و  جمهور  رئیس 
کار  بودند  کرده  تدوین  قبل  از 
 ۲ مدت  ظرف  و  شد  تر  راحت 

مشکات  و  مسائل  این  همه  ماه 
وی  رسید.  قبول  قابل  حد  به 
دیپلماسی  با  را  واکسن  قضیه 
حل کردند و ما ۱۵۰ میلیون دُز 
برخی  از  خودمان  پول  با  واکسن 
برخی  و  کردیم  تأمین  کشورها 
سازی  واکسن  درباره  تحریم ها 
میلیون   ۶۰ و  شد  رفع  داخلی 
واکسن هم در داخل کشور تولید 
کردیم. همچنین پول های بلوکه 
آزاد شد و  اکثر کشورها  شده در 

در اختیار کشور قرار گرفت.
یکی  ما  اینکه  به  اشاره  با  مخبر 
در  که  اسفندماه هایی  بهترین  از 
سال  در  داشتیم  گذشته  سالهای 
فراوانی  دلیل  به  هم  بود؛   ۱۴۰۰
قیمت ها  ارزانی  هم  و  اجناس 
 ۱۴۰۱ سال  در  می خواستیم  و 
را  جمهوری  ریاست  دوم  طرح 
همچون  اتفاقاتی  اما  کنیم،  اجرا 
شد  باعث  که  منطقه  در  جنگ 
کل  در  اساسی  کالاهای  فراوانی 
دنیا مشکل پیدا کند و ما نیز هم 
در تأمین کالا دچار مشکل شدیم 
پیدا  قیمت ها مشکاتی  در  و هم 
کنیم. البته در کشورهای اروپایی 
هم تورم از رشد عجیبی برخوردار 
شد؛ مثاً در بلژیک ۱۲ برابر، در 
هلند ۷ برابر، در دانمارک ۹ برابر 
و در دیگر کشورها نیز همین طور 
تورم  بالاترین سطح  نتیجه،  در  و 
گذشته  سال   ۲۰ در  غذایی  مواد 
در کشورهای اروپایی اتفاق افتاد.

افزود:  جمهور  رئیس  اول  معاون 
ترجیحی  ارز  حذف  دیگر،  اتفاق 
کار  این  دلیل  سه  به  ما  که  بود 
بود؛  قانونی  الزام  اولاً  کردیم:  را 
 ۱۴۰۱ بودجه  قانون  در  چون 
قیمت  تفاوت  ثانیاً:  بود.  آمده 
جدی کالاهای اساسی در کشورما 
وجود  همسایه  کشورهای  در  و 
کالاهای  قاچاق  عامل  که  داشت 
اساسی بود و ثالثاً اینکه به عنوان 
طریق  از   ،۱۴۰۰ سال  در  نمونه 
یارانه  همت   ۳۶۰ ترجیحی  ارز 
بود؛  عدالت  که خاف  دادیم  می 
تعلق  مردم  همه  به  عادلانه  زیرا 
باعث  اتفاقات  این  گرفت.  نمی 
تورم   ۱۴۰۱ خردادماه  در  شد 
که  باشد  درصد   ۲/۱۲ ما  ماهانه 
و  شدیم  متمرکز  و  بسیج  همگی 
را در مردادماه  تورم  موفق شدیم 
قضیه  با  که  برسانیم  درصد   ۲ به 
که  شدیم  رو  به  رو  اغتشاشات 
عبور  راحت  آن  کنار  از  نباید 
ای  سابقه  بی  اتفاقات  زیرا  کرد؛ 
آمریکا  و  داد  رخ  اغتشاشات  در 
۴۰۰ میلیون دلار برای حمایت از 

اغتشاشات اختصاص داد.
سال  شعار  به  ادامه  در  مخبر 
معظم  مقام  سوی  از  که   ۱۴۰۲
رهبری »مهار تورم و رشد تولید« 
و  کرد  اشاره  است  شده  تعیین 
با  که  تفاوتی  شعار  این  گفت: 
سال های  اقتصادی  شعارهای 
کمّی  که  است  این  دارد  گذشته 

و قابل اندازه گیری است.

معظم  مقام  همچنین  افزود:  وی 
در  امسال  سخنرانی  در  رهبری 
اجرایی  راه  رضا)ع(  امام  حرم 
سازی  مردمی  را  شعار  این  شدن 
اقتصاد عنوان کردند و بعد از آن، 
ریاست جمهوری جلسه گذاشتند 
که  کردند  موظف  را  دستگاهها  و 
برای تحقق شعار سال، برنامه خود 
عین  در  کنند.  دنبال  و  تدوین  را 
نفت  حوزه  چهار  به  نسبت  حال 
و گاز، راه و شهرسازی، صنعت و 
که  اقتصادی  دیپلماسی  و  معدن 
می شوند  مزایای کشور محسوب 
متمرکز  طور  به  که  دادند  دستور 

دنبال شود.
مخبر در ادامه، مدیریت بانک ها و 
اقدامات  از  را  بودجه  ناترازی  حل 
دانست  تورم  مهار  برای  لازم 
حال  در  مسائل  این  گفت:  و 
جهت  این  در  و  است  پیگیری 
رشد  کاهش  برای  هایی  برنامه 
نقدینگی در دست اقدام است که 
 ۲۵ به   ۱۴۰۲ اسفندماه  تا  را  آن 
درصد برسانیم؛ چون امروز حدود 
تا  الله  شاء  ان  بنابراین  است   ۲۶
نقطه هدف  به  پایان سال  از  قبل 

خواهیم رسید.
در پایان سخنان معاون اول رئیس 
خبرگان  مجلس  اعضای  جمهور، 
دیدگاههای  بیان  ضمن  رهبری، 
و  کردند  مطرح  را  سؤالاتی  خود 
اظهارات  و  سؤالات  به  هم  مخبر 

اعضای خبرگان داد.

حل ناترازی بانکها و بودجه دستور کار دولت؛ هدفگذاری رشد ۲۵ درصدی نقدینگی
تولیــد  طرح  اجرایی  عملیات   
بنزیــن و پروپیــلن در هلدینگ 
ظرفیت  با  اصفهان  پتروپالایش 
لیتر  میلیون   ۱۶ روزانه  تولید 
گازوئیل یورو ۵ فردا آغاز می شود.

که  در سال هایی  ایرنا،  گزارش  به 
فشارهای  بیشترین  تحت  کشور 
تحریمی قرار گرفته، واحد تصفیه 
گازوئیل پتروپالایشگاه اصفهان، به 
جهت دست یافتن به استاندارهای 
متخصصان  بر  تکیه  و   ۵ یورو 
ایرانی، در دستور کار قرار گرفت. 
تحــریم ها  وجود  به  توجه  با 
شرکت های  همکاری  عدم  و 
مهندسی  خدمات  خارجی، 
توسط شرکت های داخلی نارگان، 

چگالش و مپنا صورت پذیرفت.
عملیاتی  راستای  در  برآن  عاوه 
اقتصاد  سیاست های  کردن 
کالاهای  از  حمایت  و  مقاومتی 
ایرانی حدود ۸۰ درصد تجهیزات 
پروژه  این  اجرای  برای  نیاز  مورد 
داخلی  ســــازندگان  توسط 
توسط  و  ساخته  تهیـــه، 
و  چگالش  نارگان،  شـــرکت های 

مپنا تأمین شد.
به  سیزدهم  دولت  در  طرح  این 
مرحله بهره برداری رسید و میزان 
احداث طرح،  برای  سرمایه گذاری 
و ۵۱۱ میلیون یورو یا به عبارتی 
۶۷،۸۴۸ میلیارد ریال بوده است. 
اهداف این طرح نیز، کاهش گوگرد 
پالایشگاه  تولیدی  گازوئیل  در 
تولید ۱۶   ،ppm از ۱۰  کمتر  به 
 ۱۰۰ حدود  )معادل  لیتر  میلیون 
یورو  هزار بشکه( در روز گازوئیل 
در  مندرج  تکالیف  به  عمل   ،۵
از  جلوگیری  پاک،  هوای  قانون 

روز،  در  گوگرد  تن   ۳۰۰ انتشار 
تولیدی  محصول  رقابت پذیری 
جهانی  بازارهای  در  پالایشگاه 

طرح های آینده است.
طرح تولید بنزین و پروپیلن

این  که  دیگری  طرح های  از 
کار  دستور  در  پتروپالایشگاه 
که  است   RFCC فرآیند  دارد، 
فرآیندهای  مهمترین  از  یکی 
هدف  که  بوده  پالایشگاهــی 
عمده ساخت آن تبدیل برش های 
سنگین و کم ارزش نفتی همچون 
نفتی  ته مانده های  و  ضایعات 
به  پالایشگاهی  تقطیر  برج های 
سبک  و  ارزش  با  فرآورده های 

است.
 RFCC واحد  ظــرفیت خوراک 
که  است  بشکه  هــــزار   ۹۱
خـــــوراک  درصد   ۸۰ از  بیش 
که  مابقی  و   RHU واحد  از  آن 
برج  از  حاصل  سبک  گاز  نفت 
از  است  گاز سنگین  نفت  و  خاء 
پالایشگاه موجود دریافت می شود 
واحـــد  پایین دست  و  کنار  در 
با  پالایشگاهـــــی  واحد  مذکور 
ســـازی  شیرین  هیدروژن  تولید 
گاز LPG تولید پروپیلن و بنزین 
نیز طــــراحی و ساخت می شود.

طراحی  ارکان  در  کلی  طور  به 
به  نزدیک  تدارکات  و  مهندسی 
شاهـــد  را  پیشرفت  درصد   ۱۱
مهندسی  بخش  در  که  بودیم 
پروژه پیشرفت حاصل شده بیش 
پیش بینی  است.  درصد   ۴۱ از 
صنعتی  عظیم  واحد  این  سرمایه 
بالغ بر ۱۱۰۰ میلیون یورو برآورد 
با اعمال ارزش زمانی  گردیده که 
پول ۴ سال پس از بهره برداری در 

بازگشت  آن  سرمایه   ۱۴۰۸ سال 
خواهد شد.

 ۸ روزانه  واحد  این  محصولات 
هزار   ۶۰۰ و  بنزین  لیتر  میلیون 
همچنین  است.  گازوئیل  لیتر 
این  تولیدات  دیگـر  از  مایع  گاز 
واحدهای  خوراک  که  است  واحد 
خواهد  تأمین  را  پتروشیمــــی 

کرد.
اورتان،  پلی   _ اتر  پلی  تولید 
بنزین  کشتی،  MTBE، سوخت 
و گازوئیل از واحدهای پتروشیمی 
افــــزایش  است.  شرکت  این 
پالایشگاه،  پیچیدگی  ضریب 
سوددهی بالا، کاهش آلایندگـــی 
افزوده  ارزش  زیست محیطی، 
اقتصاد  بهبود  و  اشتغال زایی  بالا 
استان از مزایای ساخت واحدهای 

پتروشیمی است.
مذکور  پتروشیمی  واحدهای 
افزوده  ارزش  ایجاد  هدف  با 
در   LPG زنجیره  در  بالا  بسیار 
پایین دست واحدهای پالایشگاهی 
سرمایه گذاری  شده اند.  طراحی 

مرحله  در  پتروشیمی  واحدهای 
 ۲۳۰۰ بر  بالغ  امکان سنجی 
و  شده  پیش بینی  یورو  میلیون 
 ۲۵ از  بیش  سالیانه  خالص  سود 
میلیارد یورو برآورد گردیده است.

انجام شده  برنامه ریزی های  طبق 
بازگشت  می شود  پیش بینی 
 ۱۸ از  کمتر  شرکت  این  سرمایه 
اتمام  از  پس  بود.  خواهد  ماه 
هلدینگ  سود  فوق  پروژه های 
نرخ های  با  اصفهان  پتروپالایش 
از ۳۰ همت به ۱۲۵ همت  فعلی 

افزایش می یابد.
که  می دهد  نشان  موضوعات  این 
فعل  ایرانی  متخصصان  هرگاه 
سیاستگذاران  و  معنا  را  خواستن 
آن ها  برای  را  راه  دولت مردان  و 
به  توانسته  کشور  کردند،  هموار 
نمونه  برسد.  بزرگی  دستاوردهای 
لیتر  میلیون   ۱۶ تولید  هم  آن 
بشکه(  هزار   ۱۰۰ حدود  )معادل 
در روز گازوئیل یورو ۵ بوده که به 
کاهش آلودگی هوا کمک شایانی 

می کند.

گام بلند صنعت پتروپالایشگاهی در دولت سیزدهم

قابل توجه مالکین وسایل نقلیه ای که وسیله نقلیه آنها در پارکینگ های فرماندهی انتظامی غرب استان تهران توقیف می باشد ، 
چنانچه حداکثر ظرف دو ماه از تاریخ انتشار این آگهی ، جهت ترخیص وسایل نقلیه خود به ستاد ترخیص پلیس راهور شهرستان 
مربوطه مراجعه ننمایند، در صورت خودداری مالک از مراجعه ؛ وسیله نقلیه در حکم رهاشده تلقی و حسب مقررات تعیین و 

تکلیف خواهد شد
پلیس راهور غرب استان تهران

اطلاعیه نوبت دوم



سیاسی
خبر

دکتر رئیسی در جلسه هیئت دولت: دستگاه های 

اجرایی تلاش خود را برای اثرگذاری بهبود نرخ 

رشد اقتصادی بر معیشت مردم به کار گیرند

رئیس جمهور با اشاره به نرخ رشد اقتصادی قابل ملاحظه سه ماهه 
ابتدایی امسال از همه دستگاه های اجرایی و مسئول خواست همه توان 
خود را برای اثرگذاری این بهبود نرخ رشد اقتصادی بر وضعیت عمومی 
اقتصاد کشور و بهبود معیشت اقشار مختلف، به ویژه دهک های پایین 

اقدام کنند.
دکتر سید ابراهیم رئیسی در جلسه هیئت دولت با اشاره به گزارش های 
مرکز آمار ایران و بانک مرکزی از نرخ رشد اقتصادی قابل ملاحظه سه 
ماهه ابتدایی امسال، ضمن قدردانی از همه بخش هایی که در دستیابی 
به آن تلاش داشته اند، تاکید کرد: اگر چه افزایش نرخ رشد اقتصادی 

مهم است، اما مهم تر از آن حفظ، تداوم و ارتقای این روند است.
رئیس جمهور از همه دستگاه های اجرایی و مسئول خواست همه توان 
خود را برای اثرگذاری بهبود نرخ رشد اقتصادی بر وضعیت عمومی 
اقتصاد کشور و بهبود معیشت اقشار مختلف، به ویژه دهک های پایین 

به کار گیرند.
در  خود  نشست های  و  دیدارها  به  اشاره  با  ادامه  در  رئیسی  دکتر 
نیویورک و نیز سخنرانی در مجمع عمومی سازمان ملل متحد، اظهار 
داشت: در مجمع عمومی سازمان ملل 2 پیشنهاد از سوی جمهوری 
اسلامی ایران درباره ایجاد ساز و کاری برای »حفظ احترام و جایگاه 
ادیان ابراهیمی« و نیز توجه و تمرکز بیشتر بر »صیانت و حمایت از 
نهاد خانواده« مطرح شد که پیگیری اجرایی شدن این پیشنهادات بر 
عهده دستگاه های فرهنگی و دیپلماسی به ویژه وزارت امور خارجه و 

سازمان فرهنگ و ارتباطات اسلامی است.
در این جلسه کیومرث هاشمی دستور رئیس جمهور برای ساخت یک 
ورزشگاه مناسب در تهران را زمینه ساز افزایش نشاط جوانان دانست 
و از شروع مقدمات مطالعاتی و جایابی محل احداث این ورزشگاه خبر 

داد.
دکتر رئیسی در همین ارتباط از وزیر ورزش و جوانان و نیز معاون 
اجرایی رئیس جمهور خواست تا موضوع احداث ورزشگاه جدید در 

تهران برای رفع نیازهای ورزشی جوانان را با جدیت پیگیری کنند.
منظور  به  که  نیز خواست  پرورش  و  آموزش  وزیر  از  رئیس جمهور 
پیگیری »پویش مهر« در سراسر کشور دبیرخانه ای ایجاد شود تا زمینه 

آشنایی دانش آموزان با پیشرفت های کشور فراهم شود.
در ابتدای این جلسه دکتر دهقانی فیروزآبادی معاون علمی و فناوری و 
اقتصاد دانش بنیان رئیس جمهور با اعلام خبر تولید داروی »آلتپلاز« 
ایرانی گفت: در  توسط دانشمندان جوان و شرکت های دانش بنیان 
حال حاضر تنها سازنده این دارو آمریکاست، اما جوانان کشورمان موفق 
شدند به فرمول ساخت این دارو دست یابند و تولید این دارو در کشور 
در  دارو  این  تولیدکننده  دومین  ایران  در حال حاضر  و  شروع شده 
جهان است و با فراهم شدن توان تولید این دارو در کشور سالانه 10 

میلیون دلار صرفه جویی ارزی خواهیم داشت.

ورزشکاران نقش مهمی در مقابله با برنامه های 
دشمنان دارند

 امیر سرتیپ نصیرزاده جانشین رئیس ستاد کل نیروهای مسلح با بیان اینکه امروز هم 
در دفاع مقدس هستیم و دشمنان به دنبال تصرف باورها و تصورات ما هستند، گفت: 

ورزشکاران نقش مهمی در مقابله با برنامه های دشمنان دارند.
 امیر سرتیپ خلبان »عزیز نصیرزاده« جانشین رئیس ستاد کل نیروهای مسلح روز 
پنج شنبه در اولین همایش تجلیل از پیشکسوتان ورزش هشت سال دفاع مقدس با بیان 
اینکه پس از پیروزی انقلاب اسلامی کشورهای جهان بر دو ابرقدرت متکی بودند، اظهار 
داشت: پیروزی انقلاب اسلامی معادلات را تغییر داد و انقلابی خاص و ویژه به وجود آمد.

امیر نصیرزاده با اشاره به اینکه دشمنان با ایجاد بحران های مختلف و تحمیل جنگ به 
دنبال جلوگیری از گسترش انقلاب اسلامی بودند، گفت: دشمنان با حمایت از صدام 

جنگ گسترده ای علیه ما آغاز کردند.
جانشین رئیس ستاد کل نیروهای مسلح گفت: سه عامل نقش رهبری، ایستادگی و 
مقاومت و مشارکت مردمی باعث شد ما در دفاع مقدس پیروز شویم. وی درخصوص 
مشارکت مردمی در دفاع مقدس گفت: حضور اقشار مختلف از جمله ورزشکاران در 
دفاع مقدس بسیار ارزشمند بوده است؛ ورزش و رزم یک پیوندی ناگسستنی باهم دارند.

امیر نصیرزاده گفت: ورزشکاران در دفاع مقدس و عقبه جنگ باعث نشاط جامعه بودند؛ 
امروز شما پیشکسوتان باید تجربیات دفاع مقدس را به ورزشکاران جوان منتقل کنند. 
وی با اشاره به بیانیه گام دوم انقلاب و بیانات رهبری که فرمودند خرمشهرها در پیش 
است، گفت: امروز برخی جبهه ها وجود دارد که باید در مقابل دشمن ایستادگی کنیم 

و آن ها را شکست دهیم.
جانشین رئیس ستاد کل نیروهای مسلح با بیان اینکه امروز هم در دفاع مقدس هستیم 
و دشمنان به دنبال تصرف باورها و تصورات ما هستند، گفت: ورزشکاران نقش مهمی در 

مقابل با برنامه های دشمنان دارند.
وی با اشاره به شخصیت مرحوم تختی گفت: امروز خدمات و شخصیت مرحوم تختی 
در یادها مانده است نه مدال های ایشان. امیر نصیرزاده خاطرنشان کرد: ورزشکاری که 
در فضای امن کشور ما رشد می کند و در میدان های مختلف حضور پیدا می کند اگر به 

پرچم کشورش احترام نگذارد هرچند مدال هم گرفته باشد، ارزشی ندارد.

نیروی پدافند هوایی ایران دارای پیشرفته ترین و 
بهترین تجهیزات بومی است

فرمانده نیروی پدافند هوایی ارتش گفت: این نیرو پیشرفته ترین و بهترین تجهیزات 
کاملا بومی را در همه زمینه ها اعم از کشف، رهگیری، درگیری و سامانه های اطلاعاتی 

در اختیار دارد.
از روابط عمومی ارتش، امیر سرتیپ  ایرنا به نقل  به گزارش حوزه دفاعی و امنیتی 
علیرضا صباحی فرد در یادواره شهدای این نیرو ضمن تبریک هفته دفاع مقدس اظهار 

داشت: در جنگ تحمیلی در شرایطی بودیم که اندک تجهیزات را در اختیار داشتیم.
وی با بیان اینکه در دوران دفاع مقدس ما به لحاظ تجهیزاتی وابسته بودیم، ادامه داد: 

تجهیزات ما در جنگ تحمیلی از کشورهای دیگر خریداری شده بود.
فرمانده نیروی پدافند هوایی ارتش تاکید کرد: ملت شهید پرور و ولایی ایران بدانند 
که نیروی پدافند هوایی کشور پیشرفته ترین و بهترین تجهیزات کاملا بومی را در همه 

زمینه ها اعم از کشف، رهگیری، درگیری و سامانه های اطلاعاتی در اختیار دارد.
امیر سرتیپ صباحی فرد با بیان اینکه جمهوری اسلامی ایران قدرت مطلق پدافند 
هوایی در سطح منطقه است، افزود: نیروی پدافند هوایی جمهوری اسلامی ایران در 

دنیا حرف های زیادی برای گفتن دارد.
وی خاطرنشان کرد: دشمنان به خوبی می دانند که پدافند هوایی جمهوری اسلامی 
ایران دارای قدرت برتر است و فضای مقدس ایران اسلامی امن ترین هوا را در کل 

دنیا دارد.

اسلامی گفت:  رئیس مجلس شورای   
ارتباطات  شبکه  در  عضویت  با  ایران 
)سوئیفت(  بریکس  بانکی  بین  مالی 
بود  خواهد  قادر  زیادی  حدود  تا 
که  را  کشورمان  بانکی  تحریم های 
بانک های  با  ارتباطات  موجب کاهش 

دنیا شده است، به تدریج مرتفع کند.
مجلس  رئیس  قالیباف  باقر  محمد   
به  سفر  پایان  در  اسلامی  شورای 
و  جنوبی  آفریقای  در  ژوهانسبورگ 
پارلمانی  اجلاس  نهمین  در  شرکت 
بریکس در فرودگاه مهرآباد اظهار کرد: 
در این سفر فرصت های بسیار خوبی 
از  یکی  شد،  فراهم  مختلف  ابعاد  در 
ظرفیت  بررسی  سفر،  ابعاد  مهمترین 
که  چرا  بود  بریکس  اقتصادی  های 
و  اقتصادی  این گروه، ظرفیت  اعضای 
تولیدی زیادی با حضور اعضای مؤسس 
و ۶ کشور جدید دارد و قدرت اقتصادی 
بزرگی محسوب می شود که می تواند 

بازار ارزی مشترک ایجاد کند.
توسعه  بانک  همچنین  داد:  ادامه  وی 
جدید با سرمایه اولیه ۵0 میلیارد دلار 
سرمایه گذاری شکل گرفته و فعالیت 
می کند و بیش از ۵0 پروژه در دست 
قدرت  یک  بریکس  لذا  و  دارد  اجرا 

اقتصادی قوی محسوب می شود.
برای  ها  زیرساخت  اینکه  بیان  با  وی 
های  سال  این  در  اقتصادی  ساختار 
طولانی از آغاز تشکیل بریکس فراهم 
مهمترین  از  یکی  افزود:  است،  شده 
مالی  ارتباطات  موضوع  ساختارها 
آن  فنی  اصطلاح  که  است  بانکی  بین 
آمریکا  که  موضوعی  است،  سوئیفت 
های  بانک  عملًا  و  کرده  تحریم  را  ما 
اند  شده  روبرو  مشکلات  با  کشورمان 
با بانک های دنیا  ارتباط آنها  و زمینه 

فراهم نیست.
در  اینکه  به  اشاره  با  مجلس  رئیس 
و  شده  اندازی  راه  ای  شبکه  بریکس 
تدریج  به  تا  ایم  آن شده  عضو  نیز  ما 
بخش  این  در  مشکلات  رفع  شاهد 
باشیم، گفت: کشورهایی نظیر روسیه، 
امارات  و  مصر  عربستان،  چین،  هند، 

ظرفیت  این  و  هستند  بریکس  عضو 
بسیار خوبی را فراهم کرده و امید است 
بزرگ  این ظرفیت  از  مجلس و دولت 
در  ها  تحریم  سازی  خنثی  منظور  به 
خارجی  سیاست  و  المللی  بین  عرصه 

بهره ببرند.
قالیباف عنوان کرد: برداشت دقیق من 
از این سفر و دیدارها و ملاقات این بود 
موفقیت  مسیر  در  بزرگی  فرصت  که 
برای توسعه مسائل اقتصادی در سطح 
و  است  شده  فراهم  جهان  و  منطقه 
این  از  توانیم  می  را  تحریم  فشارهای 

مسیر حل و فصل کنیم.
افزود:  اسلامی  شورای  مجلس  رئیس 
المللی  بین  عرصه  در  بریکس  ویژگی 
عضو  کشورهای  همه  که  است  این 
گفتمان واحدی دارند و همه آنها متفق 
القول هستند که باید با چند کشوری 
که عملًا سازمان ملل را برای رسیدن به 
اهداف خود اداره و اهداف خود را دنبال 
نگاه یکجانبه  با  می کنند و همچنین 
کشورهای  باید  و  کرد  مقابله  گرایی، 
دیگر در نظم جدیدی که در حال شکل 

گیری است، ایفای نقش کنند.
رئیس  با  دوجانبه  نشست  به  قالیباف 
مجلس آفریقای جنوبی هم اشاره کرد 
و افزود: در این نشست در زمینه های 

و  بحث  انرژی  حوزه  جمله  از  مختلف 
تبادل نظر شد.

از  هایی  پالایشگاه  یادآورشد:  وی 
این  در  آپارتاید،  زمان  در  و  گذشته 
کشور وجود داشته، اکنون این فرصت 
راه  و  نفت  صادرات  در  تا  است  فراهم 
کنیم.  همکاری  ها  پالایشگاه  اندازی 
آفریقای جنوبی کشوری صنعتی است 
و  توانیم در حوزه های صنعتی  و می 
داشته  نزدیکی  ارتباطات  کشاورزی 

باشیم.
وی اضافه کرد: در سفر رئیس جمهور 
کشورمان در آینده نزدیک به آفریقای 
کمیسیون   سطح  است  امید  جنوبی 
ارتقاء دهیم چرا  را  اقتصادی  مشترک 
ارتقای  برای  مناسبی  فرصت  هم  که 
ارتباط دو جانبه ما با آفریقای جنوبی 
سطح  در  همکاری  هم  و  شده  فراهم 
می  که  است  فرصت هایی  از  بریکس 
تواند به توسعه همکاری ها با سایر اعضا 

از جمله آفریقا بینجامد.
قالیباف  محمدباقر  ایرنا،  گزارش  به 
در  که  اسلامی  شورای  مجلس  رئیس 
پاسخ به دعوت رئیس پارلمان آفریقای 
طی  پارلمانی  هیأت  رأس  در  جنوبی 
و   ۵ پنجشنبه  و  چهارشنبه  روزهای 
به  روزه  دو  سفری  جاری  ماه  مهر   ۶

آفریقای جنوبی برای شرکت در نهمین 
نشست مجمع پارلمانی بریکس داشت، 
جنوبی،  آفریقای  در  خود  همتایان  با 
گفتگو  و  دیدار  نامیبیا  و  امارات  مصر، 

کرد.
وزیر  مودیسه  تاندی  خانم  همچنین 
سابق  رئیس  و  جنوبی  آفریقای  دفاع 
محل  در  با حضور  کشور  این  پارلمان 

قالیباف با وی دیدار و گفت وگو کرد.
اسلامی  شورای  مجلس  رئیس 
همچنین بازدیدی از موزه آپارتاید در 
پنج شنبه شب  نهایتا  و  ژوهانسبورگ 
۶ مهرماه با بدرقه نمایندگان مجلس و 
وزارت خارجه آفریقای جنوبی به تهران 

بازگشت.
این پنجمین سفر مقامات و مسئولان 
کشورمان به آفریقای جنوبی طی ۵ ماه 

گذشته در چارچوب بریکس است.
نشست  در  ایران  اسلامی  جمهوری 
جنوبی  آفریقای  در  بریکس  سران 
 ۵ همراه  به  گذشته  ماه  شهریور  در 
اتیوپی  امارات،  عربستان،  مصر،  کشور 
و آرژانتین به عنوان عضو جدید گروه 
اساس  این  بر  شد.  پذیرفته  بریکس 
به   202۴ ژانویه  اول  از  کشورمان 
بریکس درخواهد  عضویت کامل گروه 

آمد.

قالیباف: تحریم های بانکی با پیوستن ایران به 
شبکه مالی بریکس مرتفع می شود

خبر

سردارسلیمانی: شهدا مصداق بارز 

میهن پرستی و دفاع از کشور هستند

رئیس سازمان بسیج مستضعفین کشور گفت: میهن پرسی شعاردادن در 
فضای مجازی نیست، بلکه مصداق جان دادن شهدا و دفاع از خاک کشور 

است.
ملی  کنگره  افتتاحیه  آیین  در  سلیمانی  غلامرضا  سردار  ایرنا،  گزارش  به 
سرداران و 2۴ هزار شهید استان اصفهان، ضمن گرامیداشت هفته وحدت و 
ولادت حضرت محمد)ص( و آغاز بزرگترین رویداد فرهنگی استان اصفهان 
اظهار کرد: همه موفقیت های ما ریشه در فرهنگ دارد و ملت ایران با تمسک 
بر این فرهنگ ایثار و شهادت به فرموده رهبری می خواهد قله های جهانی 

را فتح کند.
وی تصریح کرد: ما از این فرهنگ فاصله و در حق شهدا کوتاهی کردیم، زیرا 
باید دوران دفاع مقدس و فرهنگ ایثار و شهادت را به نسل جوان معرفی 

می کردیم.
رئیس سازمان بسیج مستضعفین کشور گفت: میهن پرستان واقعی شهدا 
هستند و ما 2۴ هزار شهید میهن پرست در استان اصفهان داریم درحالیکه 
دفاع  به  دوران جنگ، حاضر  در  میهن پرستی  مدعیان خارج نشین  همان 

نشده و فرزندان خود را از سربازی فراری و به خارج فرستاند.
سردار سلیمانی گفت: میهن پرسی یعنی برخی چندین فرزند خود را تقدیم 
انقلاب کرده و با تمسک به فرهنگ امام حسین)ع( توانستند موففیت هایی 

را به دست آورند.
وی ادامه داد: یک تصویر مردمی از رضاخان و پسرش در کنار مردم مشاهده 

نمی شود و اینجاست که رسالت ما برای دفاع مقدس آغاز می شود.
رئیس سازمان بسیج مستضعفین کشور افزود: مشعشع ترین و پر افتخارترین 
دوره ملت بزرگ ایران در دوران معاصر دوران انقلاب است که به بزرگی 
آن نبوده و پیش از آن، از انقلاب اکتبر روسیه به عنوان بزرگترین رویداد 

انقلابی یاد می کردند.
سردار سلیمانی گفت: این انقلاب غیر قابل مقایسه با دیگر انقلاب های جهان 
است، زیرا اتقلاب مردمی ایران سرآغاز یک تحول بزرگ تاریخی در دوران 
معاصر بود، در دل این تحول نظام مبتنی بر مردم سالاری در یک کشوری با 

سابقه تمدنی پبروز و نظام مقدس جمهوری اسلامی مستقر شد.
رئیس سازمان بسیج مستضعفین کشور تصریح کرد: نظام سلطه فارغ از 
آنچه فضل الهی است، با تمام توان خود این نظام را مورد هدف قرار داده زیرا 
قصد دارد نظام سلطه را مجدد به عرصه سیاسی و فکری کشور ایران تحمیل 

کند و در این راه قطار حرکت کرده را هدف قرار داده است.
وی اضافه کرد: برخی مدعیان وطن پرستی در فضای مجازی و رسانه هایی 
از  ولی  دارند  ایران پرستی  ادعای  می شود،  حمایت  بیگانگان  سوی  از  که 

کسانی که بزرگترین خیانت را به میهن کردند، حمایت می کنند.
سردار سلیمانی اظهار کرد: اگر بخواهیم آن دوران رضا خان پهلوی و پسرش 
را با دوران دفاع مقدس مقایسه کنیم خواهیم فهمید که در دو دوران پهلوی 

چقدر از خاک ایران با معاهده ها و قراردادهای ننگین از دست رفت.
وی تاکید کرد: هر جنگی به کشور ما تحمیل شد بخش هایی از کشور 
ما جدا شد و چندین قرارداد و معاهده همچون قرارداد پاریس و در دوره 

منحوس رضاخانی با واسطه گری آمریکایی ها و انگلیسی ها امضاء شد.
سلیمانی گفت: رضا خان در آن دوران ارتش 2۵ هزار نفری را تربیت کرد 
اما در مقابل هیچ کدام از تجاوزات به خاک کشور ایستادگی نکرد تا آنکه 
در  ایستادگی  برای  خان  میرزاکوچک  همچون  مردمی  مختلف  قیام های 

مقابل نیروهای خارجی شکل گرفت.
وی یادآور شد: رضاخان و حکومت پهلوی در شهریور 1۳20 در مقابل ارتش 
متفقین و اشغال ۵ سال کشور هیچ مقاومتی نکرد و تصاویر و فیلم آن ها در 

آرشیو صدا و سیما موجود است.
سردار سلیمانی گفت: تاریخ آن دوران به نسل امروز درست منتقل نشده 
است و اگر رقابت کشور روسیه و انگیس نبود کشور ما هم هنوز آزاد نشده 

بود اما مدعیان میهن پرستی آن را باور ندارند.
وی در بخشی دیگر از صحبت های خود با اشاره به اینکه اصفهان در امر 
دفاع مقدس پیشتاز بوده است، بیان داشت: انتظار داریم به واسطه برگزاری 
کنگره ملی 2۴ هزار شهید استان اصفهان نهایت سلیقه هنری و فرهنگی در 

کشور بکار گرفته و آغازگر تحول باشد.
سردار سلیمانی گفت: فضای مجازی باید بیان کننده ارزش ها و افتخارات 
بزرگ ما باشد و تمام ظرفیت های فرهنگی از جمله هیات های اندیشه ورز 

محتوای جذاب و جدید تولید و آن را در فضای مجازی منتشر کنند.
وی خطاب به مردم گفت: مشارکت کننده و جهادگر تببین باشید و برای 

این رویداد فرهنگی تلاش کنید.
رئیس سازمان بسیج مستضعفین کشور اضافه کرد: اصفهان در دوران دفاع 
مقدس همچون نگینی بی مانند بر انگشتری ملت ایران شناخته شده بود 
و کارنامه اصفهان یک کارنامه قابل قبول بود، اما کنگره سرداران و شهدای 

اصفهان در ۳0 سال گذشته یک بار برگزار شده است.
سردار سلیمانی بیان داشت: اصفهان اکنون ظرفیت های بیشتری در این 
دوره بخصوص برای جذب نسل جوانان در کنار افراد با تجربه و پیشکسوتان 

و نیز بازماندگان دوران دفاع مقدس دارد.
وی یادآور شد: این اجلاسیه دعوتی برای همه فعالان عرصه فرهنگی است 
و هنرمندان، دلسوزان، اندیشمندان، جوانان، سازندگان فیلم، کارگردانان، 
فیلنامه نویسان، بازیگران، نگارگران، موسیقی دانان و اهالی هنرهای دستی 
رسانه  اصحاب  و  مجازی  فعالان  تلویزونی،  مستند  سازندگان  تجسمی،  و 
فرهنگی  رویداد  این  در  تا  است  اجتماعی  کنش گران  نیز  و  مطبوعات  و 

مشارکت کنند.
سردار سلیمانی گفت: سپاه صاحب الزمان)عج( استان اصفهان با استفاده از 
ظرفیت های موجود و نیز حمایت دفتر امام جمعه محترم اصفهان، علما و 
استاندار با فرماندهی، راهبری و سکانداری این حرکت بزرگ را برای فعالان 

فرهنگی رقم می زند.
وی بیان داشت: دانشگاه ها، آموزشگاه ها، مدارس و مراکز علمی و فرهنگی 

از این فرصت استفاده کنند.
به گزارش ایرنا، استان اصفهان در دوران انقلاب و دوران هشت ساله دفاع 
مقدس، 2۴ هزار و ۴۷2 شهید، ۴۷ هزار و ۳00 جانباز، سه هزار و ۵00 

آزاده و هزار و ۵00 مفقودالاثر تقدیم انقلاب اسلامی کرده است.
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پویش مهر راه را برای بیشتر دیده شدن پیشرفت های 
کشور باز می کند

ویژه  کمیسیون  رییسه  هیات  عضو   
جهش و رونق تولید مجلس بر جایگاه 
مهم معلمان برای انتقال دستاوردهای 
راوی  گفت:  و  کرد  تاکید  کشور 
و  پیشرفت ها  دانش آموزان،  شدن 
موفقیت های دیده نشده ایران اسلامی 

را آشکار می کند.
احسان ارکانی در گفت و گو با خبرنگار 
رییس  تاکید  درباره  ایرنا  پارلمانی 
آموزان  دانش  اینکه  بر  مبنی  جمهور 
راوی پیشرفت های کشور شوند، گفت: 
امروزه جنگ دشمنان با نظام اسلامی 
نظامی  تجهیزات  طریق  از  و  فیزیکی 
جنگ  رویکرد  با  دشمن  بلکه  نیست 
نوجوانان،  گرفتن  نشانه  و  ترکیبی 
جوانان، دانش آموزان و دانشجویان به 

میدان آمده است.
ویژه  کمیسیون  رییسه  هیات  عضو 
افزود:  مجلس  تولید  رونق  و  جهش 
دشمنان تلاش می کنند با بزرگ نمایی 
موفقیت های کشور،  از  وارونه  روایت  و 
سبب تخریب اذهان مردم به ویژه قشر 
نظام  از  آنها  تا  آینده ساز کشور شوند 
برتر  مدعی  و  شده  زده  دل  اسلامی 

بودن غرب شوند.
مشکلات  هرچند  شد:  یادآور  وی 
وجود  کشور  در  معیشتی  و  اقتصادی 
به  نیز  انقلاب  معظم  رهبر  و  دارد 
و  تورم  مهار  سال  را  امسال  درستی 
در  ولی  کردند،  نامگذاری  تولید  رشد 
کنار همه این مشکلات، نظام اسلامی 
شاهد پیشرفت های بسیار مهم و تحول 

سازی است.

نود  اصل  کمیسیون  عضو 
اسلامی  شورای  مجلس 
اضافه کرد: کشور در بسیاری 
به  ها  حوزه  و  ها  بخش  از 
موشکی  نظامی،  حوزه  ویژه 
پیشرفت های  پهپادی  و 
و  داشته  چشمگیری 
ارزنده ای کسب  موفقیت های 
کرده است که رییس جمهور 
از  آنها  بیان  به  درستی  به 
و  هشتادی  دهه  نسل  طریق 

نودی تاکید داشتند.
علم  در  کشور  قوت  نقاط 
به  دانش بنیان ها  و  وفناوری 

خوبی بیان نشده است
مجلس  در  نیشابور  مردم  نماینده 
قوت  نقاط  از  یکی  اسلامی  شورای 
شده  پرداخته  آن  به  کمتر  که  کشور 
را حوزه علم وفناوری و دانش بنیان ها 
برشمرد و گفت: نتایج و دستاوردهای 
این حوزه پیش از این در بخش دانش 
هسته ای مشاهده شده است به گونه 
ای که بهترین پزشکان در تخصص های 
ناباروری و مهندسان  مختلف از جمله 
در صنایع هایتک و هوافضا در آسیا و 
حتی جهان، دانشمندان و متخصصان 

ایرانی هستند.
این  وقتی  اینکه  به  اشاره  با  ارکانی 
نشود،  معرفی  درستی  به  توانمندی ها 
از  آینده  های  نسل  و  آموزان  دانش 
این پیشرفت ها بی اطلاع خواهند بود، 
رییس جمهور  که  همانطور  داد:  ادامه 
است  ضروری  کردند،  اشاره  آن  به 

از جمله وزارتخانه های  همه دستگاه ها 
تحقیقات  علوم،  و  پرورش  و  آموزش 
برای  جامعی  برنامه های  فناوری  و 
از  آموزان  دانش  بودن  راوی  چگونه 

پیشرفت های کشور ارائه دهند.
انتقال  حلقه  مهمترین  معلمان 
دانش آموزان  به  کشور  پیشرفت های 

هستند
معلمان  اینکه  بر  تاکید  با  ارکانی 
انتقال  برای  حلقه  مهمترین 
آموزان  دانش  به  کشور  پیشرفت های 
اینکه  برای  کرد:  تصریح  هستند، 
موفقیت های  دل  و  جان  با  معلمان 
کشور را برای دانش آموزان بازگو کنند، 
در مرحله نخست باید دغدغه معیشتی 
و مالی آنها را حل کرد تا تمام ذهن آنها 
معطوف به آموزش دانش آموزان شود.

وی خاطرنشان کرد: برای اینکه دانش 
کشور  پیشرفت های  راوی  آموزان 

این  از  علمی  بازدیدهای  باید  شوند 
پیشرفت ها برای آنها تدارک دیده شود 
از نزدیک دستاوردهای نظام را  تا آنها 
ادامه  برای  آینده  در  تا  کنند  مشاهده 

این راه، تاثیرگذار باشند.
ساله  هر  مهر  پرسش  ایرنا،  گزارش  به 
رئیس  سوی  از  تحصیلی  سال  آغاز  با 
در  آموزان  دانش  برای  وقت  جمهور 
موضوعات مختلف مطرح می شود، اما 
امسال آیت الله سید ابراهیم رئیسی با 
نگاه و رویکردی متفاوت پویش مهر را 
از  و  کرده  اعلام  مهر  پرسش  جای  به 
دانش آموزان خواسته است با قلم خود 
و  داده  گزارش  را  کشور  پیشرفت های 
سایر  تا  بگذارند  نمایش  به  مدرسه  در 
دانش آموزان و والدین مشاهده کنند و 
البته تاکید رئیس جمهور بر این است 
که این پویش در سراسر شهر و استان 

و کشور انجام  گیرد.



اقتصاد
اخبار

وزیر نیرو اعلام کرد؛

الزام قانونی تولید ۱۰ هزار مگاوات 
برق توسط صنایع

وزیر نیرو با بیان اینکه عملیات احداث ۵۶۰۰ مگاوات نیروگاه توسط صنایع 
اجرایی شده است، افزود: قانون ما را ملزم به تولید ۱۰ هزار مگاوات برق توسط 
صنایع کرده است که در سایه تعامل با وزارت صمت و مدیران ارشد صنایع در 

حال عملیاتی کردن آن هستیم.
علی اکبر محرابیان در مصاحبه تلویزیونی گفت: در شروع کار دولت سیزدهم، 
صنعت برق کشور با ناترازی قابل توجهی رو به رو بود که نتیجه آن خاموشی 
گسترده در همه بخش ها از جمله خانگی و صنعت به ویژه در تابستان سال 

۱۴۰۰ بود.
وی افزود: دولت سیزدهم به محض شروع به کار برنامه تحولی ویژه ای را برای 
جبران ناترازی در صنعت برق در سه محور توسعه نیروگاه ها، مدیریت مصرف 
و ارتقاء و توسعه شبکه برق اجرایی کرد که هنگام جلسه رأی اعتماد در مجلس 

نیز به آن اشاره شد.
وزیر نیرو با اشاره به برنامه های دولت سیزدهم برای رفع ناترازی در صنعت برق 
ادامه داد: در بخش توسعه نیروگاه ها سه برنامه جداگانه هر کدام به ظرفیت ۱۰ 
هزار مگاوات در دستور کار قرار گرفت که ۱۰ هزار مگاوات بر عهده وزارت نیرو 
بود که تا کنون ۷۳۰۰ مگاوات وارد مدار شده است و پیش بینی می کنیم تا 

پایان دولت از مرز افزایش ظرفیت ۱۰ هزار مگاواتی عبور کنیم.
محرابیان تصریح کرد: ۱۰ هزار مگاوات دیگر این برنامه نیز در بخش انرژی های 
آغاز  آن  اجرایی ۶ هزار مگاوات  بود که در حال حاضر عملیات  تجدیدپذیر 

شده است.
قانونی  الزام  و  تکلیف  نیز  دیگر  مگاوات  هزار  افزود: همچنین ۱۰  نیرو  وزیر 
صنایع است که با توجه به تاکیدات ویژه رییس جمهور و همت صنایع در حال 
اجراست و تفاهم نامه ای به میزان ۱۴ هزار مگاوات ایجاد ظرفیت در بخش 

صنایع با وزارت صمت منعقد شده است.
وی با بیان اینکه امروز عملیات اجرایی ۵۶۰۰ مگاوات از این میزان ظرفیت 
تولید برق آغاز شده است، اظهار داشت: تا این لحظه ۲ واحد در سمنان وارد 
مدار شده و واحد سوم نیز فردا در مجتمع فولاد مبارکه اصفهان به بهره برداری 

می رسد.
وزیر نیرو با تاکید بر الزام قانونی ماده ۴ قانون مانع زدایی تولید برق توسط 
نیروگاه های خودتامین صنایع افزود: قانون ما را ملزم به تولید ۱۰ هزار مگاوات 
برق توسط صنایع کرده است که در سایه تعامل با وزارت صمت و مدیران ارشد 

صنایع در حال عملیاتی کردن آن هستیم.
محرابیان در بخش دیگری از سخنان خود ضمن تشکر از همراهی وزیر فعلی 
صمت، وزیر سابق این وزارتخانه و نیز مدیران ارشد صنایع با وزارت نیرو در 
احداث نیروگاه های بخش صنایع بیان کرد: فردا واحد نخست نیروگاه فولاد 
مبارکه که واحد گازی است، با شبکه سنکرون می شود و واحد دوم این نیروگاه 
نیز به زودی به بهره برداری می رسد، ضمن اینکه مقدمات احداث واحد سوم 

این نیروگاه که واحد بخار است، نیز شروع شده است.
وزیر نیرو در بخش پایانی سخنان خود گفت: امروز با حضور رئیس سازمان 
برنامه و بودجه کشور در استان خراسان رضوی نیز نیروگاه راشد تربت در این 
تا  ادامه خواهد داشت  افتتاح ها  این  بهره برداری می رسد و کاروان  به  استان 

شاهد رفع ناترازی برق در کل صنعت برق باشیم.

واردات خودرو با ارز صادراتی قیر و 

خشکبار تایید شد

ارز  خرید  با  برخی شرکت ها  حاضر  حال  در  گفت:  تجارت  توسعه  سازمان  رئیس 
صادراتی محصولاتی مثل قیر و یا خشکبار توانسته اند خودروی خود را وارد کشور 

کنند.
 مهدی ضیغمی رئیس سازمان توسعه تجارت در گفت و گویی پیرامون روند تأمین 
ارز اتومبیل های وارداتی و همچنین اظهار نظر یکی از نمایندگان مجلس در استفاده 
این کار گفت: در حال حاضر در مورد  برای  ارز صادراتی محصولات کشاورزی  از 
تخصیص ارز برای این خودروها با مشکلی مواجه نیستیم و از وضعیت خوبی برخوردار 
هستیم، اما اخیراً نکته ای توسط یکی از نمایندگان مجلس پیرامون استفاده از ارز 
صادراتی محصولات کشاورزی مطرح شد، که نیازی به بیان آن نبود، زیرا همین 
حالا هم از ارز سایر کالاها مصون به ارز صادرات غیر برای این کار استفاده می شود.

معاون وزیر صمت افزود: صادرات غیر شامل کالاهایی می شود که فولادی، فلزات 
رنگین و محصولات پتروشیمی نباشند؛ عملًا با صرف نظر از این سه گروه کالایی، 
شرکت های واردکننده خودرو می توانند ارز مورد نیاز خود برای واردات اتومبیل را از 

طریق ارز صادراتی دیگر کالاها تأمین کنند.
وی تاکید کرد: در حال حاضر برخی شرکت ها با خریداری ارز صادراتی محصولاتی 
مثل قیر و یا خشکبار توانسته اند خودروی خود را وارد کشور کنند. پس منعی وجود 
ندارد. با توجه به دستور معاون اول رئیس جمهور برای تخصیص یک میلیارد یورو 
که در مصوبه هیئت وزیران هم آمده، این نیاز احساس می شود که بانک مرکزی 

می بایست روند اعطای مجوز برای تخصیص ارز را قدری تسریع کند.
گفتنی است، پورابراهیمی رئیس کمیسیون اقتصادی مجلس مدعی شده بود که طی 
آخرین تصمیم دولت، واردات خودرو یا قطعات آن با ارز حاصل از صادرات محصولات 
کشاورزی میسر شده است اما بانک مرکزی با رد این ادعا، واردات خودرو یا قطعات 

آن با ارز حاصل از صادرات محصولات کشاورزی را تکذیب کرد.
ضیغمی همچنین در پاسخ به سوالی درباره زمان تصویب آئین نامه واردات خودرو 
دست دوم هم گفت: تدوین آئین نامه واردات این نوع اتومبیل ها از پیچیدگی بیشتری 
در مقایسه با خودروهای نو برخوردار است؛ لذا، همین مسئله موجب زمان بر شدن 
این آئین نامه شد. انتظار می رود که در آینده نزدیک آئین نامه واردات خودروهای 

کارکرده به زودی تصویب و ابلاغ شود.

با  تجارت  و  معدن  صنعت،  وزیر   
حوزه  در  رانت ها  تمام  اینکه  بیان 
افزود:  می شود،  حذف  خودرو 
پاهای خود  باید روی  خودروسازان 
را  تعرفه هایی  دولت  البته  بایستند، 
بتوانند  خودروسازها  اینکه  برای 
قرار  کنند  رقابت  کشورها  دیگر  با 
و  زمان  تعرفه ها  این  اما  می دهد، 
حد مشخص بر اساس منطق است 
و دیگر از تعرفه ۱۵۰ درصد خبری 

نیست.
به گزارش ایرنا، عباس علی آبادی در 
نخستین رویداد ملی صنعت دانش 
به  را  تمرکزها  داشت:  اظهار  بنیان 
سمت خودرو برده اند، چرا باید به 
و  شود  داده  رانت  خودروساز  چند 

بعد حساب کشی کنیم.
در  برقی  خودرو  اینکه  بیان  با  وی 
و  شده  روز  ماشین  به  تبدیل  دنیا 
دیگر ماشین آینده نیست و به زودی 
بازار می شوند که  ماشین هایی وارد 
افزود:  می کنند،  کار  هیدروژن  با 
کشور  در  خودرو  میلیون  دو  سالی 
کدام  هر  به  اگر  می شود،  افزوده 
روزی  بدهیم  بنزین  لیتر   ۵ روزانه 
۱۰ میلیون لیتر می شود، ۲۳۰ تا 
۲۴۰ میلیون لیتر گازوییل و بنزین 
تامین می شود، یعنی ۲۴۰  روزانه 

میلیون دلار روزانه می سوزد.
حالی  در  داد:  ادامه  آبادی  علی 
می توان انرژی ها را با بهره گیری از 
خورشید و باد تامین کرد و در واقع 
به منابع تامین سوخت تنوع داد. با 
توجه به اینکه امروز دنیا روی این 

موضوع به صورت جدی در حال کار 
باید بر روی آن  کردن است ما نیز 
نیاز  این بخش  تمرکز کنیم که در 
دانش بنیان  شرکت های  حضور  به 

داریم.
پاک  سوخت های  از  استفاده  وی 
راهکارها  دیگر  از  را  پذیر  تجدید  و 
ایران  عنوان کرد و گفت: برخی در 
مصرف  خوراک  عنوان  به  را  گاز 
را  آهن  اکسید  گاز  چون  می کنند 
این  کنیم؛  می  احیا  متان  طریق  از 
در حالی است که دنیا به این سمت 
را  کار  این  هیدروژن  با  که  رفته 
انجام دهد و شرکت های دانش بنیان 
خوبی  به  رابطه  این  در  می توانند 

ایفای نقش کنند.
نقش  بر  تاکید  با  آبادی  علی 
شرکت های بزرگ در کاهش ریسک 
تصریح  اقتصاد،  در  بودن  وپیشران 
ایدرو،  مانند  شرکت ها  این  کرد: 
صنعتی  شهرک های  و  ایمیدرو 
دارند  توسعه  در  را  نقش  بیشترین 
کاهش  زمینه  در  آنها  جایگاه   و 
توسعه  و  ریسک های سرمایه گذاری 

اقتصادی حائز اهمیت است.
ارتقا  آمار  خصوص  در  صمت  وزیر 
شرکت های  رشد  روبه  راندمان  و 
تمرکز  کرد:  بیان  بنیان  دانش 
باید  کشور  سیاست گذاری های 
دانش بنیان  شرکت های  روی 
هم افزایی  زمینه،  این  در  باشد. 
رونق  اجرایی در مسیر  دستگاه های 
شرکت های  از  حمایت  و  تولید 
دارد.  ضرورت  نوآور  و  دانش بنیان 

بوده  گونه ای  به  کشور  تمرکز  البته 
کوچک  دانش بنیان  شرکت های  که 

مقیاس توسعه پیدا کرده اند.
امسال  اینکه  بر  تاکید  با  علی آبادی 
را  سال  شعار  رهبری  معظم  مقام 
رشد تولید و مهار تورم اعلام کردند 
موضوع  این  بر  جمهور  رییس  و 
تاکید دارد، خاطرنشان کرد: همه ما 
به عنوان وزارتخانه ها و مجموعه های 
تاثیرگذار در صنعت و معدن کشور، 
اقدامات مناسبی  راستا  این  باید در 
ترسیمی  اهداف  به  تا  دهیم  انجام 

دست یابیم.
وی با بیان اینکه نخستین چالش های 
و  راهبردارها  و  احصا  را  تولید 
آن  برای  را  پیشرانی  سیاست های 
بررسی  با  افزود:  گرفتیم،  نظر  در 
تولید،  حوزه  در  موجود  چالش های 
که  گرفتیم  درنظر  را  شاخص هایی 
ارزبری و عدم خام فروشی،  کاهش 
اصلاح نظام قیمت گذاری دستوری، 
و  کسب  مدیریت  در  ثبات  ایجاد 
بازبینی سازوکارهای نظارتی و  کار، 
از  زیست  محیط  به  تعهد  بازرسی، 

جمله این اقدامات است.
گیری  ارتباط  صمت،  وزیر 
بزرگ  شرکت های  با  دانش بنیان ها 
را ضروری دانست و افزود: راهبردها 
مشخص  را  تمرکزی  حوزه های  و 
تحول  مالی،  تامین  کرده ایم. 
ابرشرکت ها،  روی  تمرکز  دیجیتال، 
احیای واحدها، توجه به زیرساخت ها 

و.... برخی از این راهبردها هستند.
وی درباره برخی پروژه های پیشران 

فعال سازی،  و  احیا  کرد:  بیان  نیز 
صنعتی،  شهرک های  پلتفرم  توسعه 
جایگزینی  صنایع،  آب  تامین 
این  از  برخی  و...  برقی  خودروهای 
پیشران ها هستند که در این زمینه 
برای شرکت های  فراخوان مشارکت 
ارائه  را  اندیشکده ها  و  دانش بنیان 

کرده ایم.
کرد:  تصریح  ادامه  در  آبادی  علی 
احیا و فعال سازی و تکمیل و افزایش 
شرایط  واجد  طرح های  در  ظرفیت 
صنعتی و معدنی )راکد و نیمه تمام( 
پلتفرم  توسعه  و  می کنیم  دنبال  را 
ایجاد  از طریق  شهرک های صنعتی 
خوشه های بزرگ مقیاس، پارک های 
و  معدنی  و  صنعتی  یکپارچه 
با  تخصصی  و  نوآوری  شهرک های 
نگاه به ملاحظات آمایش صنعتی را 

در دستور کار قرار داده ایم.
حضور  ضرورت  بر  تاکید  با  وی 
شرکت های دانش بنیان برای اجرای 
شرکت های  کنار  در  اهداف،  این 
موجود،  شکلات  رفع  برای  بزرگ 
راکد  واحدهای  احیای  شد:  یادآور 
صمت  وزارت  اساسی  اهداف  از 
است. در حال حاضر حدود ۹ هزار 
کشور  در  راکد  واحد  و  مجموعه 
آنها  بازگشت  برای  که  دارد  وجود 
به عرصه تولید باید اقدامات لازم را 

انجام داد.
در  دولت  هزینه  سهم  صمت  وزیر 
تحقیق و توسعه را ۳۸ درصد و در 
اعلام  درصد   ۲۹ دانشگاهی  بخش 
کرد و افزود: بسیاری از شرکت های 
بودند  بنیان  دانش  حوزه  در  راکد 
های  شهرک  توسعه  داریم  بنا  که 
صنعتی را در دستور کار قرار دهیم.

جای  به  اینکه  بیان  با  آبادی  علی 
سمت  به  مونتاژکاری  و  واردات 
نوآوری صادرات محور برویم، تاکید 
و  ارزبری  کاهش  ما  سیاست  کرد: 

جلوگری از خام فروشی است.
دانش  ملی صنعت  رویداد  نخستین 
روح الله  حضور  با  امروز  صبح  بنیان 
علمی،  معاون  فیروزآبادی  دهقانی 
بنیان  دانش  اقتصاد  و  فناوری 
ریاست جمهوری، عباس علی آبادی 
خاندوزی  سیداحسان  صمت،  وزیر 
محمدعلی  دارایی،  و  اقتصاد  وزیر 
و  تحقیقات  علوم،  وزیر  زلفی گل 
عامل شرکت های  مدیران  فن آوری، 
بیش  و  معدنی  و  صنعتی  بزرگ 
در  دانش بنیان  شرکت   ۱۵۰ از 
و  اسناد  سازمان  همایش های  مرکز 

کتابخانه ملی ایران گشایش یافت.

گزارشوزیر صمت: رانت  در حوزه خودرو حذف می شود

معاون رییس جمهور: ساماندهی 
ناترازی های اقتصادی مهمترین 

اقدام دولت سیزدهم است

 معاون رییس جمهور و رییس سازمان برنامه و بودجه گفت: دولت سیزدهم از همان 
ابتدا اقدام به رفع ناترازی های اقتصادی کرده است که این ناترازی ها در ابعاد کلان 

مالی و اقتصادی از دولت دوازدهم به جا مانده بود.
دکتر داوود منظور در آیین افتتاح فاز نخست نیروگاه سیکل ترکیبی راشد تربت حیدریه 
افزود: این ناترازی ها در انباشت بدهی ها در ارتباط با اوراق منتشره، بودجه و سیستم 

بانکی، بازار ارز، تجارت خارجی و منابع انرژی بوده است.
وی بیان کرد: از دیگر افتخارات دولت سیزدهم در رفع ناترازی انرژی آن است که اینک 

قادر به تولید ۲۵۰ میلیارد مترمکعب گاز در سال و به همین میزان مصرف هستیم.
معاون رییس جمهور در ادامه با اشاره به اینکه ظرفیت برق کشور در آستانه رسیدن به 
توان تولید ۹۰ هزار مگاوات است، اظهار داشت: دولت سیزدهم با تکیه بر توان داخلی 
در ۲ سال نخست عملکرد خود، هشت هزار مگاوات ظرفیت نیروگاهی به بهره برداری 
رساند و اینک با افتخار می توان اعلام کرد که جزو ۱۰ کشور بزرگ سازنده نیروگاه 

در جهان هستیم.
منظور همچنین در گفت و گو با خبرنگاران میزان روزانه مصرف بنزین در کشور را 
۱۳۵ میلیون لیتر عنوان و اظهار کرد: این بدان معناست که دولت توان تولید چنین 

رقمی را دارد.
مرحله نخست نیروگاه سیکل ترکیبی »راشد« تربت حیدریه که عملیات اجرایی آن از 
سال ۱۳۹۷ آغاز شده است، امروز با ظرفیت ۵۴۶ مگاوات با حضور معاون رییس جمهور 

و رییس سازمان برنامه و بودجه به بهره برداری رسید.
معاون رییس جمهور در سفر یک روزه خود به شهرستان تربت حیدریه واقع در جنوب 
راشد،  ترکیبی  نیروگاه سیکل  از مرحله نخست  بهره برداری  خراسان رضوی، ضمن 
از طرح بزرگ باند دوم جاده تربت حیدریه به دولت آباد و طرح بزرگ باند دوم جاده 
شادمهر به کاشمر بازدید کرد و در پیوند با تخصیص بودجه برای طرحهای یاد شده، با 

مقامات محلی به گفت و گو پرداخت.

خاندوزی: از تله رشد اقتصادی پایین و 
سرمایه گذاری صفر خارج شدیم

وزیر اقتصاد با بیان اینکه از تله رشد اقتصادی پایین و سرمایه گذاری صفر خارج 
شدیم، گفت: لازم است روی عنصر جدیدی تحت عنوان کیفیت رشد اقتصادی 
تمرکز کنیم.سید احسان خاندوزی در نخستین رویداد ملی صنعت دانش بنیان اظهار 
کرد: بعد از اینکه در دهه ۹۰ در تله رشد پایین و نزدیک به صفر و سرمایه گذاری 
نزدیک به صفر گرفتار شدیم، تلاش دو سال اول دولت سیزدهم این بود که با ورود 
به سال ۱۴۰۰ و به ویژه سال ۱۴۰۱ از دو تله رشد و سرمایه گذاری صفر خارج شویم 
که تا حد قابل قبولی این اتفاق رخ داده است، اما لازم است روی عنصر جدیدی 

تحت عنوان کیفیت رشد اقتصادی تمرکز کنیم.
وزیر امور اقتصادی و دارایی افزود: این موضوع برای دولتی که به دنبال عبور از یک 
اقتصاد نفتی و دولت زده است بسیار اهمیت دارد. در واقع حرکت به سمت یک 
اقتصاد تولیدگرای دانش بنیان که منتفعان رشد اقتصادی آن کسانی باشند که از 
سودهای اقتصادی بهره مند هستند بسیار حائز اهمیت است و بیشترین همخوانی را 

با نشست امروز ما در این همایش دارد.
بزرگ  شرکت های  مشارکت  بدون  گذار  و  تحول  این  کرد:  تصریح  خاندوزی 
دانش بنیان رخ نمی دهد و لذا برای این تغییر که به زودی و به سهولت در دسترس 
نیست، نیازمند تدبیر مستمر برای کیفیت رشد اقتصادی هستیم و یکی از مهمترین 
فضای  از  عبور  واقع  در  و  است   ۱۴۱۰ تا   ۱۴۰۰ سال های  در  ما  دستورکارهای 
گلخانه ای زیست بوم دانش بنیان به سمت مزارع تولیدات صنعتی دانش بنیان و رشد 

اقتصادی به شمار می رود.
سخنگوی اقتصادی دولت افزود: بنابراین در وزارت اقتصاد تلاش ما این بوده است 
که زمینه را برای این دگرگونی و چرخش از مدل رایج رشد اقتصادی به سمت 
مدل جدید فراهم کنیم که این موضوع نیازمند مقدماتی است که یک بخش از این 

مقدمات که به وزارت صنعت مرتبط است مسئله تأمین مالی است.
وی گفت: اگر بخواهیم مزارع جدیدمان سبزتر باشد باید به نحوی کانال های حرکت 
جریان آب، نقدینگی و تأمین مالی را هدایت کنیم که این بار این دسته از مزارع 
ما پربارتر عمل کنند، لذا یک اتفاق مربوط به صندوق های فناوری است که افزایش 
سرمایه آن ۳۰۰ میلیارد تومان در ذیل تبصره ۱۸ بودجه امسال صورت می گیرد و 
البته ما آماده هستیم عدد بالاتری را در نظر بگیریم اما محدودیتی از سمت سهامدار 

خصوصی وجود داشت.
وی افزود: در کنار مسئله صندوق ها دو عنصر تضمین و وثایق برای شرکت ها در 
حوزه تأمین مالی حائز اهمیت بود و توسعه دامنه وثایق در سامانه ستاره را ایجاد 

کردیم.
ماده  موضوع  که  تضمین  مؤسسات  آئین نامه  کردیم  تلاش  داد:  ادامه  خاندوزی 
ابلاغ  ما  دیگر  اقدام  همچنین  کنیم.  تکلیف  تعیین  را  است  حداکثری  قانون   ۹
دستورالعمل ارزشگذاری شرکت های دانش بنیان بود که همه اینها در بلندتر کردن 

نظام تأمین مالی شرکت های دانش بنیان حائز اهمیت است.
وزیر امور اقتصاد و دارایی با اشاره به افزایش ۱۶۰ درصدی تسهیلات شرکت های 
دانش بنیان در سال گذشته بیان کرد: امسال در پنج ماهه ابتدای سال این تسهیلات 

۲۶۰ درصد افزایش داشته است.
وی افزود: ما تمام عیار پای کار تحول و چرخش به سمت دانش بنیان شدن رشد 
و صنعت کشور هستیم و همچنین موضوع نظام ترکیبات سیاست پولی نیز حائز 
با هدف رشد  اینکه هدف تورمی را سازگار  بدانیم که بدون  باید  اهمیت است و 

اقتصادی در نظر بگیریم، مسیر دیگری در اقتصاد ایران نداریم.
مالی صورت  و  پولی  حوزه  در  که  خوبی  انضباط بخشی  با  امروز  گفت:  خاندوزی 
گرفته نیازمند آن هستیم که به شکل ویژه مسیرهای سبز برای بخش های پیشران 
)شرکت های صلاحیت دار( را باز کنیم و باید برای شرکت های پیشران مسیر سبز 

تأمین مالی را باز کنیم و اگر این اتفاق رخ ندهد به اهدافمان نخواهیم رسید.

3 سال ششم - شماره   204

 آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای
 فاقد سند رسمی

مورخ   140260301022001253 شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
1402/03/31  هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و 
اراضی و  ثبتی  تکلیف وضعیت  تعیین  قانون  ماده 3  بر حسب  رباط کریم  املاک 
ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات مالکانه حسن 
محمودی بابانظر فرزند یعقوبعلی شماره شناسنامه 1202 صادره از تهران نسبت 
به ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی بمساحت 125/03 متر مربع مفروز 
و مجزی شده از پلاک یک فرعی مفروز از قطعه - تفکیکی از 153 اصلی واقع در 
حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت رسمی نصرت اله خسروی محرز گردیده 
لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود 
در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی 
داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود 
را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات 
موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت 
مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در 

هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
آگهی:  دومین  انتشار  تاریخ     1402/  06/  19  : آگهی   اولین  انتشار   تاریخ 

1402 / 07 / 03
بابک احمدی - رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم 

 آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای 
فاقد سند رسمی

مورخ   140260301022003021 شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
1402/06/04  هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و 
اراضی و  ثبتی  تکلیف وضعیت  تعیین  قانون  ماده 3  بر حسب  رباط کریم  املاک 
مالکانه  تصرفات  و  عادی  انتقال  تاکید  بر  مبنی  رسمی  سند  فاقد  ساختمانهای 
غلامرضا رجبی فرزند غلامحسین شماره شناسنامه 236 صادره از همدان نسبت 
به ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی بمساحت 252/17 متر مربع مفروز 
و مجزی شده از پلاک - فرعی مفروز از قطعه 2 تفکیکی از 124 اصلی واقع در 
حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت رسمی قدرت اله قانع محرز گردیده 
لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود 
در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی 
داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود 
را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات 
موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت 
مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در 

هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
آگهی: دومین  انتشار  تاریخ     1402/  06/  19  : آگهی   اولین  انتشار   تاریخ 

1402 / 07 / 03 
بابک احمدی - رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم 

 آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای 
فاقد سند رسمی

مورخ   140260301022002830 شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
1402/05/30  هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و 
اراضی و  ثبتی  تکلیف وضعیت  تعیین  قانون  ماده 3  بر حسب  رباط کریم  املاک 
مالکانه  تصرفات  و  عادی  انتقال  تاکید  بر  مبنی  رسمی  سند  فاقد  ساختمانهای 
سکینه صفری گل گلاب فرزند فرخ شماره شناسنامه 494 صادره از کرج نسبت 
به ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی بمساحت 116/6 متر مربع مفروز و 
مجزی شده از پلاک یک فرعی مفروز از قطعه - تفکیکی از 153 اصلی واقع در 
حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت رسمی نصرت اله خسروی محرز گردیده 
لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود 
در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی 
داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود 
را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات 
موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت 
مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در 

هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
آگهی: دومین  انتشار  تاریخ     1402/  07/  03  : آگهی   اولین  انتشار   تاریخ 

1402 / 07 / 18 
بابک احمدی - رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم 

 آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای
 فاقد سند رسمی

مورخ   140260301022002833 شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
1402/05/30  هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و 
اراضی و  ثبتی  تکلیف وضعیت  تعیین  قانون  ماده 3  بر حسب  رباط کریم  املاک 
ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات مالکانه وحید 
به  نسبت  تهران  از  صادره  شناسنامه 9262  شماره  عباس  فرزند  مهر  خجسته 
ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی بمساحت 128/32 متر مربع مفروز و 
مجزی شده از پلاک 1008 فرعی مفروز از قطعه - تفکیکی از 127 اصلی واقع 
در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت مشاعی خود متقاضی محرز گردیده 
لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود 
در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی 
داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود 
را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات 
موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت 
مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در 

هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
آگهی: دومین  انتشار  تاریخ     1402/  07/  03  : آگهی   اولین  انتشار   تاریخ 

1402 / 07 / 18 
بابک احمدی - رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم 

چهارشنبه 5   مهر  1402



اجتماعی
خبر

زاکانی: برای ساخت ۱۸ کیلومتر 
خط تراموا ۲۰۰ میلیون دلار بودجه 

نیاز داریم

 شهردار تهران از برآورد ۲۰۰ میلیون دلاری برای 
احداث ۱۸ کیلومتر خط تراموا در پایتخت خبر داد و 
گفت: مسیر تصویب تراموا در شورای شهر باید طی 

شود و مبتنی بر الگوی ارائه شده، متفاوت است.
 »علیرضا زاکانی« در حاشیه جلسه هیأت دولت و 
در  نقل  و  الگوی حمل  درباره  خبرنگاران  در جمع 
کلان شهر تهران اظهار داشت: عده ای سخنانی بیان 
می کنند که قاعده و مبنا ندارد؛ قاعدتاً ما نیز علاقه ای 
نداریم که به اینگونه صحبت های بی مبنا پاسخ دهیم 

چراکه مردم گوششان از این حرف ها پر است.
وی افزود: اکنون کشورهای بزرگ یکی از الگوهای 
انتخاب  تراموا  را  خود  نقل  و  حمل  توسعه  برتر 
می کنند که هم یک الگوی حمل و نقلی پاک است 
خود  به  را  بالایی  خدمت  ارائه  زمانی  دوره  هم  و 
تراموا  بر  ناظر  اختصاص می دهد. مطالعاتی هم که 

انجام شده، از ابتدای دهه ۹۰ یا قبل از آن است.
مجموعه ها  امروز  اینکه  به  اشاره  با  تهران  شهردار 
کاملًا ادله منطقی و قاعده خود را که مبتنی بر صرفه 
و صلاح شهر است، ارائه می کنند، یادآورشد: مسیر 
بر  مبتنی  و  شود  باید طی  شورا  در  تراموا  تصویب 
الگویی که می خواهد ارائه دهد، متفاوت است اما آنچه 
اکنون در مراحل اولیه برآورد شده، ۲۰۰ میلیون دلار 

برای احداث ۱۸ کیلومتر خط ترامواست.
زاکانی با ابراز گلایه از عده ای که براساس حدس و 
گمان مطالبی را در این خصوص بیان کرده بودند، 
موضوعی  از  انسان  وقتی  نیست  خوب  شد:  متذکر 

اطلاعی ندارد، در آن زمینه اظهارنظر کند.

دبیر کارگروه افزایش تاب آوری سازه ها در برابر زلزله خبر داد

تدوین برنامه جامع افزایش 
تاب آوری تهران در برابر زلزله

دبیر کارگروه افزایش تاب آوری سازه ها در برابر زلزله از 
برابر  در  تهران  آوری  تاب  افزایش  جامع  برنامه  تدوین 
زلزله خبر داد و گفت: نفرات اصلی این کارگروه انتخاب 
با  نیز  تخصصی  کارشناسی  به زودی جلسات  و  شده اند 

حضور اعضاء آغاز خواهد شد.
امیرکیوان صالحی در گفت وگو با ایسنا در تشریح روند 
تشکیل کارگروه افزایش تاب آوری سازه ها در برابر زلزله 
گفت: پس از گذشت یک سال از طرح تشکیل کارگروه 
افزایش تاب آوری سازه ها در برابر زلزله در شهر تهران و 
در کمیته عمران و زیرساخت شورای شهر، به ریاست 
با  تخصصی  نشست  چهار  برگزاری  از  پس  و  آقامیری 
حضور مسئولان و اساتید حوزه مهندسی زلزله در شورای 
با  نهایی  به سمت تشکیل کارگروه  اکنون  تهران،  شهر 
اهداف مشخص می رویم و در نهایت افراد اصلی انتخاب و 

کارگروه تشکیل خواهد شد.
وی با بیان اینکه ماهیت این جلسات برگرفته از چهار 
وقوع  احتمال  اول  سوال  اظهارکرد:  بود،  اصلی  پرسش 
درباره  بعدی  سوال  سه  و  هفت  بالای  بزرگی  با  زلزله 
شهر  در  تاب آوری  افزایش  برای  ریزی  برنامه  چگونگی 
مدت  بلند  و  میان  کوتاه،  زمانی  های  بازه  در  تهران 
بود. بازه کوتاه مدت مشتمل بر برنامه ریزیهای پیچیده 
و هماهنگ برای شروع عملیات مقاوم سازی و مطالعه 
برای بهسازی لرزه ای سازه های موجود است؛ برنامه ای 
که به لحاظ برنامه ریزی اگرچه  دارای زمانی کوتاه ولی 
از لحاظ بعد عملیات اجرایی بیشترین زمان را به خود 

اختصاص خواهد داد.
صالحی با اشاره به اینکه تهران و ۲۴۶ شهر دیگر دارای 
ادامه داد:  نامه زلزله هستند،  یک طیف طرح در آیین 
برنامه میان مدت کارگروه مبتنی بر بررسی مزایا ومعایب 
طرح تدوین آیین نامه ای ویژه مانند تهیه طیف طرح 
برای شهر تهران مبتنی بر تهیه مدل سه بعدی خاک 

تهران و دسته بندی سازه های پایتخت خواهد بود.
دبیر کارگروه افزایش تاب آوری سازه ها در برابر زلزله در 
ادامه به نیاز تحلیل ریسک تهران به شکل یک سیستم 
طراحی  افزود:  و  کرد  اشاره  بلندمدت  برنامه  در  جامع 
وقوع  برمبنای  سیستمی  مدیریت  جامع  افزار  نرم  یک 
بحران که دارای قابلیت های پیشرفته براساس مدل های 
ریاضی، مدل وقوع و مدل شدت و تحلیل خطر است، در 

این بخش مورد بررسی قرار می گیرد.
در  اساتید  و  مسئولان  راهبردهای  به  ادامه  در  وی 
نشستهای قبلی اشاره کرد و گفت: در مورد سوال اول 
شناسان  زمین  و  زلزله  مهندسی  اساتید  همه  تقریبا 
مسئله وقوع زلزله شدید را امری قطعی می دانند. حسب 
بررسی های به عمل آمده در این چهار نشست که قبل از 
تشکیل نهایی کارگروه برگزار  شد، به این نتیجه رسیدیم 
متخصص  افراد  از  متشکل  کارگروهی  تشکیل  با  که 
ریسک،  تحلیل  و  افزار  نرم  تولید  هایی چون  در حوزه 
مطالعات برای تولید و طراحی طیف طرح، مقاوم سازی 
و بهسازی ای لرزه ای و صاحبنظران سایر رشته های 

مرتبط به سمت تدوین برنامه ای جامع حرکت کنیم.
صالحی تاکید کرد: طی تدوین این برنامه ممکن است به 
سمت تشکیل سه کمیته با عناوین اولیه کمیته بهسازی 
و مقاوم سازی و ترمیم سازه ها، کمیته تحلیل خطر اولیه 
و مطالعات خاک در شهر تهران و کمیته تحلیل ریسک 
و طراحی نرم افزاری با کارآمدی بالا برویم که بتواند در 
زمان وقوع و قبل از آن پیشگیری را آغاز کند و شرایط 

مختلف مدیریت یکپارچه را نشان دهد.

و  مسائل  رفع  گفت:  قضاییه  قوه  رییس   
شین بافت  نساجی  تولیدی  شرکت  مشکلات 
نتیجه  در  آگرین  تولیدی  مجتمع  و  سنندج 
ورود و پیگیری های دستگاه قضایی انجام شد.

قضاییه،  قوه  رسانه  مرکز  از  ایرنا  گزارش  به 
غلامحسین  المسلمین  و  حجت الاسلام 
اجرایی  پیگیری  جلسه  در  محسنی اژه ای 
عالی  هیات  اردیبهشت  سفر  مصوبات  شدن 
داشت:  اظهار  کردستان  استان  به  قضایی 
ما  نظام  و  کشور  دشمنان  و  استکبار  دنیای 
مردم  میان  افتراق  و  اختلاف  ایجاد  درصدد 
نزاع  ایجاد  به  آن ها  هستند؛  اسلامی  ایران 
دل  سنی  و  شیعه  و  مختلف  طوایف  میان 
از پیش بر  باید بیش  بنابراین همه  بسته اند؛ 
وحدت و همگرایی در جهت منافع امت اسلام 
وحدت  یک  و  بورزیم  اهتمام  ملی  منافع  و 

مثال زدنی را به منصه ظهور برسانیم.
وی در همین راستا به مقامات قضایی استان 
کردستان دستور داد در آستانه هفته وحدت 
و میلاد موفورالسرور نبی اکرم )ص( هر آنچه 
را که در توان دارند و در چارچوب اختیارات 
قانونی شان است، در راستای گسترش و بسط 
امور وحدت بخش بکار گیرند و در این جهت 
سایر  به  مساعدتی  و  کمک  هرگونه  ارائه  از 
سنی  و  شیعه  روحانیون  و  علما  و  بخش ها 

مضایقه نکنند.
و  ایثارگری ها  به  اشاره  با  قوه قضاییه  رییس 
دفاع  در  کردستان  استان  مردم  رشادت های 
از اسلام و ایران در برابر اجانب و ضدانقلاب، 
در طول چهار  کردستان  استان  مردم  گفت: 
دهه گذشته در دفاع از مرزهای ایران اسلامی 
مجاهدت های  ضدانقلاب،  عناصر  با  مقابله  و 
ناکام  را  دشمنان  همواره  و  کردند  فراوانی 

گذاشتند.
سنندج  شین بافت  نساجی  مشکلات  رفع 
ورود  نتیجه  در  آگرین  تولیدی  مجتمع  و 

دستگاه قضایی
رییس دستگاه قضا با تاکید بر اهمیت بسیار 
بالای دو مقوله  »امنیت« و »رفاه و معیشت« 
مردم اظهار داشت: اگر چه اقدامات و خدمات 
شایان توجهی از ناحیه نظام جمهوری اسلامی 
به مردم غیور استان کردستان شده است، اما 
اعتقاد داریم هنوز تا رسیدن به نقطه مطلوب 
و ارائه خدماتی که شایسته این مردم باشد، 
فاصله داریم. بنابراین مسئولان قضایی استان 
کردستان در راستای کمک به سایر مسئولان 
استانی در جهت رشد تولید و اقتصاد اقدامات 
رفع  راستای  در  و  دهند  ترتیب  را  مقتضی 
و  سرمایه گذاری  امنیت  تأمین  تولید،  موانع 
که  اقتصادی  فعالان  از  دسته  آن  از  حمایت 
هدفشان فعالیت اقتصادی سالم است، نهایت 

اهتمام و مساعی را به خرج دهند.
رفع  مشخصا  راستا  همین  در  عدلیه  رییس 
نساجی  تولیدی  شرکت  مشکلات  و  مسائل 
آگرین  تولیدی  مجتمع  و  سنندج  شین بافت 
در نتیجه ورود و پیگیری های دستگاه قضایی 

را بیان کرد.
هیات  اردیبهشت  سفر  مصوبات  درباره  وی 
عالی قضایی به استان کردستان گفت: مطابق 
آمار ارائه شده بالغ بر ۹۰ درصد از مصوبات 

استان  به  قضایی  عالی  هیات  استانی  سفر 
است،  شده  تکمیل  یا  عملیاتی  کردستان، 
و  خوشایند  بسیار  موضوع  است  اینطور  اگر 
که  دارم  تردید  اما  است،  تقدیری  شایسته 
که  است  این  منظور  احتمالا  باشد،  اینطور 
شده  آغاز  مصوبات  درصد   ۹۰ اجرایی  روند 
است، در این گونه موارد باید هر آنچه گفته 

می شود و وعده می دهیم محقق شود.
و  دیدارها  درخصوص  اژه ای  محسنی 
نشست های خود با اقشار مختلف مردم استان 
با  گفتگو  و  دیدار  داشت:  اظهار  کردستان، 
روحانیون و علمای اهل سنت و شیعه استان 
کردستان و همچنین دانشجویان این استان، 
بسیار مسرت بخش و مفید بود و نقطه نظرها 
و مطالب سازنده ای در جریان این نشست ها 

طرح شد.
تاکید بر رونق بازارچه های مرزی و ساماندهی 

کولبران
رییس قوه قضاییه با بیان اینکه بازگشایی و 
رونق بازارچه های مرزی و ساماندهی کولبران 
از جمله اقدامات و تدابیری است که می تواند 
مردم  اقتصاد  و  معیشت  وضعیت  بهبود  به 
اقدامات  گفت:  بینجامد،  کردستان  استان 
رونق  و  بازگشایی  جهت  در  که  تدابیری  و 
در  باید  است  اتخاذ شده  بانه  مرزی  بازارچه 
سطح استان کردستان گسترش یابد و تقویت 
شود؛ چرا که در شرایط تحریم های ظالمانه 
تحمیلی به مردم کشور، این قبیل اقدامات و 

تدابیر راهگشاست.
وی در این نشست نیز وعده داد که همچنان 
امور  پیگیر  قوا،  سران  جلسات  و  مجامع  در 
کردستان  استان  اقتصادی  رونق  به  مربوط 
و  بازگشایی  بر  ناظر  تدابیر  اتخاذ  طریق  از 
رونق بازارچه های مرزی و ساماندهی کولبران 

خواهد بود.
مقامات  به  راستا  همین  در  عدلیه  رییس 
در  داد  دستور  کردستان  استان  قضایی 
چارجوب اختیارات قانونی شان، همه اقدامات 
رونق  جهت  در  را  مقتضی  مساعدت های  و 
نیاز  و درصورت  گیرند  بکار  استان  اقتصادی 
برای تفویض اختیارات بیشتر، نامه نگاری های 

مربوطه را در اسرع وقت انجام دهند.
به درخواست رییس  اشاره  با  اژه ای  محسنی 

کل دادگستری استان کردستان برای صدور 
در  بومی  قضات  اختصاصی  جذب  مجوز 
استان، گفت: برای رفع مسائل ناظر بر تکمیل 
کردستان،  استان  در  اداری  و  قضایی  کادر 
تمهیدات مقتضی پیش بینی شده است و در 
سنندج  دانشگاه  در  که  همانطور  راستا  این 
اعلام کردم باید ارتباط حقوقی دادگستری با 
دانشگاه تقویت و از ظرفیت های دانشگاهیان 

به نحو مطلوب استفاده شود.
انتقال زندان ها به محدوده های خارج شهری 

یک تکلیف قانونی است
به  اشاره  با  ادامه  در  قضاییه  قوه  رییس 
کردستان  استان  زندان های  انتقال  مقوله 
انتقال  گفت:  شهر،  از  خارج  محدوده های  به 
یک  شهری  خارج  محدوده های  به  زندان ها 
تکلیف قانونی است؛ بنابراین مسئولان قضایی 
کار  مقدمات  که  همانطور  کردستان  استان 
برای انتقال زندان بیجار به محدوده خارج از 
شهر را فراهم آورده اند؛ نسبت به انتقال سایر 
باشند و  اهتمام داشته  نیز  زندان های استان 
مرکز  به  را  کمبودها  و  مسائل  راستا  این  در 

منتقل کنند.
وی درباره رفع مشکلات آبی روستای آقاجری 
در دیواندره کردستان، گفت: با مساعدت های 
آبی  مشکلات  اجرایی،  و  قضایی  مسئولان 
آقاجری در دیواندره کردستان رفع  روستای 
شد که از این بابت از مسئولان امر قدردانی 
می کنم؛ در این فقره به گونه ای تدبیر شد که 
به  خسارتی  آب،  انتقال  لوله های  احداث  در 

اراضی کشاورزی مردم وارد نیاید.
محسنی اژه ای در این نشست بار دیگر تاکید 
کرد: وعده های مسئولان به مردم ضمن اینکه 
باشد،  فنی  و  کارشناسی  کار  بر  مبتنی  باید 
باید از قابلیت تحقق پذیری و عملیاتی شدن 
نیز برخوردار باشد و این وعده ها که به مردم 
تا  داده می شود در سر موعد عملیاتی شوند 

امید مردم بیشتر شود.
حجت الاسلام والمسلمین عبدالرضا پورذهبی 
نیز  کردستان  استان  در  فقیه  ولی  نماینده 
سفر  فراوان  مثبت  بازخوردهای  به  اشاره  با 
والمسلمین  حجت الاسلام  امسال  اردیبهشت  
مسئولان  از  کردستان،  به  اژه ای  محسنی 
بابت پیگیری جدی در زمینه  قضایی استان 

عمل  به  قدردانی  سفر  این  مصوبات  اجرای 
آورد.

بازارچه  بازگشایی  به  اشاره  با  ادامه  در  وی 
مرزی بانه، خواستار تسریع روند بازگشایی و 

فعالیت مجدد این بازارچه ها شد.
سیدحسین  والمسلمین  حجت الاسلام 
استان  دادگستری  کل  رییس  حسینی 
 ۹۰ به  نزدیک  شدن  اجرایی  از  کردستان 
درصد از دستورات رئیس قوه قضاییه در سفر 
کردستان  استان  به  جاری  سال  اردیبهشت  

خبر داد.
در  تولیدی  واحد  دو  مشکلات  حل  از  وی 
طی  قضایی  مستمر  پیگیری های  نتیجه 
حل  با  گفت:  و  داد  خبر  گذشته  ماه های 
راه اندازی  و  »شین بافت«  کارخانه  مشکلات 
اشتغالزایی  نفر   ۷۰ برای  تولیدی،  واحد  این 
مرحله  راه اندازی  با  همچنین  شد.  خواهد 
 ۲۰۰ برای  »آگرین«  تولیدی  واحد  نخست 
اشتغال  نفر  برای ۵۰۰  نفر و در مرحله دوم 

ایجاد می شود.
انتقال آب  حسینی از حل مشکل مربوط به 
نتیجه  در  دیواندره  آقاجری  روستای  شرب 
پیگیری های قضایی و اجرای دستورات سفر 
گفت:  و  داد  خبر  قضاییه  قوه  رئیس  استانی 
بازگشایی  امسال  بانه شهریور  بازارچه مرزی 
شد و برای بازگشایی سایر بازارچه های مرزی 
استان کردستان تلاش ها و پیگیری هایی در 

حال انجام است.
کردستان  استان  دادگستری  کل  رییس 
همچنین به ارائه توضیحاتی در مورد اقدامات 
زندان های  انتقال  زمینه  در  صورت گرفته 
سنندج، بیجار، بانه و مریوان به خارج از شهر 

پرداخت.
قادرزاده رییس دانشگاه کردستان نیز در این 
دستگاه  پیگیری های  از  تقدیر  ضمن  جلسه 
دانشجویان  مشکلات  رفع  زمینه  در  قضا 
دانشجویان  مطالبات  از  یکی  داشت:  اظهار 
قوه  رئیس  با  دیدار  در  کردستان  دانشگاه 
قضاییه، ساماندهی وضعیت مسیر خوابگاه تا 
این  با دستور رییس عدلیه،  دانشگاه بود که 
و  کار جدول بندی  اکنون  و  مهم محقق شد 
آسفالت این مسیر به طول ۴ هزار متر مربع 

در حال انجام است.

رییس دستگاه قضا بیان کرد:

انتقال زندان ها به محدوده های خارج شهری یک 
تکلیف قانونی است

خبر

با حضور رئیس دفتر رهبر معظم انقلاب اسلامی؛

۱۱۰ مدرسه برکت در ۲۰ استان کشور 
افتتاح شد

 آیین افتتاح و بهره برداری از ۱۱۰ مدرسه برکت در ۲۰ استان کشور  
با حضور حجت الاسلام محمدی گلپایگانی رئیس دفتر رهبر معظم 

انقلاب اسلامی در ستاد اجرایی فرمان امام)ره( برگزار شد.
با ۴۶۰ کلاس درس در مناطق  این ۱۱۰ مدرسه  ایرنا،  به گزارش 
محروم کشور و با سرمایه گذاری ۵۷۸ میلیارد تومانی ستاد اجرایی 
فرمان امام به بهره برداری رسیدند. مدرسه ۱۶ کلاسه شهید مدافع 
امنیت »آرمان علی وردی« در روستای فیروز بهرام اسلامشهر یکی 

از ۱۱۰ مدرسه است.
محمد ترکمانه مدیرعامل بنیاد برکت ستاد اجرایی فرمان امام درباره 
افتتاح این مدارس اظهارداشت: این بنیاد تعهد ساخت ۱۴ هزار کلاس 
درس را برعهده گرفته است و تا کنون ۱۰ هزار و ۷۵۰ کلاس درس 

ساخته و تحویل شده است.
در  گفت:  نیز  علی وردی  آزمان  شهید  مدرسه  ساخت  درباره  وی 
اردیبهشت ماه تصمیم ساخت این مدرسه گرفته شد و طی پنج ماه 
این مدرسه در مقطع ابتدایی ساخته و به دانش آموزان فیروز بهرام 

تقدیم شد.
ترکمانه با بیان اینکه منطقه فیروز بهرام از سرانه آموزشی پایینی 
برخوردار است ، افزود: امیدواریم بتوانیم در این منطقه نیز با ساخت 

مدرسه سرانه آموزشی را افزایش دهیم.
آرمان وقت خود را در امور فرهنگی می گذراند

مادر شهید آرمان علی وردی نیز در این افتتاح که به طور برخط برگزار 
شد؛ گفت: آرمان عاشق بچه های کوچک بود و اکنون در بین دانش 

آموزان حضور دارد.
وی افزود: آرمان برای کودکان و نوجوانان وقت می گذاشت و در مسجد 

محل مربی دانش آموزان بود و به کار فرهنگی اهمیت می داد.
وی با ابراز خوشحالی از اینکه مدرسه ای به نام آرمان ساخته شد؛ 
تاکید کرد: ای کاش آرمان بود و می دید خون او پایمال نشده و به 

هدفی که داشت رسید.
به گزارش ایرنا؛ بنیاد برکت ستاد اجرایی فرمان امام)ره(سال گذشته 
نیز تکمیل و افتتاح ۲ هزارمین مدرسه برکت با عنوان مجتمع ۲۴ 

کلاسه برکت سردار شهید حاج قاسم سلیمانی را اجرایی کرد.
همچنین انعقاد تفاهم نامه احداث یکهزار مدرسه جایگزین کانکس در 
مناطق محروم و روستایی کشور در سال ۱۴۰۰، را در کارنامه خود 

دارد.
این بنیاد در حوزه عمرانی و طرح های زیربنایی؛ ساخت مدرسه ، 
ساخت مراکز بهداشتی و درمانی، پروژه های آب رسانی ، ساخت پل 
و راه ، ساخت مراکز فرهنگی و مذهبی، مشارکت در تکمیل مسکن 

محرومین را انجام می دهد.
در مجموع این بنیاد تاکنون قرارداد ساخت سه هزار و ۳۳۰ مدرسه 
را منعقد کرده و تاکنون ۲ هزار و ۱۱۰ مدرسه تکمیل و افتتاح شده 

است.

راه اندازی ۳۳ خط تولید و تولید 
۷۵ داروی جدید در یک سال

وزیر بهداشت، درمان و آموزش پزشکی با اعلام به حداقل رسیدن 
دیوانسالاری و تسریع در صدور مجوزها در حوزه غذا و دارو از راه اندازی 

۳۳ خط تولید و ۷۵ داروی جدید در یک سال اخیر خبر داد.
به گزارش ایسنا، دکتر بهرام عین اللهی در آیین افتتاحیه هشتمین 
نمایشگاه بین المللی »ایران فارما« )دارو و صنایع وابسته( گفت: این 
نمایشگاه با حضور و مشارکت ۴۲۷ شرکت داخلی و ۲۸۲ شرکت 
خارجی، نمایانگر گوشه ای از قدرت نرم جمهوری اسلامی ایران است 

که در حوزه دارو به نمایش گذاشته شده است.
وی تولید دارو و تجهیزات پزشکی با کیفیت را از نقاط قوت و افتخارات 
حوزه سلامت برشمرد و عنوان کرد: امروزه بسیاری از کشورها، داروی 
تولید ایران را مؤثر و موفق می دانند و در نمایشگاه هایی هم که در 

کشورهای مختلف برگزار شده است، بر این مهم اذعان دارند.
عین اللهی اظهارکرد: اکنون برترین جلوه قدرت جمهوری اسلامی 
ایران، نیروی انسانی آن است که در حوزه سلامت وجود ۶۷ دانشگاه و 
دانشکده علوم پزشکی، ۲۲ هزار عضو هیات علمی، ۲۷۰ هزار دانشجو 
در رشته های مختلف پزشکی و پیراپزشکی و ۸۵۰ مرکز تحقیقاتی، 
پشتوانه ای استوار برای حوزه بهداشت، درمان و آموزش پزشکی به 

شمار می آید.
وزیر بهداشت، درمان و آموزش پزشکی تصریح کرد: در حال حاضر 
هیچ رشته ای در علوم پزشکی وجود ندارد که در داخل کشور و با 
توان نیروهای انسانی خود از آن بهره مند نباشیم و با توجه به تعداد 
دانشکده های داروسازی و ظرفیت ها و استعدادهای موجود، لازم است 

میزان تولیدات دارویی را نیز افزایش دهیم.
عین اللهی با اشاره به این که در سالهای پس از پیروزی انقلاب اسلامی 
در تمامی شاخص های حوزه بهداشت توانسته ایم ارتقای ویژه پیدا 
کنیم، به اهم این شاخص ها اشاره و و عنوان کرد: در مهار کرونا یکی از 
موفق ترین کشورهای منطقه  بودیم که توانستیم با حمایت دانشمندان 
و دانشگاه های علوم پزشکی این بیماری را در مدت کوتاهی کنترل 
کنیم. در این مسیر ۶ نوع واکسن در کشور تولید شد و اکنون نیز 

آمادگی تولید هر نوع واکسن را داریم.
وی با اشاره به اهتمام دولت مردمی به توسعه تعاملات و مشارکت  
کشورهای دوست و منطقه در حوزه سلامت اظهار کرد: سلامت نقطه 
مشترک همکاری و نیاز تمام کشورهاست که می تواند ملت ها را به 

یکدیگر نزدیک کند و سبب توسعه تعاملات بین المللی شود.
پیشبرد  با  کرد:  عنوان  پزشکی  آموزش  و  درمان  بهداشت،  وزیر 
منطقه  کشورهای  همکاری  از  جدیدی  فضای  سلامت،  برنامه های 
و دوست در حال شکل گیری است که در آن دانشگاه ها می توانند 

به راحتی با یکدیگر تعامل علمی داشته باشند.
به گزارش وبدا، عین اللهی با تأکید بر این که راهبرد ما مشارکت و 
همکاری با دیگر کشورهاست ، تصریح کرد: طی مذاکراتی که با وزرای 
بهداشت ۲۰ کشور داشتیم از این فضا استقبال کردند و ما نیز باافتخار 
آماده هرگونه همکاری، به اشتراک کذاری دانش و صادرات دارو و 

تجهیزات پزشکی هستیم.

سال ششم - شماره   4204

بیان  با  رئیس سازمان حفاظت محیط زیست 
کشور  به  وارداتی  خودروی  هرگونه  اینکه 
گفت:  کند،  دریافت  زیست  محیط  مجوز  باید 
حداکثر عمر خودروهای وارداتی کارکرده پنج 

سال تعیین شده است.
به گزارش ایرنا، علی سلاجقه در گفت وگویی 
خودروهای  مورد  در  کرد:  تصریح  تلویزیونی 
این  که  بود  باور  این  بر  سازمان  این  وارداتی 
باید  سن  و  کیلومتر  نظر  از  باید  خودروها 

پیمایش شوند.
سازمان  نظر  مورد  سن  اینکه  بیان  با  وی 
خودروهای  برای  زیست  محیط  حفاظت 
وارداتی حداکثر سه سال است، اظهار داشت: 

کمیسیون های  در  که  بحث هایی  به  توجه  با 
این  برای  سال  پنج  سن  شد،  مطرح  مربوطه 

گروه از خودروها پذیرفته شد.
باید  اینکه  یادآوری  با  جمهور  رئیس  معاون 
پیمایش  کیلومتر  نظر  از  وارداتی  خودروهای 
نیز مورد توجه قرار گیرند، گفت: خودروهایی 
که استاندارد یورو ۵ را داشته باشند، به طور 

حتم مجوز محیط زیست را خواهند داشت.
سلاجقه با بیان اینکه هرگونه خودروی که وارد 
کشور شود باید مجوز محیط زیست را دریافت 
استاندارد  ملی  سازمان  چند  هر  افزود:  کند، 
وارداتی  خودروهای  باز  باشد،  کرده  اعلام  نیز 

مجوزهای محیط زیستی باید دریافت کنند.

سلاجقه: خودروی وارداتی باید مجوز محیط زیست را دریافت کند
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استان ها
اخبار

آتش نشانان گلستانی فراتر از خدمت ایثار 

می کنند / ایستگاهای گلستان به تجهیزات 

روز آتش نشانی مجهز میشوند

آتش  خدمات  به  اشاره  با  گلستان  شهردار  روز،  اتفاق  گزارش  به 
نشانان گلستانی گفت: عزیزان آتش نشان در شهرداری گلستان با 
توجه به گستردگی منطقه خصوصا لکه های صنعتی اطراف شهر 
خدمات قابل توجهی ارائه میدهند که نشان از تلاش و عشق این 

عزیزان به این شغل خطیر و مردم این شهر است.
افزود:  نشانان  آتش  به  سخنانی  در  میرزمانی  محمد  سید  دکتر 
خدمت شما در آتش نشانی ماورای خدمات دیگر پرسنل شهرداری 
میباشد، شما با شور و اشتیاق خود را به دل خطر میزنید که این 

ایثار جای تقدیر و قدردانی دارد.
شهردار گلستان خاطر نشان کرد: از روز ابتدای حضور در مجموعه 
کامل  تجهیز  ما  اصلی  اهداف  از  یکی  گلستان  شهرداری  بزرگ 
مجموعه آتش نشانی و به روز ترین امکانات این شغل بوده و هست 
محترم  فرماندار  از  دارد  جا  و  شده  برداشته  خوبی  های  قدم  که 
شهرستان بخواهیم نسبت به تخصیص بودجه های استانی به این 
یاری  را  گلستان  گلستان  شهر  اسلامی  شورای  و  شهرداری  مهم 

نمایند.

جلوه بصری نصیرشهر با پلمپ ضایعات 

بهبود می یابد
ضایعاتی  پلمپ  از  شهر  نصیر  شهردار 
)ره(  امام خمینی  خیابان  انتهای  های 
در راستای بهبودجلوه بصری نصیر شهر 

خبر داد.
به گزارش اتفاق روز ، فرشاد شهسواری 
با اشاره به پاسخگویی شفاف به جمع 
انتهای  آوری مراکز تجمع ضایعات در 
مطالبه  بعنوان  شهر  اصلی  خیابان 
مردمی افزود: خواسته به حق شهروندان 
از مراکز تجمع ضایعات در داخل شهر 
هدف  بصری  جلوه  شدن  ناملموس  و 

پلمپ در راستای ساماندهی ضایعات ها می باشد.
سکاندار شهرداری نصیر شهر ادامه داد: مراکز ضایعات از نظر بهداشتی 

و ازدیاد حشرات و حیوانات موذی ارتباط مستقیم دارد.
گفتنی است ساماندهی صنوف مزاحم و آلاینده در بافت شهری از 

وظایف شهرداری ها می باشد.

در یک سال اخیر؛

۴١٣ دستگاه انواع ماشین آلات عمرانی 

در اصفهان توزیع شد

 استاندار اصفهان از تهیه و توزیع ۴١٣ دستگاه ماشین آلات عمرانی، 
زیر ساختی، شهری سنگین و نیمه سنگین و توزیع در بین شهرداری 

و مناطق مختلف این استان در یک سال اخیر خبر داد.
سید رضا مرتضوی در آیین رونمایی و توزیع ماشین آلات عمرانی و 
ار ۲١۶ دستگاه  امروز رونمایی  افزود:  استان اصفهان  زیرساختی در 
انواع ماشین آلات سبک و سنگین مانند لودر، اتوبوس و ماشین آتش 

نشانی و توزیع بین مناطق مختلف و شهرداری ها انجام می شود.
وی اضافه کرد: تمام این ماشین آلات ساخت داخل است و اگر این 
تولیدات را با چهار تا پنج دهه قبل مقایسه کنیم به ظرفیت تولید 

کنندگان داخلی پی می بریم.
استاندار اصفهان ادامه داد: تهیه و توزیع انواع ماشین آلات برای توسعه 
شهرها و روستایی از نکات مورد توجه است و بدون شک برای بهبود 

جوامع باید شهرداری ها فعالیت های گسترده ای داشته باشند.
مرتضوی خاطرنشان کرد: در بازدیدی که از بخشی از این وسایل و 

تجهیزات داشتم نظر در خرید این ماشین آلات مشهود بود.
معاون امور عمرانی استانداری اصفهان در این آیین گفت: توزیع ۲١۶ 
هزار   ١۸ بر  بالغ  اعتباری  با  زیرساختی  آلات  ماشین  انواع  دستگاه 

میلیارد ریال صورت گرفته است.
مهران زینلیان افزود: ایجاد منابع پایدار درآمدی برای شهرداری های 
این  این مهم در  امیدواریم  و  برنامه های ماست  از جمله  استان  این 
دولت محقق شود تا به نوعی شهرداری ها از بودجه هایی مانند عوارض 

آلایندگی بی نیاز باشند.
خاطرنشان کرد: قصد داریم شهرداری ها و شوراهای برتر استان را در 
طی فرایندی انتخاب و معرفی کنیم که از جمله استفاده از نظرات 
نخبگان، رویکردهای توسعه ای و ارتباط بهینه با مردم از جمله مواردی 

است که به آن امتیاز می دهیم.
مدیرکل دفتر امور شهری و شوراهای استانداری اصفهان نیز در این 
آیین گفت: در این استان ١١۴ شهرداری مشغول بکارند و ۸۷ درصد 

جمعیت این خطه شهرنشین هستند.
نادر آخوندی یزدی اضافه کرد: از لحاظ برخی زیرساخت ها از جمله 
ماشین آلات و حمل و نقل وضعیت مناسبی در استان وجود ندارد 
به  امری ضروری  آن  با  مرتبط  آلات  ماشین  توزیع  و  تهیه  بنابراین 

شمار می رود.
وی با اشاره به تشکیل قرارگاهی در وزارت کشور برای خرید و توزیع 
ماشین آلات عمرانی تصریح کرد: ماشین آلات و تجهیزات رونمایی 

شده امروز، در اختیار ۵۰ شهرداری در استان اصفهان قرار می گیرد.
مدیرکل دفتر امور شهری و شوراهای استانداری اصفهان گفت: در این 
ارتباط ١۹۷ دستگاه انواع ماشین آلات نیز سال قبل با اعتباری بالغ بر 

١١ هزار میلیارد ریال در استان اصفهان رونمایی و توزیع شد.

جهاد  سازمان  باغبانی  امور  مدیر   
استان  گفت:  کردستان  کشاورزی 
رتبه دوم تولید گردو در کشور را دارد 
از ۲٣  امسال بیش  برآورد می شود  و 
هزار تن از این محصول برداشت شود.

گو  و  گفت  در  حاجی میرزایی  زاهد 
براساس  کرد:  اظهار  ایرنا  خبرنگار  با 
در حال حاضر  انجام شده  کارشناسی 
هشت هزار و ۲۲۲ هکتار باغ گردو در 

استان وجود دارد.
وی یادآور شد: بیشترین سطح باغات 
به  مربوط  ترتیب  به  کردستان  گردو 
سنندج،  سروآباد،  های  شهرستان 
مریوان و بانه است و این شهرستان ها 
باغات گردو  از ۸۰ درصد سطح  بیش 

استان را تشکیل می دهند.
جهاد  سازمان  باغبانی  امور  مدیر 
اینکه  به  اشاره  با  کردستان  کشاورزی 
اواخر  از  استان  در  گردو  برداشت 
امسال  افزود:  شود،  می  آغاز  شهریور 
پیش بینی شده بیش از ۲٣ هزار تن از 
این محصول در استان برداشت شود و 
نسبت به سال گذشته حدود پنج هزار 

تن افزایش یابد.
عملکرد  میانگین  حاجی میرزایی 
و  سه  تا  سه  حدود  را  استان  گردوی 
کرد:  بیان  و  خواند  هکتار  در  تن  نیم 
به  استان  گردو  گذشته  سال  عملکرد 
و سرمای  بهاره  دیررس  دلیل سرمای 
زمستان به طور محسوسی کاهش پیدا 

کرد.
گردوی  ارقام  اینکه  به  اشاره  با  وی 
و  برتر  های  ژنوتیپی  بیشتر  کردستان 
در  شد:  یادآور  هستند،  استان  بومی 

فرنور  فرانکت،  ارقام  اخیر  سال های 
توسعه  استان  سطح  در  هم  چندلر  و 

یافته است.
جهاد  سازمان  باغبانی  امور  مدیر 
اینکه  به  اشاره  با  کشاورزی کردستان 
درختان  کاری  سرشاخه  طرح  اجرای 
شده  آغاز  گذشته  دهه  یک  از  گردو 
برای  طرح  این  کرد:  اظهار  است، 
عملکرد  دارای  که  درختانی  اصلاح 
همچنین  و  میوه  پایین  کیفیت  کم، 
به  بهاره  رس  دیر  سرمای  به  حساس 

اجرا درآمده است.
حاجی میرزایی ادامه داد: با استفاده از 
ارقام و ژنوتیپ های مطلوب و عملیات 
پیوند اسکنه یا پوست در اواخر اسفند 
انجام  کاری  سرشاخه  ماه  خرداد  تا 

خواهد شد.

کاری  سرشاخه  طرح  موفق  اجرای 
درختان گردو در کردستان

در   ١٣۹۷ سال  از  اینکه  بیان  با  وی 
اعتبارات  سرشاخه کاری  پروژه  قالب 
دولتی به این طرح اختصاص داده می 
از  طرح  این  اجرای  شد:  یادآور  شود، 
آغاز شده و  سطح ٣۰ هکتار در سال 
در سال های اخیر به ۲۵۰ تا ٣۰۰ هزار 

هکتار رسیده است.
جهاد  سازمان  باغبانی  امور  مدیر 
ارقامی  داد:  ادامه  کشاورزی کردستان 
که در سرشاخه کاری استفاده می شود 
و  بومی  و  برتر  ژنوتیپ های  بیشتر 
همچنین ارقام چندلر فرنور و فرانکت 

هستند.
بازخورد  با  ارتباط  در  حاجی میرزایی 
استان گفت:  در  طرح سرشاخه کاری 

موفقیت  استان  در  طرح  این  اجرای 
شهرستان های  در  و  است  بوده  آمیز 
شاخص گردوکاری استان به ویژه بانه 
و سروآباد این طرح به طور مستمر در 

باغات گردو انجام می شود.
وی در خصوص مشکل مربوط به پاک 
کردن گردو و هزینه های کارگری آن 
اظهار کرد: در حال حاضر دستگاه های 
شاخص  روستاهای  در  کن  پوست 

گردوکاری استفاده می شود.
جهاد  سازمان  باغبانی  امور  مدیر 
داد:  ادامه  کردستان  کشاورزی 
این  خرید  توانایی  که  گردوکارانی 
توانند  می  باشند  نداشته  را  دستگاه 
مکانیزاسیون  تسهیلات  قالب  در  و 
اقدام به دریافت تسهیلات و خرید این 

دستگاه کنند.

کردستان رتبه دوم تولید گردو را در کشور دارد
گزارش

امام جمعه بخش گلستان: آتش نشانان 

خود را به دل خطر میزنند این یعنی ایثار

حجت الاسلام والمسلمین محمود نورپور در مراسم تجلیل از آتش نشانان 
دل  به  را  خود  ایثار  با  خطر  دیدن  به  توجه  با  خود  نشانان  آتش  گفت: 
آتش میزنند تا انسانی را نجات دهد خداوند به این عزیزان این رشادت 

را میدهد.
از  به توجه و حمایت شهردار گلستان  با اشاره  امام جمعه شهر گلستان 
پرسنل آتش نشانی افزود: کار دکتر میرزمانی در تقدیر این عزیزان بسی 
شایسته است و ما نیز باید همیشه و در همه حال از این بزرگواران تقدیر 

کنیم و نسبت به رفع و کاستی های این عزیزان اقدام کنیم.

۲۵ هزار میلیارد ریال برای بهره برداری از 

معدن طلای قلقله سقز نیاز است
مدیرکل صنعت، معدن و تجارت کردستان گفت: ۲۵ هزار میلیارد ریال 
از پروژه های  از معدن طلای قلقله سقز به عنوان یکی  برای بهره برداری 

پیشران معدنی استان، نیاز است.
رفع  کارگروه  جلسه  در  چهارشنبه  روز  خلیقی  بختیار  ایرنا،  گزارش  به 
مشکلات معدن طلای قلقله سقز اظهار کرد: این کارگروه برای شناسایی 
و رفع مشکلات پیش  روی اجرای این پروژه تشکیل شده است تا پس از 

بررسی مشکلات، در خصوص رفع آنها تصمیم گیری شود.
طلای  معدن  به  مربوط  کارخانه  اجرایی  عملیات  اینکه  به  اشاره  با  وی 
قلقله سقز تیر ماه سال ١۴۰١ آغاز شد، افزود: شرکت شستا در این پروژه 
سرمایه گذاری کرده است و برای ساخت کارخانه و معدن قلقله سقز انتظار 

می رود دستگاه های مربوطه همکاری لازم را داشته باشند.
مدیرکل صنعت، معدن و تجارت کردستان ادامه داد: انتظار می رود شستا 
دیگر  در  معدنی  و  صنعتی  تولیدی،  های  پروژه  در  سرمایه گذاری  برای 
استان  تا شاهد توسعه و تحول در  استان هم ورود کند  شهرستان های 

باشیم.
خلیقی یادآور شد: ١۲ هزار میلیارد ریال قرارداد اولیه اجرای این پروژه 
بوده و در مجموع برای تکمیل آن به ۲۵ هزار میلیارد ریال سرمایه نیاز 

است.
وی بیان کرد: انتظار می رود راه دسترسی این معدن که ۶.۵ کیلومتر است 
فراهم شود و دستگاه های اجرایی از جمله محیط زیست و منابع طبیعی 

حمایت های لازم را در این زمینه داشته باشند.
کارخانه طلای سقز در ١۵ کیلومتری محور سقز - بانه است و ۲۲ کیلومتر 
از معدن قلقله فاصله دارد، ظرفیت کارخانه در حال حاضر ۵۰۰ هزار تن 

در سال است.

رئیس دانشگاه محقق اردبیلی: دانشگاهیان 

در عرصه جهاد تبیین گام بردارند
تبلیغات  محاصره  در  اینکه  اعلام  با  اردبیلی  محقق  دانشگاه  رئیس 
جهاد  رهبری  معظم  مقام  و  داریم  قرار  مجازی  فضای  در  دشمنان 
بیاموزیم  خود  فرزندان  به  باید  گفت:   ، دانسته اند  فریضه  را  تبیین 
که دشمن برای ما پیشرفت نمی آورد، بلکه می خواهد به کیان نظام 

صدمه بزند.
به گزارش خبرنگار ایرنا ، اسماعیل چمنی در مراسم بزرگداشت هفته 
برکت خون  به  کرد:  اظهار  اردبیلی  محقق  دانشگاه  در  مقدس  دفاع 
مقدس  نظام  پیشرفت  و  تحول  مسیر  در  آسایش  و  آرامش  با  شهدا 
جمهوری اسلامی ایران گام برمی داریم ، هر چند در یک سال گذشته 
جنگ  ایجاد  با  دادند  هم  دست  به  دست  انقلاب  و  نظام  دشمنان 
ترکیبی با اهداف سیاسی، شئونات ایرانی اسلامی را نشانه روند، ولی 

شناخت کافی از مردم ایران نداشتند و شکست خوردند.
وی ادامه داد: شتاب علمی جمهوری اسلامی ایران ١١ برابر متوسط 
این عرصه پیشرفت های بسیار خوبی داشته ایم و  جهانی است و در 
در میان ۵۷ کشور اسلامی دومین کشور از لحاظ تولید علم و اولین 

کشور از لحاظ استنادات علمی هستیم.
رئیس دانشگاه محقق اردبیلی گفت: امروز جمهوری اسلامی ایران در 
همه عرصه ها حرفی برای گفتن دارد و ما باید این پیشرفت ها را قدر 
دانسته و پاس بداریم چرا که همه این موفقیت ها را مدیون شهدایی 
هستیم که خون خود را تقدیم نظام کردند و با آبیاری درخت انقلاب 

آن را تنومند کردند.
مقام  نمایندگی  نهاد  مسئول   ، مصلح نیا  محمدرضا  حجت الاسلام 
معظم رهبری در دانشگاه محقق اردبیلی نیز با بیان اینکه شهدا جزو 
محبوب ترین مخلوقات پروردگار هستند، گفت: شهدا نماد و راهنمای 

ما در مسیر زندگی هستند.
دفاع  انقلاب،  شهدای  مختلف  عناوین  با  شهدا  اینکه  بیان  با  وی 
مقدس، مدافع حرم، امنیت، ترور، سلامت و غیره در برهه های مختلف 
و  ماندگاری  راستای  در  ما  کارهای  کرد:  تاکید  بودند،  ما  راهنمای 

نورانیت مسیر شهدا باشد.
استان  )ع(  عباس  حضرت  سپاه  سیاسی  معاون   ، پناهیان  محسن 
نقطه  مقدس  دفاع  دوران  اینکه  بیان  با  نشست  این  در  هم  اردبیل 
عطفی در تاریخ کشور است، گفت: هشت سال دفاع مقدس به پایان 
فاز دیگری  وارد  بلکه  نرسید،  پایان  به  رسید، ولی دشمنی دشمنان 

شد.
وی افزود: انقلاب اسلامی و دوران دفاع مقدس تمامیت ارضی کشور 
زحمت  کشورشان  برای  که  افرادی  دنیا  در  امروز  کرد،  تضمین  را 
کشیده و از دنیا رفته اند، مردمانشان قدردان آنها هستند و مردم ما 
نیز قدردان رشادت های شهدا، ایثارگران، جانبازان و آزادگان هستند.

امروز  گفت:  اردبیل  استان  )ع(  عباس  سپاه حضرت  سیاسی  معاون 
امنیت کشور را فراتر از مرزها تامین می کنیم و استراتژی روز دشمن، 
جنگ  عنوان  به  آن  از  رهبری  معظم  مقام  که  است  مغزها  تصرف 
شناختی و ادراکی یاد می کنند و در این جنگ ، فرماندهان اساتید 
و نخبگان هستند. وی با بیان اینکه دشمن برای هر کلاس درس، به 
چشم یک منطقه جغرافیایی نگاه می کند، ادامه داد: در این صورت 
ادراکی  جنگ  شکست  منظور  به  درس  کلاس های  در  تبیین  جهاد 

ضروری است.
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و  تفصیلی  ارسال طرح  از  اردبیل   شهردار 
جامع شهر اردبیل به شورای عالی شهرسازی 

و معماری کشور خبر داد.
محمود صفری در حاشیه ششمین اجلاس 
روسای کمیسیون های شهرسازی و معماری 
دومین  و  استان ها  مراکز  و  کلانشهرها 
و  شهرسازی  معاونین  مشترک  اجلاس 
ایمن  با شهرهای  که  شهرداری ها  معماری 
محقق  دانشگاه  در  شمول  همه  و  پایدار  و 
گفت  در  است،  برگزاری  حال  در  اردبیلی 
و گو با خبرنگار ایرنا، افزود: طرح تفصیلی 
شهر اردبیل پس از ١۰ سال با رویکرد فنی 
شهر  اسلامی  شورای  در  فساد  با  مبارزه  و 
شورای  به  نهایی  تصویب  برای  و  تصویب 
عالی شهرسازی و معماری کشور ارسال شد.

وی با تقدیر از معاون هماهنگی امور عمرانی 
استاندار اردبیل گفت: بعد از برگزاری ۲۰۰ 
جلسه با حضور افراد صاحب نظر، متخصص 
شهر  جامع  و  تفصیلی  طرح  کارشناس  و 

اردبیل به تصویب رسیده است.
وی اظهار کرد: این طرح با اولویت مناطق 
محروم، جمعیت، کاربری عمومی و فضای 
سبز و آموزشی و نیز با رویکرد فنی و مبارزه 

با فساد تهیه و تدوین شده است.
پس  طرح  این  کرد:  بیان  اردبیل  شهردار 
و  شهرسازی  عالی  شورای  در  تصویب  از 
خواهد  در  اجرا  مرحله  به  کشور  معماری 
آمد و مسیر آبادانی ، توسعه و عمران اردبیل 

بیش از پیش تسریع خواهد یافت.
شهردار اردبیل گفت: این طرح با چهار پهنه 
بندی بر اساس معیارها و ضوابط کلی طرح 
تحقق خواسته های شهروندان  برای  جامع، 
تکمیل شده و علاوه بر اینکه ضوابط گذشته 
مشکل  شده،  داده  پوشش  فنی  لحاظ  از 
ساخت و ساز به صورت قانونمند و اصولی در 

طرح تفصیلی جدید ساماندهی  شده است.
شهر  حاشیه  تمامی  اینکه  بیان  با  صفری 
اردبیل در این طرح پیش بینی و ساماندهی 
وردودی  تفضیلی  طرح  افزود:  است،  شده 
تا شام  از سمت میدان بسیج  اردبیل  شهر 
سید  زاده  امام  تا  وحدت  میدان  و  اسبی 
از  اردبیل  ورودی  و  شده  ابلاغ  صدرالدین 
و  کورائیم  راهی  سه  تا  ایثار  میدان  سمت 
میدان فاطمیون تا پل شهید سلیمانی نیز 

بعدا ز تصویب ابلاغ خواهد شد.
شهر  سبز  فضای  سرانه  اینکه  بیان  با  وی 
اردبیل از میانگین کشوری پایین می باشد، 
طرح  شدن  اجرایی  از  بعد  کرد:  اظهار 
تفضیلی سرانه فضای سبز در شهر اردبیل 

افزایش خواهد یافت.
شهردار اردبیل گفت: علاوه بر تخفیف های 
نوسازی  مشوق های  شهرداری،  مناسبتی 
در  درصدی   ۵۰ تخفیف  جمله  از  ویژه ای 
صدور پروانه برای نوسازی بافت های فرسوده  
شهری در اردبیل در نظر گرفته شده است.

تشویقی  طبقه   یک  اعطای  افزود:  صفری 

نسبت به تراکم مجاز طرح مصوب، تسهیل 
آزاد،  فضای  کاهش  پارکینگ،  ضوابط  در 
عدم احتساب بالکن و تراس در محاسبه ی 
مشوق های  جمله  از  ساختمانی  تراکم 

نوسازی بافت های فرسوده در اردبیل است.
وی اظهار کرد: همچنین در صورت احداث 
بنا در بافت های فرسوده با بیش از ٣۰۰ متر 
مربع در کنار تخفیف ۵۰ درصدی، صدور 
پروانه ۲ طبقه  تشویقی در نظر گرفته شده 

است.
وی مشارکت شهروندان برای توسعه عمرانی، 
و  مستحکم سازی  و  فرهنگی  و  اجتماعی 
نوسازی بافت های فرسوده  را از جمله اهداف 
های  بافت  در  مالکان  به  مشوق  اعطای 

فرسوده شهری در اردبیل عنوان کرد.
شهردار اردبیل گفت: هزار و ۲۰۰ هکتار و به 
عبارتی یک پنجم کل مساحت شهر اردبیل 

در بافت فرسوده قرار دارد.
بهسازی مناطق شهری جزو  افزود:  صفری 
از اولویت های  برنامه های توسعه شهری و 
شهرداری اردبیل است و در اردبیل اقدامات 

خوبی در این زمینه انجام شده است.
وی از مالکان و شهروندان اردبیلی واقع در 
بافت فرسوده خواست از این فرصت نهایت 
و  بهسازی  به  نسبت  و  کرده  را  استفاده 
همکاری های  فرسوده  بافت های  بازسازی 

لازم را داشته باشند.

طرح تفصیلی اردبیل به شورای عالی شهرسازی 
و معماری ارسال شد
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فرهنگی،  میراث  کل  اداره  گردشگری  معاون   
گردشگری و صنایع دستی استان اردبیل گفت: 
گردشگران  جذب  روند  افزایش  به  توجه  با 
نظام مند  گردشگری  توسعه  خارجی،  و  داخلی 
معاونت  کار  دستور  در  محور  دانش  رویکرد  با 

گردشگری قرار دارد.
 ، اردبیل  فرهنگی  میراث  از  ایرنا  گزارش  به 
روز  تبریک  با  پنجشنبه  روز  قابل  نجار  یحیی 
توجه  با  افزود:  گردشگری  هفته  و  جهانی 
عنوان  با  گردشگری  جهانی  روز  شعار  به 
اتخاذ  سبز"  سرمایه گذاری  و  "گردشگری 

توسعه  رویکرد  با  سیستماتیک  سیاست های 
استانی  گردشگری  طرح های  تمام  در  پایدار 

بیش از پیش ضرورت دارد.
گردشگری  صنعت  فعالان  از  تقدیر  با  وی 
کرد:  اظهار  استان  خصوصی  و  دولتی  بخش 
از  متشکل  سبز  سرمایه گذاری  که  آنجایی  از 
سرمایه گذاری در پروژه ها و فعالیت هایی است 
محیط  کیفیت  بهبود  پایدار،  توسعه  به  که 
می کند،  کمک  طبیعی  منابع  حفظ  و  زیست 
به ویژه  گردشگری  کارهای  و  کسب  تمام 
تاسیسات مسافرتی پایدار با انرژی تجدیدپذیر، 

و رسوم جوامع محلی،  آداب  پروژه های حامی 
محافظت مناطق طبیعی و ایجاد اشتغال محلی 

حمایت خواهد شد.
توصیه  طبق  همچنین  داد:  ادامه  نجارقابل 
نظیر  اقداماتی  گردشگری  جهانی  سازمان 
ارزش  زنجیره  سراسر  در  ذینفعان  شناسایی 
پایداری،  اقدامات  اجرای  و  ترویج  برای 
پذیرش  مورد  در  مهارتی  آموزش های  ارائه 
سوی  به  حرکت  و  سبز  ساختمان های 
تسهیل  و  پایدار  سرمایه گذاری های  ایجاد 
برای  پایدار  سرمایه گذاری  مکانیسم های 
دیجیتالی  مالی سبز،  فرصت های  به  دسترسی 
از  حمایت  گردشگری،  در  نوآوری  و  سازی 
از کسب  حمایت  و  گردشگری  کارآفرین  زنان 
سرلوحه  در  متوسط  و  کوچک  کارهای  و 
اردبیل  استان  گردشگری  معاونت  برنامه های 

قرار دارد.
گردشگری  اردبیل  استان  گردشگری  معاون 
تعاملات، همزیستی  ارتقای  ارتباطی در  را پل 

و  فرهنگ ها  متقابل  درک  و  آمیز  مسالمت 
آرامش  و  صلح  برقراری  برای  راهی  و  سنت ها 
حضور  گفت:  و  دانست  پایدار  توسعه  ایجاد  و 
رویداد ۲۰۲٣  برگزاری  و  بین المللی  میهمانان 
قابلیت های  انعکاس  برای  ایده آل  فرصت  یک 
است  بین المللی  سطح  در  استان  گردشگری 
وزرای  نشست  برگزاری  آماده  راستا  این  در  و 

گردشگری طی هفته آینده هستیم.
در  اکو  عضو  کشورهای  گردشگری  وزیران 
خجند  در   ١٣۹۸ ماه  مهر  در  که  نشستی 
مشترک  گردشگری  توسعه  برای  تاجیکستان 
را  اردبیل  شهر  شد،  برگزار  کشورها  این  بین 
برای سال ۲۰۲٣ به عنوان پایتخت گردشگری 
با  و  کردند  تصویب  و  انتخاب  کشورها  این 
شروع سال میلادی جاری برنامه های متعددی 
استان  آغاز شد.  اردبیل  استان  باره در  این  در 
طبیعی،  گردشگری  جذابیت های  با  اردبیل 
تاریخی، اقتصاد و مذهبی در شمال ایران و مرز 

جمهوری آذربایجان واقع شده است.

گردشگری نظام مند و دانش محور در اردبیل توسعه می یابد
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بازی های آسیایی هانگژو؛

گلایه دبیرکل کمیته ملی المپیک 
از رئیس فدراسیون فوتبال

 دبیرکل کمیته ملی المپیک با گلایه از رئیس فدراسیون 
کمبود  از  که  دارد  حق  عنایتی  رضا  گفت:  فوتبال 

بازیکنانش در تیم امید ناراحت باشد.
ملی  کمیته  دبیرکل  هاشمی  سیدمناف  ایرنا،  گزارش  به 
فوتبال  فدراسیون  رییس  تاج  مهدی  از  گلایه  با  المپیک 
لطف  داد  انجام  ما  به  تاج  آقای  که  کاری  داشت:  اظهار 
تیم   ۴ به جمع  داده اند که  قول  امید  تیم  بچه های  نبود. 
سه  کار  این  با  تاج  کنند.  صعود  آسیایی  بازی های  برتر 
رضا  گرفت.  ما  از  را  امید  تیم  بازیکنان  بهترین  از  نفر 
امید  تیم  در  بازیکنانش  کمبود  از  که  دارد  حق  عنایتی 

ناراحت باشد.
بدون  امید  تیم  داد:  ادامه  المپیک  ملی  کمیته  کل  دبیر 
پشتوانه به بازیهای آسیایی آمد. بنده تصور می کردم تاج 
به عنوان رئیس فدراسیون قرار است به ما کمک کند اما 
او سه بازیکن تیم امید را از ما گرفتد. ما روی حرف تاج 

حساب باز کرده بودیم.
اعضای  تک  تک  با  گفت:  هم  را  این  هاشمی  مناف  سید 
هستند.  تنها  هانگژو  در  آنها  اما  کردم  صحبت  امید  تیم 
باشگاه های ما از  کجا پول می گیرند و بازیکن پرورش 
کجای  استقلال  و  پرسپولیس  فولاد،  سپاهان،  می دهند. 
و  نمی دانم  آورده اند؟  اسپانسر  خودشان  از  هستند؟  کار 
از طرفدارانشان سوال کنید. یک تیم ملی امید داریم که 
ترکیب و تلفیقی از همه این بچه ها است. حلقه مفقودی 
و  دولت  نمی شود؟  تیم  این  به  ملی  نگاه  که  است  این 
وزارت ورزش باید از باشگاه ها سوال کنند که چرا در این 

دوره از بازی ها به تیم امید کمکی نشد.
سخت  بسیار  عنایتی  تیم  برای  شرایط  داد:   ادامه  وی   
از  می شود.  هم  تیم سخت تر  برویم  جلوتر  هرچه  و  شده 
لیست ۵۰ نفره، ۲۱ بازیکن را برای همراهی این تیم در 
بازی های آسیایی انتخاب کردند و توقع داشتیم یک نفر 
اینگونه نشد. حال رضا عنایتی در  اما  آنها تغییر نکند  از 

این وضعیت چه کار کند؟ ما باید واقعیت ها را ببینیم.
هاشمی با بیان اینکه فوتبال در ایران طرفداران بی شماری 
امید وقتی یک گل می زند، مردم  دارد گفت: همین تیم 
از  را  فرصت ها  این  باید  چرا  می  شوند.  خوشحال  خیلی 
به  شدت  امید  تیم  به خاطر شرایط  بدهیم. فمن  دست 
گلایه دارم اما نمی دانم باید از چه کسی گلایه کنم. البته 
آسیب  من  کاروان  زیرا  نیست  کردن  گله  زمان  اکنون 

می بیند.
دولت  از  درخواست  ضمن  المپیک  ملی  کمیته  دبیرکل 
می کنم  خواهش  گفت:  عنایتی  شاگردان  به  کمک  برای 
ملی  تیم  برای  قطر  در  که  همانگونه  کند.  ورود  دولت 
نفر   ۳ شرایط   ترین  حساس  در  کرد،  ورود  بزرگسالان 
من  کار  این  خاطر  به  بردند.   را  ما  بازیکنان  بهترین  از 

ناراحت بودم امیدوارم دوستان بررسی کنند. 
مناف هاشمی در پایان این را هم افزود: امیدوارم با همین 
مردم  دل  تا  بیایند  تیم   ۴ جمع  به  ما  بچه های  شرایط 
ایران شاد شود. هیچ چیز دیگری برای من به جز شادی 

مردم اهمیت ندارد و برای این هدف انرژی گذاشتیم.
نوزدهمین  در  الفتی  مهدی  موفقیت  خصوص  در  وی 
دوره بازی های آسیایی گفت: کسب مدال نقره در رشته 
ژیمناستیک بعد از ۷۰ سال از آغاز بازی های آسیایی، یک 
مدال باارزش و تاریخ ساز برای این رشته المپیکی و حتی 

ورزش کشور خواهد بود.
هاشمی تصریح کرد: تا الان ۲ - ۳ طلا عقب هستیم اما 
یک نکته مثبت وجود دارد و آن این است که چون کشور 
رفت،  سمت  آن  به  ما  طلاهای  اگر  است،  میزبان  چین 
در  ما  رفت.  سمت  آن  به  هم  دیگر  کشورهای  طلاهای 
دفعه  این  شاید  باشیم.  طلا   ۲۰ منظر  نبیاد  شرایط  این 
یک کشور با ۱۶ طلا چهارم یا پنجم شود. به همین دلیل 
باید منتظر بمانیم. در مجموع شرایط خوبی داریم. یکی 
از رشته هایی که امید داشتیم و مدال نگرفتیم جودو بود 

که البته این رشته چهار سال تعلیق بود.

بیان  با  هندبال  فدراسیون  رئیس 
صبور  باید  هندبال  جامعه  اینکه 
زمان  به  ما  هندبال  گفت:   باشند، 
بزرگسالان  رده  در  تا  دارد  نیاز 
مطمئن  و  دهد  نشان  را  خودش 
درخشان  رشته  این  آینده  باشید 

است. 
پاکدل  علیرضا  ایرنا،  گزارش  به 
درباره  هندبال  فدراسیون  رییس 

چهارم  یک  در  کویت  با  بازی 
هانگژو  آسیایی  های  بازی  نهایی 
اظهار داشت: نسبت به چند بازی 
اما  دادیم  انجام  بهتری  بازی  قبل 
بدلیل  متاسفانه  پایانی  دقایق  در 
و مشخصا کمبود  بازیکنان  جوانی 
اصلی  پست  دو  یکی  در  بازیکن 
واگذار  را  بازی  بد،  اشتباه  چند  با 
کردیم و حق ما حقیقتا باخت نبود.

وی افزود: تیم ما تیم جوانی است. 
بازی  اول  بار  برای  ما  بازیکن   ۱۳
کنند  می  تجربه  را  آسیایی  های 
بازیکن  نکنیم که چند  فراموش  و 
نداشتیم.  اختیار  در  را  اصلی خود 
مثل  هم  هندبال  در  متاسفانه 
فوتبال بازی های آسیایی در تقویم 
فدراسیون جهانی گنجانده نشده و 
اروپایی  های  باشگاه  اینکه  بدلیل 

بازیکنان ما را در اختیار تیم ملی 
نگذاشتند به ما لطمه زده شد.

از  یکی  البته  داد:  ادامه  پاکدل 
قولی  علیرغم  متاسفانه  بازیکنان 
که داده بود خلف وعده کرد و هم 
با نیامدنش ضربه زد و هم با دیر 
اعلام کردن مبنی بر عدم حضور 
کادر  شد  باعث  بازی ها،  این  در 
فنی نتواند بازیکنی در این پست 

جایگزین کند.
اظهار  هندبال  فدراسیون  رییس 
بالا  هندبال  از  انتظارات  داشت: 
ها  بازی  از  قبل  از طرفی  و  رفته 
هم اعلام کردم در رده بزرگسالان 
رقبای  است.  سخت  ما  برای  کار 
سرسخت و قدرتمندی داریم چرا 
فدراسیون  که  سال هایی  در  که 
و  مکرر  حضور  درگیر  ما  هندبال 
رفت و آمد سرپرستان مختلف در 
کشورها  آن  بود  فدراسیون  راس 
که  خوبی  ریزی  برنامه  بدلیل 
تدریجی،  نسل  تغییر  با  و  داشتند 

امروز شرایط بسیار عالی دارند.
دیدن  با  شاید  داد:  ادامه  پاکدل 

جوان  تیم  این  از  گروهی  بازی 
جامعه  شدیم.  امیدوارتر  آینده  به 
هندبال  باشند.  باید صبور  هندبال 
رده  در  تا  دارد  نیاز  زمان  به  ما 
دهد  نشان  را  خودش  بزرگسالان 
رشته  این  آینده  باشید  مطمئن  و 
سال   ۴-۳ در  است.  درخشان 
بسیار  سازی  پشتوانه  گذشته 
این  و  پذیرفته  صورت  خوبی 
بزرگسالان  رده  به  بتدریج  جوانان 

اضافه خواهند شد.
افزود:  هندبال  فدراسیون  رییس 
در رده های پایه در آسیا سکوهای 
بسیار خوبی گرفته ایم که با حمایت 
های  حرف  می توانیم  نسل  این  از 

زیادی در آینده داشته باشیم.
که  نکنیم  فراموش  گفت:  پاکدل 
تیم آسیاست  پرافتخارترین  کویت 
خصوصا  کویت  تجربه  امروز  و 
جوانی  نیروی  بر  بانش  دروازه 
در  گرچه  کرد.  غلبه  ما  بازیکنان 
پیش  در  سختی  راه  صعود  مورد 
نا  و  داریم  شانس  هنوز  اما  داریم 

امید نیستیم.

پاکدل: جوانگرایی تاوان دارد/ آینده از آن 
هندبال ایران است

خبر

کاپیتان تیم ملی بوکس: نقطه ضعفم 

پاهایم بود/ اصلا فکر نمی کردم ببازم

 کاپیتان تیم ملی بوکس گفت: از نظر بدنی و ذهنی 
شکست  نمی کردم  فکر  اصلا  و  بودم  خوب  خیلی 

بخورم.
از  بعد  بوکس  ملی  تیم  کاپیتان  موسوی  شاهین   
مرحله  در  تاجیکستانی  نعمت الله اف  مقابل  شکست 
کیلوگرم   -۸۰ وزن  مسابقات  نهایی  یک شانزدهم 
بازی های آسیایی هانگژو اظهار داشت: مردم می دانند 
می ماند.  همه  یاد  در  مدال  ولی  کشیدم  زحمت  من 
متأسفانه نشد که روی سکو بروم. مشت بیشتری زدم 
ولی فکر می کنم چون روی پاهای خودم نبودم، داور 
به من امتیاز نداد. حس می کنم ضعفم در پاهایم بود. 
فکر  اصلا  و  بودم  و ذهنی خیلی خوب  بدنی  نظر  از 
نمی کردم شکست بخورم. من بوکسورِ روحی هستم 
و اگر مغزم آرام باشد همه کار می کنم. مغزم هم آرام 

بود ولی واقعا نمی دانم چه شد.
ضعفم  نقطه  و  نداشت  مشکلی  دستانم  افزود:  وی 
اما  پیروز می شدم  باید  راند سوم هم  در  بود.  پاهایم 
وقتی روی سر حریف می افتید، شرایط فرق می کند. 
در  همه  کشید.  ما  برای  زیادی  زحمات  فدراسیون 
دهکده ورزشکاران دیدند من در یک هفته اخیر حتی 
روزی دو وعده تمرین کردم تا بدنم از پیک آمادگی 

دور نشود. واقعا نمی دانم چرا این اتفاق افتاد.
چهار  اینکه  خصوص  در  ایران  بوکس  ملی پوش 
باقی  رمضانپور  ایمان  تنها  و  شده اند  حذف  بوکسور 
مانده، گفت: ان شاءالله او بتواند مدال بگیرد. من سعی 
کردم علاوه بر خودم به بچه ها کمک کرده و آنها را 
آرام کنم. تلاش کردم به هم تیمی هایم نیز اعتماد به 

نفس بدهم.
را  خوبی  تورنمت های  و  اردوها  کرد:  عنوان  موسوی 
روح الله  آقای  زحمات  از  گذاشتیم. شخصا  سر  پشت 
همه جوره  می کنم.  تشکر  فدراسیون  رئیس  حسینی 
برنده می شدم. تمام  راند سوم  باید در  بودم و  خوب 
موفق شوم.  نتوانستم  ولی  دادم  انجام  را  تلاش خود 
المپیک  بازی های آسیایی جنبه کسب سهمیه  البته 
کرد:  خاطرنشان  ایران  بوکس  ملی پوش  دارد.  هم  را 
تمام  کنم.  ناراحت  یا  را خوشحال  کسی  نمی خواهم 
تمرکز خود را گذاشتیم و شرایط خوبی نیز داشتیم. 
در تورنمنت های پیش از بازی های آسیایی هم نتایج 
آسیا  بهترین های  اینکه  به  توجه  با  گرفتیم.  خوبی 
در  می کنم  فکر  می گیرند،  سهمیه  رقابت ها  این  در 
کسب  برای  شرایط  تایلند  و  ایتالیا  جهانی  مسابقات 

سهمیه راحت تر است.
و  بودیم  اردو  در  ماه  پنج  چهار،  کرد:  تصریح  وی 
خوابگاه نصرت تبدیل به خانه ما شده است. از جمع 
آنهایی که سهمیه می گیرند شاید دو نفر به جهانی و 
این صورت  نیایند و در  آمریکا  اروپا و  از  نفر هم  دو 
کیفیت مسابقات نسبت به دوره های قبلی کاهش پیدا 
رد  ایران  در  را  رستم  خوان  هفت  باید  اول  اما  کند 
کنیم. اگر آقای حسینی نبود شاید اصلا به بازی های 
آسیایی اعزام نمی شدیم. سه اردوی مشترک با عراق، 
ترکیه و اردن داشتیم و آقای حسینی کنار رینگ بود. 

در نهایت او باعث شد من به هانگژو اعزام شوم.

سال ششم - شماره   6204

 عنایتی: کمبود بازیکن داریم اما دنبال
 روی سکو رفتن در آسیا هستیم

سرمربی تیم فوتبال امید گفت: برای دیدار با 
اختیار  در  بازیکن   ۱۴  ،۱۳ تنها  کنگ  هنگ 
به  دارند  بازیکنان  که  ای  انگیزه  با  اما  دارم 
خوشبین  آسیایی  های  بازی  در  سکو  کسب 

هستم.
به گزارش خبرنگار مهر از هانگژو، رضا عنایتی 
امید کشورمان در رابطه  سرمربی تیم فوتبال 
با پیروزی مقابل تایلند و صعود به مرحله یک 
بیان  هانگژو  آسیایی  بازی های  نهایی  هشتم 
عملکرد  بازیکنان  تمامی  شکر  را  خدا  کرد: 

فعل  و  گذاشتند  نمایش  به  خود  از  را  خوبی 
خواستن را صرف کردند تا توانستیم مقابل تیم 

خوب تایلند پیروز شویم.
او ادامه داد: در مرحله یک هشتم نهایی باید 
تیم  این  برویم که  تیم هنگ کنگ  به مصاف 
در  موفقیت  برای  خود  ظرفیت  تمام  از  هم 
البته  است.  کرده  استفاده  آسیایی  بازی های 
بازیکنان  اکثر  با  که  هستند  دیگر  تیم  چند 
پیدا  حضور  رقابت ها  این  در  خود  بزرگسال 
اما  گیرند  قرار  مدالی  سکوی  در  تا  اند  کرده 

تیم امید ایران تنها ۲ بازیکن بزرگسال داشته 
که جا دارد از سید حسین حسینی و ارسلان 
مطهری بی نهایت تشکر کنم که کمک زیادی 

به ما کرده اند.
برگزاری  زمان  افزود:  امید  تیم  سرمربی 
بازی های  و  المپیک  مقدماتی  رقابت های 
دلیل  همین  به  و  بود  هم  به  نزدیک  آسیایی 
به  کردیم.  ایجاد  تغییراتی  خود  لیست  در  ما 
دلیل حضور برخی از تیم ها در لیگ قهرمانان 
باشگاه ها  این  بازیکنان  از  نمی توانیم  ما  آسیا 
استفاده کنیم و سه بازیکن پرسپولیس که در 
اردو حاضر بودند برای همراهی تیم باشگاهی 
خود در دیدار برابر الدحیل اردوی تیم ملی را 

ترک کردند و عازم قطر شدند.
عنایتی در خصوص نتایج تیم امید در مقدماتی 
برگزاری  از  پیش  کرد:  بیان  پاریس  المپیک 
در  ازبکستان  در  المپیک  مقدماتی  رقابت های 
در  را  بازیکنان  روز  تنها ۱۶، ۱۷  من  مجموع 
اختیار داشتم؛ یک تورنمنت خوب را در عراق 
داشتیم که آن بازی ها به ما خیلی کمک کرد 
و در مقدماتی المپیک در ازبکستان هم تمام 
نتوانستیم  متأسفانه  اما  کردیم  را  تلاشمان 
نتیجه  نباید  که  معتقدم  شویم.  ظاهر  موفق 
اکنون  داد  نسبت  کادرفنی  به  را  تیم  گرفتن 

و  ایم  فراموش کرده  را  ازبکستان  نتایج در  ما 
به دنبال کسب موفقیت در بازی های آسیایی 

هستیم.
عنوان  آخرین  داد:  ادامه  امید  تیم  سرمربی 
سال  به  آسیایی  بازی های  در  ایران  فوتبال 
امید  تیم  فعلی  بازیکنان  می گردد.  بر   ۲۰۰۲
انگیزه بالایی دارند که تیم را به سکو برسانند. 
در حال حاضر ۱۳، ۱۴ بازیکن در اختیار دارم 
کنگ  هنگ  مصاف  به  نفرات  همین  با  باید  و 
بازیکنان  از مصدومیت  نگرانی من  تنها  برویم 
بازیکنان  که  نبود  قرار  ابتدا  در  چون  است 
اما  کنند  ترک  را  امید  تیم  اردوی  باشگاه ها 

متأسفانه این اتفاق رخ داد.
را  کنگ  هنگ  تیم  اگر  گفت:  پایان  در  او 
شکست دهیم در مرحله یک چهارم نهایی باید 
کره شمالی  یا  ژاپن  تیم   ۲ از  یکی  مصاف  به 
بالایی  کیفیت  از  تیم   ۲ هر  که  کنیم  بازی 
برخوردار هستند و مطمئناً مصاف سخت تری 
نسبت به هنگ کنگ برای ما خواهد بود. در 
هوا  زیاد  گرمای  دلیل  به  تایلند  برابر  دیدار 
با  بازی  ساعت  اما  شد  گرفته  بازیکنان  انرژی 
هنگ کنگ مناسب است و به امید خدا در این 
دیدار بازیکنان سربلند از زمین خارج خواهند 

شد.

آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آیین نامه قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

موضوع  اول  هیات   ۱۴۰۲۶۰۳۰۱۲۰۶۰۰۱۷۸۸ شماره  رای  برابر 
فاقد سند  و ساختمانهای  اراضی  ثبتی  تکلیف وضعیت  تعیین  قانون 
تصرفات  بهارستان  ملک  ثبت  حوزه  ثبتی  واحد  در  مستقر  رسمی 
مالکانه بلامعارض متقاضی آقای بهنام فرهادی فرزند مهراب بشماره 
شناسنامه ۵ نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی به 
مساحت ۱۵۰/۶۳ متر مربع پلاک ۴۹۸۰ فرعی از ۱۴۱ اصلی مفروز 
آباد  واقع در صالح  اصلی  از ۱۴۱  از پلاک ۴۴ فرعی  و مجزی شده 
خریداری از مالکان رسمی آقایان رسول، حسینعلی و عباسعلی همگی 
مراتب  عموم  اطلاع  منظور  به  لذا  است.  گردیده  محرز  نیری  دهقان 
در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص 
می  باشند  داشته  اعتراضی  متقاضی  مالکیت  به صدور سند  نسبت 
توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به 
این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تسلیم 
بدیهی  نمایند  به مراجع قضایی تقدیم  را  اعتراض دادخواست خود 
طبق  اعتراض  وصول  عدم  و  مذکور  مدت  انقضای  صورت  در  است 

مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول: ۱۴۰۲/۰۶/۱۹    تاریخ انتشار نوبت دوم: 

۱۴۰۲/۰۷/۰۴

علی رحیمی پردنجانی - رئیس ثبت اسناد و املاک بهارستان 

آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آیین نامه قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

موضوع  اول  هیات   ۱۴۰۲۶۰۳۰۱۲۰۶۰۰۱۷۸۷ شماره  رای  برابر 
فاقد سند  و ساختمانهای  اراضی  ثبتی  تکلیف وضعیت  تعیین  قانون 
تصرفات  بهارستان  ملک  ثبت  حوزه  ثبتی  واحد  در  مستقر  رسمی 
کریم  فرزند  رازلیقی  مهری  منصور  آقای  متقاضی  بلامعارض  مالکانه 
بشماره شناسنامه ۲۲۵۳۸ یک قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت 
۸۷/۹۱ متر مربع پلاک ۴۹۸۱ فرعی از ۱۴۱ اصلی مفروز و مجزی 
از  از ۱۴۱ اصلی واقع در صالحیه خریداری  از پلاک ۳ فرعی  شده 
مالک رسمی آقای سهلعلی رضوانی محرز گردیده است. لذا به منظور 
اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در 
صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی 
داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه 
اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت 
یک ماه از تسلیم اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم 
وصول  عدم  و  مذکور  مدت  انقضای  صورت  در  است  بدیهی  نمایند 

اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول: ۱۴۰۲/۰۶/۱۹     تاریخ انتشار نوبت دوم: 

۱۴۰۲/۰۷/۰۴

علی رحیمی پردنجانی - رئیس ثبت اسناد و املاک بهارستان 

آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آیین نامه قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

موضوع  اول  هیات   ۱۴۰۲۶۰۳۰۱۲۰۶۰۰۰۹۸۷ شماره  رای  برابر 
فاقد سند  و ساختمانهای  اراضی  ثبتی  تکلیف وضعیت  تعیین  قانون 
تصرفات  بهارستان  ملک  ثبت  حوزه  ثبتی  واحد  در  مستقر  رسمی 
مالکانه بلامعارض متقاضی آقای رسول بشیری فرزند عونعلی بشماره 
شناسنامه ۰ نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی به 
مساحت ۷۰/۳۰ متر مربع پلاک ۲۲۲۲ فرعی از ۱۳۹ اصلی مفروز 
در  واقع  اصلی  فرعی ۱۳۹  و ۱۵۴۹  پلاک ۱۶۰۱  از  مجزی شده  و 
منصوری  فریده  و  حسین  رسمی  مالکان  از  خریداری  آباد  اسماعیل 
نوبت  دو  در  مراتب  عموم  اطلاع  منظور  به  لذا  است.  گردیده  محرز 
به  نسبت  اشخاص  که  صورتی  در  می شود  آگهی  روز   ۱۵ فاصله  به 
از  توانند  می  باشند  داشته  اعتراضی  متقاضی  مالکیت  سند  صدور 
تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره 
اعتراض  از تسلیم  ماه  اخذ رسید ظرف مدت یک  از  و پس  تسلیم 
دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند بدیهی است در 
صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند 

مالکیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول: ۱۴۰۲/۰۷/۰۴    تاریخ انتشار نوبت دوم: 

۱۴۰۲/۰۷/۲۲
علی رحیمی پردنجانی - رئیس ثبت اسناد و املاک بهارستان 

آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آیین نامه قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

موضوع  اول  هیات   ۱۴۰۲۶۰۳۰۱۲۰۶۰۰۰۹۸۶ شماره  رای  برابر 
فاقد سند  و ساختمانهای  اراضی  ثبتی  تکلیف وضعیت  تعیین  قانون 
تصرفات  بهارستان  ملک  ثبت  حوزه  ثبتی  واحد  در  مستقر  رسمی 
ابوالفضل  فرزند  بشیری  عونعلی  آقای  متقاضی  بلامعارض  مالکانه 
بشماره شناسنامه ۳۰۹ نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین با بنای 
 ۱۳۹ از  فرعی   ۲۲۲۲ پلاک  مربع  متر   ۷۰/۳۰ مساحت  به  احداثی 
اصلی مفروز و مجزی شده از پلاک ۱۶۰۱ و ۱۵۴۹ فرعی ۱۳۹ اصلی 
فریده  و  حسین  رسمی  مالکان  از  خریداری  آباد  اسماعیل  در  واقع 
منصوری محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو 
نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت 
به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از 
تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره 
اعتراض  از تسلیم  ماه  اخذ رسید ظرف مدت یک  از  و پس  تسلیم 
دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند بدیهی است در 
صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند 

مالکیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول: ۱۴۰۲/۰۷/۰۴        تاریخ انتشار نوبت دوم: 

۱۴۰۲/۰۷/۲۲
علی رحیمی پردنجانی - رئیس ثبت اسناد و املاک بهارستان
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هنری
گزارش

وزیر فرهنگ: ۱۸۰۰ میلیارد ریال به 
سینمای جوان استان ها اختصاص یافت

 وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی گفت: ۱۸۰۰ میلیارد ریال به بخش انجمن 
سینمای جوان استان ها اختصاص یافت که این مبلغ به زودی در اختیار 

انجمن ها و ۵۸ دفتر سینمای جوان در سراسر کشور قرار می گیرد.
به گزارش ایرنا، محمد مهدی اسماعیلی در آیین اختتامیه شصت و هفتمین 
جشنواره منطقه ای سینمای جوان در یاسوج اظهار کرد: مبلغ ۴۰ میلیارد 
ریال از این میزان به انجمن سینمای جوان کهگیلویه و بویراحمد اختصاص 

یافت.
وی افزود: سینمای جوانان مهمترین بخش انجمن سینمای جوان است، 
به دلیل سابقه خوب و دفاتر متعدد که در سطح کشور دارد. بسیاری از 

سینماگران از این مجموعه رشد کردند و به بالندگی رسیده اند.
وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی ضمن گرامی داشت هفته وحدت و هفته دفاع 
مقدس گفت: یاد شهدای سرافراز استان را گرامی می داریم و مسیر آبادانی و 

پیشرفت انقلاب اسلامی از جانفشانی شهدا و رزمندگان می گذرد.
وی با اشاره به فعالیت های فرهنگی و هنری در سطح کشور تصریح کرد: 
می شود  آغاز  کشور  سطح  در  هنری  و  فرهنگی  جشنواره های  مجموعه 
خوشحالم که در نیمه دوم سال اولین جشنواره ای که حضور پیدا کردم در 
استانی که پر قدمت، زیبا و سرشار از انسان های فرهیخته و فرهنگ دوست 

است.
اسماعیلی عنوان کرد: مجموعه جشنواره های فرهنگی و هنری تداوم دارند و 

در بهمن ماه برنامه ها با قوت بیشتری دنبال خواهند شد.
وی گفت: در استان کهگیلویه و بویراحمد نگاه ما پرورش هر چه بیشتر 
حوزه فرهنگ و هنر و ترقی روزافزون آن است که نیازمند زیرساخت ها و 

تجهیزات مناسب است که باید فراهم شود.
وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی با شاره به پروژه تالار مرکزی یاسوج ادامه داد: 
مجموعه فرهنگی و هنری یاسوج که حدود ۱۵ سال پیش کار ساخت آن 
شروع شد نیمه کاره مانده که رضایت بخش نیست زیرا امید را در بین اهالی 

فرهنگ و هنر کاهش می دهد.
وی عنوان کرد: در دولت سیزدهم با مجموعه زیادی از طرح های نیمه تمام 
روبرو بودیم که در این استان نیز به محض ورود به استان همراه با استاندار 
از مجموعه فرهنگی و هنری یاسوج بازدید کردیم و به زودی بخش اول 

مجموعه تقدیم اهالی فرهنگ و هنر می شود.
پردیس  ساخت  گفت:  سینمایی  پردیس  ساخت  به  اشاره  با  اسماعیلی 
سینمایی یاسوج را به زودی آغاز خواهیم کرد و مصوب کردیم که همه 

شهرهای بالای ۱۰۰ هزار نفر باید مجموعه سینمایی داشته باشند.
وی درخصوص نبود سینما در مرکز استان گفت: هماهنگی های لازم برای 
احداث سینما در مرکز استان انجام شده و به محض اینکه زمین در اختیار 
ما قرار بگیرد، کار ساخت سینما با سرعت و با حداقل زمان و در زیباترین 
شکل شروع به کار خواهد کرد که در شأن نام استان کهگیلویه و بویراحمد 

خواهد بود.
وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی تاکید کرد: استان کهگیلویه و بویراحمد سابقه 
تمدنی چند هزار ساله دارد و یکی از مناطق اصیل و با مردمانی وطن دوست 

و سخت کوش و در جهت ائتلاف کشور این استان است.
وی گفت: ما از چند هزار سال قبل نام آریوبرزن را به عنوان قهرمان ایرانی ها 
این  امروز همین روحیه و خط دلاورپروری در  تا  و  مقابل غربی ها داریم 

استان در دفاع از میهن اسلامی ادامه داشته است.

 مدیر حوزه های علمیه کشور گفت: یکی 
از موانعی که باعث عدم انسجام مسلمانان 
و  است  اسلامی  هویت  باور  عدم  می شود، 
باید حس یگانگی و عناصر هویتی مشترک 
مسلمانان در کشورهای اسلامی تقویت شود.

و  سی  وبینار  در  اعرافی  علیرضا  آیت الله   
هفتمین کنفرانس بین المللی وحدت اسلامی 
کنفرانس  سالانه  برگزاری  داشت:  اظهار 
ایران و  وحدت اسلامی به معنای پایبندی 
گفتمان انقلاب اسلامی به ارزش های متعالی 
وحدت است و حضور نخبگان و علمای بزرگ 
اسلام در این کنفرانس به معنی آن است که 
امروز امت اسلامی بیش از هر زمان دیگری 

نیاز به یکپارچگی و وحدت دارد.
امروز  افزود:  علمیه کشور  مدیر حوزه های 
بیش از هر زمان دیگری نیازمند آن هستیم 
وحدت  معارف  اسلامی،  امت  هویت  به  که 
گردیم؛  باز  اسلام  آفرین  انسجام  و  بخش 
همکاری  اسلامی،  وحدت  از  ما  که  زمانی 
به میان  افزایی سخن  ها، هماهنگی و هم 
می آوریم می توانیم آن را در دو سطح بررسی 
بنیادین  و  عمیق  سطح  اول،  سطح  کنیم. 
و  وحدت و سطح دوم، لایه های عملیاتی 

میدانی آن است.
وی ادامه داد: در موضوع وحدت، سه محور 
و  علما  آن  در  که  دارد  وجود  نیز  اساسی 
وحدت  مبانی  و  قواعد  باید  نظران  صاحب 
را تقویت کنند. اولین محور، مباحث کلامی 
است، در کلام اسلامی نگاه مسلمین باید به 
مسئله وحدت یکدست باشد و همه ما وظیفه 
ترمیم  عقاید کلامی که  و  آرا  به  داریم که 
کننده زیر ساخت های امت واحده اسلامی 

است، توجه داشته باشیم.
مذاهب  همه  کرد:  تصریح  اعرافی  الله  آیت 
و عقایدی که  نظرات  اسلامی ضمن حفظ 
دارند باید قواعد کلامی و فلسفی که تامین 
اشاعه  را  است  اسلام  امت  وحدت  کننده 

دهند.
مدیر حوزه های علمیه اذعان کرد: دومین 
محور، توجه به فقه اسلامی و فقه مذاهب 
است. بی شک در فقه اسلامی قواعد بسیار 
روشنی وجود دارد که همه امت اسلامی را 
به سمت یکپارچگی و انسجام دعوت می کند. 
سومین محور، رعایت اخلاق اسلامی است. 
بی تردید این سه ضلع مثلث مبادی و مبانی 
وحدت اسلامی، یعنی کلام، فقه و اخلاق، به 
وجود آورنده یک امت واحده و یک تمدن 

نوین اسلامی یکدست و یگانه خواهد بود.
وی تاکید کرد: بر همه ما مسلمانان واجب 
است تا با همکاری و تعامل گسترده، قواعد 
مشترک را بدست بیاوریم. امیدواریم سی و 
هفتمین کنفرانس بین المللی وحدت بتواند 

مراکز علمی و نهاد های دینی امت اسلام را 
به سمت اقدامات بنیادی و عمیق در معانی و 
مبانی وحدت هدایت کند و همه مسلمانان را 
به سوی این کار های مشترک بنیادی سوق 

دهد.
داد:  ادامه  کشور  علمیه  های  حوزه  مدیر 
محور دوم، محور میدانی و عملیاتی وحدت 
است، ما در این عرصه هم باید موانع بر سر 
راه وحدت را تشخیص دهیم و هم به راهکار 
های عملیاتی برای زنجیره سازی امت اسلام 

و انسجام بخشی به مسلمانان دست یابیم.
از  یکی  کرد:  نشان  خاطر  اعرافی  الله  آیت 
موانعی که باعث می شود از انسجام مسلمانان 
اسلامی  هویت  باور  عدم  شود،  جلوگیری 
آن  برای  باید  که  مهمی  مسئله  و  است 
چاره اندیشی شده و نشست های متعددی 
در زمینه آن برگزار شود تا حس یگانگی و 
عناصر هویتی مشترک اسلام برای مسلمانان 

و کشورهای اسلامی تقویت گردد.
مدیر حوزه های علمیه کشور تصریح کرد: 
به  اسلام،  امت  که  است  این  دیگر  مانع 
ظرفیت ها و توانایی های جمعی خود، باور 
و اعتماد لازم را ندارد. اگر این نیروی عظیم 
اسلامی امکانات، ظرفیت ها و استعداد های 
خود را باور کند، آن زمان می توانیم به سمت 

تجمیع و قدرت سازی حرکت کنیم.
آیت الله اعرافی با بیان اینکه فقدان نقشه راه 
تولید قدرت جدید فکری، معرفتی، سیاسی 
سومین مانع انسجام مسلمانان است، گفت: 
در این زمینه نیازمند نقشه راه قوی هستیم، 
ما در این مسیر ضعف هایی داریم که باید 
برطرف شود. چهارمین مانع، نبود ساز و کار 

برای حل مناقشات در جهان اسلام است.
وی پنجمین مانع بر سر راه انسجام اسلامی 
را رواج اندیشه های افراطی برشمرد و گفت: 
نمی پذیرند،  را  وحدت  که  هایی  اندیشه 
تعامل  و  گفت وگو  برای  را  مسیرها  تمامی 
می بندند. ششمین مانع وجود رژیم غاصب 
اسلام  جهان  قلب  در  که  است  صهیونسیم 
قرار گرفته و موجب فتنه اندازی و تفرقه میان 

حکومت های اسلامی است.
گفتمان  داشت:  اظهار  اعرافی  الله  آیت 
انقلاب اسلامی و محور مقاومت، اندیشه ای 
جز وحدت و همگرایی را تعقیب نمی کند 
و دست آنها برای همبستگی به روی همه 
این  که  امیدواریم  است.  گشوده  مسلمانان 

نشست ها راهی به آن سمت باشد.
خراسانی  حسینی  احمد  سید  الله  آیت 
مجلس  در  رضوی  خراسان  مردم  نماینده 
خداوند  داشت:  اظهار  رهبری  خبرگان 
همواره مسلمانان را به اتحاد و دوری از تفرقه 
در  متعدد  آیات  در  بارها  و  است  فراخوانده 

قرآن کریم به این موضوع اشاره کرده است. 
آنچه که از قرآن کریم و اهل بیت)ع( توصیه 
و  تعالی  عزت،  همواره  که  است  این  شده، 
پیشرفت تمدن ها با هر گرایش و مذهبی، 

همگرایی و وحدت است.
یعنی  آن  مقابل  نقطه  همچنین  افزود:  وی 
عقب  منشاء  سر  تشتت  و  نزاع  اختلاف، 
و  است  مصیبت ها  و  ضعف ها  ها،  ماندگی 
منجر به ذلت و فروپاشی حکومت ها می شود. 
و  فکری  مسائل  مورد  در  اختلافات  امروزه 
فرهنگی وجود دارد و ما باید تلاش کنیم تا 

حد امکان این اختلافات را برطرف کنیم.
انفال  مبارکه  آیِه ۴۶ سوره  به  اشاره  با  وی 
اظهار داشت:خداوند همواره مسلمانان را به 
اتحاد و دوری از تفرقه فراخوانده است و بارها 
در آیات متعدد در قرآن کریم به این موضوع 
اشاره کرده است. حضرت امیر المومنین )ع( 
که  اند  فرموده  البلاغه  نهج  های  در خطبه 
این است که مسلمانان دچار  اتحاد  از  مراد 
تفرقه نشوند، چراکه ریشه همه فضیلت ها و 

پیشرفت ها در الفت و همگرایی است.
در  کرد:  تاکید  خراسانی  حسینی  الله  آیت 
همین راستا امت اسلامی برای اینکه عظمت 
و شوکت خود را مجددا به دست بیاورد و از 
شر دولت های استعمارگر رهایی یابد، باید 
بار دیگر دست اخوت و برادری را به یکدیگر 
صهیونیستی  منحوس  رژیم  امروز  دهند. 
حساب  به  اسلامی  امت  برای  تهدیدی 
میان  که  است  این  آن  اصلی  کار  و  می آید 
امت اسلامی تفرقه بیندازد تا حکومت های 
اسلامی درگیر خودشان باشند تا این رژیم 
نیز به مقصد شوم و شیطانی خود دست یابد.

وی تصریح کرد: امروز اتحاد یکی از ضرورت 
هر  می آید.  حساب  به  اسلامی  امت  های 
اسلام  به  خاطری  تعلق  اندک  اگر  شخصی 
از هرآنچه  باید  باشد  امت اسلامی داشته  و 
که مایه تفرقه و اختلاف می شود، بپرهیزد. 
تمدن  به زودی شاهد تحقق  امیدواریم که 

نوین اسلامی در سراسر جهان باشیم.
ماموستا محمود ابن الخیاط امام جمعه سقز 
اظهار داشت: افراط و تفریط در هر زمانی بوده 
و هست و این ما مسلمانان هستیم که باید 
اتحاد و انسجام داشته باشیم و با هم برادرانه 
رفتار کنیم و نگذاریم بیگانگان بر ما مسلط 
شوند. همه ما مسلمانان، خدای واحد، پیغمبر 
متحد  باید  پس  داریم،  واحد  قبله  و  واحد 
دستورات  و  برداریم  نزاع  از  دست  و  باشیم 

خدای تبارک و تعالی را انجام دهیم.
هم  با  برادرانه  باید  همه  داد:  ادامه  وی 
همزیستی داشته باشند و دشمن را بشناسیم 
راه  در  را  خودش  اموال  جهانی  استکبار   .
جلوگیری از تبلیغ دین انفاق می کند و کاری 
می کند که نگذارد مسلمانان با هم برادرانه 
رفتار کنند و علیه اسلام و مسلمانان قیام می 
کند. برای آنها شیعه و سنی فرقی ندارد؛ زیرا 
هدفشان ایجاد تفرقه بین مسلمانان و غارت 

منابع آنهاست.
ماموستا ابن الخیاط افزود:آنها به مسلمانان به 
چشم حقارت نگاه می کنند و می خواهند آنها 
را کم و متفرق نشان دهند، اما بدانند که ما 
مسلمانان در هر جای جهان که باشیم، متحد 

و استکبارستیزم.
امام جمعه سقز گفت: افراط گرایان کسانی 
به  حتی  و  شدند  خارج  اسلام  از  که  بودند 

رفتار  عدالت  به  گفتند  اسلام)ص(  پیامبر 
کن. اهل تفریط هم کسانی هستند که در 
زمان ما بی دین هستند، یا قرآن را آتش می 
زنند و یا بی حجابی و بی عفتی می کنند و 

نمی خواهند که قانون خدا اجرا بشود.
ماموستا ابن الخیاط گفت: امروز هم کسانی 
و  کنند  می  پیروی  خوارج  از  که  هستند 
و کاری می  از دین دور کرده  را  مسلمانان 
مسلمانان  کنند،  تصور  مردم  که  کنند 
و  است  دروغ  اینها همه  تروریست هستند. 
می دانیم پیامبر اسلام )ص( رحمت العالمین 

است.
تمام  کرد،  امیدواری  ابراز  پایان  در  وی 
عمل  حدیث  و  قرآن  به  جهان،  مسلمانان 
کنند و میانه رو باشند؛ چرا که امت اسلام ، 
امت وسط و نه افراط و نه تفریط است و اگر ما 
تابع قرآن، حدیث، صحابه پیامبر)ص( و ائمه 

اطهار باشیم، ان شاءالله پیروز خواهیم شد.
شیخ محمد رحیم اف مفتی اعظم و رئیس 
روسیه  استاوروپول  مسلمان  روحانیت  اداره 
در  که  می دهد  نشان  زمان  گذشت  گفت: 
خسارت های  متحمل  اتحاد،  عدم  صورت 
زیادی خواهیم شد. ما در آغاز قرن ۲۱ ام قرار 
داریم. متاسفانه قرن ۲۱ اثرات منفی به همراه 
داشته که همین امر فرصتی در اختیار غرب و 
آمریکا که دوست ما نیستند، قرار داده است.

وی با بیان این که در دید اول ما باید مسلمان 
باشیم، اظهار داشت: مسلمان بودن در واقع 
پذیرفتن اسلام است. این که سر تعظیم در 
برابر پروردگار فرود بیاوریم و خدای توانا را 
قبول داشته باشیم. اعتقاد به قیامت، خدای 
سبحان، قرآن مقدس، قبله واحد، مکه مکرمه 
و مدینه فاضله و دینی که این قبله را مشخص 

کرده، از مشترکات مسلمانان است.
رحیم اف با بیان این که گذشت زمان نشان 
متحمل  اتحاد،  عدم  صورت  در  می دهد 
خسارت های زیادی خواهیم شد، خاطرنشان 
کرد: شما به جوان های ما نگاه کنید، آنها به 
سمت غرب گرایش پیدا کرده اند. ما باید با هم 
دیدار داشته باشیم و در مورد مسائل جوان ها 
و مشکلات مسلمانان با هم گفت وگو نماییم.

وی تاکیدکرد: هنوز برای ما وقت هست تا در 
مقابل کسانی که دوست ما نیستند، متحد 
شویم و بدون فوت وقت یک جبهه واحد را 
در برابر کسانی که در مقابل ما ایستاده اند، 

تشکیل دهیم.
مفتی اعظم و رئیس اداره روحانیت مسلمان 
ابراز نگرانی نسبت به  با  استاوروپول روسیه 
ابزارهایی  مشغول شدن جوانان مسلمان به 
مسلمانان  از  مجازی  فضای  و  رایانه  چون 
خواست نسبت به دین خود توجه بیشتری 

نشان دهند.
این عالم مسلمان با بیان این کهمسلمان ها 
و  بود  خواهند  بشری  جامعه  برای  نمونه ای 
حدود ۱۰ تا ۵۰ سال آینده، اسلام، دین رایج 
اظهار  زد،  جلو خواهد  مسیحیت  از  و  شده 
داشت: البته کمیت به تنهایی برای ما مهم 
که  دارد  اهمیت  ما  برای  این  بلکه  نیست؛ 
کمیت و کیفیت با هم در سطح بالایی قرار 
بگیرند. امیدوارم مسلمانان در ایران و روسیه 
با یکدیگر متحد شوند و با کسانی که قصد 
ایجاد مشکل و تفرقه میان دو کشور را دارند، 

مقابله کنند.

گزارشآیت الله اعرافی: عناصر هویتی مشترک مسلمانان تقویت شود

ضرغامی :  لغو روادید با کشورهای 
همسایه در دستور کار است

 وزیر میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی گفت: لغو روادید با 
۵ گروه از کشورها با اولویت کشورهای همسایه در دستور کار دولت 

است. 
پروژه گردشگری  افتتاحیه ۱۸۸  سیدعزت الله ضرغامی  در حاشیه 
کشور که به مناسبت روز جهانی گردشگری در یکی از هتل های تهران 
توجه  با  اخیر  دو سال  در  ورودی  آمار گردشگران  برگزار شد گفت: 
به سال قبل  بودیم ٣۸ درصد نسبت  با پدیده کرونا روبرو  اینکه  به 
برابر متوسط رشد  ایران ٣  البته رشد گردشگری  رشد داشته است. 
جهانی بعد از کرونا بود. اما این آمار نسبت به ظرفیت های گردشگری 

کشورمان کم است ما در صدد افزایش واقعی گردشگران هستیم.
وزیر میراث فرهنگی با بیان اینکه نظام مسائلی که برای گردشگری در 
ابتدای فعالیت اعلام کردیم هر چه جلوتر می رود پیچیده تر و متکثرتر 
داشتیم  قضائیه  قوه  رئیس  با  امروز  که  در جلسه ای  افزود:  می شود، 
برخی از موضوعات را مطرح کردیم. قبلا از آیت الله اژه ای خواستیم که 
برخی از مدیران وزارتخانه ما نزد او بروند و مسائل شان را مطرح کنند 
اما ایشان گفتند که من نزد شما می آییم و از موزه ملی هم بازدید 
دستگاه های  به  که  گردشگری  مشکلات  از  مجموعه ای  ما  می کنم. 
نظارتی مربوط می شود را با صراحت با وی مطرح کردیم. نکاتی که 

رییس قوه قضاییه گفت استثنایی بود.
ضرغامی همچنین گفت: بزرگترین کار ایجاد تحول در نگاه کسانی 
است که باید گردشگری را رونق بدهند. برخی از مشکلات در سطح 
ملی با مجموعه های مداخله گر و با همکاری دستگاه ها برطرف می شود.

مسایل  از  بعد  آذربایجان  جمهوری  با  زمینی  گردشگری  افزود:  وی 
ایجاد شد قطع شد. سال های قبل یک میلیون و ۸۰۰  سیاسی که 
هزار نفر گردشگر مربوط به جمهوری آذربایجان بود که این عدد به 
۱۰ درصد رسید این در حالی است که در طول سال این آمار حدود 

۱۸۰ هزار نفر بوده است.
وزیر میراث فرهنگی از برنامه دولت برای لغو روادید با ۵ گروه از کشورها 
خبر داد و گفت: با پیگیری های مستمر در حال لغو روادید با کشورهای 
همسایه و گروه پنجگانه هستیم. با همکاری وزارت امورخارجه روز به 

روز تسهیلات بیشتری برای گردشگری فراهم می شود.
ضرغامی در خصوص ارائه تسهیلات گردشگری بیان کرد: تسهیلات 
خوبی در سال اول مدیریتمان از تبصره ۱۸ گرفتیم. اکنون ۱۰ هزار 
پرونده آماده در بانک ها وجود دارد که کارشناسی شده و آماده اعطای 
وام است. ما اکنون شرایطی را تجربه می کنیم که تسهیلات بانکی در 

کشور دچار سکته شده است
وی در ادامه گفت: در یک ماه گذشته حدود یک هزار و ۵۰۰ میلیارد 
تومان تسهیلات داده شده است و راه برای ٣ هزار میلیارد تسهیلات نیز 

باز شده است. این آمار حتی افزایش هم پیدا خواهد کرد.
بهداشتی  سرویس  الگوی  نخستین  افتتاح  از  فرهنگی  میراث  وزیر 
ابراز  و  داد  آینده خبر  روز  پاکدشت طی چند  در  نمازخانه خوب  و 
اگر  است.  گردشگری  با خدمات  معماری  مدل خوب  یک  این  کرد: 
اشکالات آن برطرف شود می تواند تکثیر پیدا کند. معمولاً با موضوع 
انجام  طنزآمیز  برخورد  است  مهم  بسیار  که  بهداشتی  سرویس های 
می شود. درحالی که هر کسی که به جاده می رود اولین موضوعی که با 

آن برخورد می کند همین است.
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آگهی فقدان سند مالکیت 
آقای امیر حسین محبی مغانلو طبق وکالتنامه شماره 139015 مورخ 
1402/05/21 دفترخانه 2 شهریار بموجب درخواست وارده به 
شماره 9877 مورخ 1402/05/26 با تسلیم استشهادیه مصدق 
دفترخانه اسناد رسمی شماره 2 شهریار با اعلام اینکه سندمالکیت 
ششدانگ یک قطعه زمین به مساحت 180 / یکصد و هشتاد متر 
 127 از  فرعی   1268 پلاک  شماره  به  تفکیکی   110 قطعه  مربع 
اصلی مفروز و مجزی شده از پلاک 1157 فرعی از اصلی مذکور 
واقع در حوزه ثبتی رباط کریم ذیل ثبت 185551 صفحه 56 دفتر 
جلد 909 به شماره سریال 099779 سری د – 93 بنام معصومه 
بیات فرزند شعبانعلی ثبت و صادر و تسلیم گردیده است که طبق 
اظهار متقاضی بعلت جابجایی مفقود گردیده است که وکیل مالک 
مالکیت  سند  المثنی  صدور  تقاضای  فوق  وارده  درخواست  طی 
پلاک مذکور نموده است لذا مراتب در اجرای ماده 120 آئین نامه 
اصلاحی قانون ثبت در یک نوبت آگهی میگردد تا چنانچه شخص یا 
اشخاصی مدعی انجام معامله نسبت به ملک مرقوم یا وجود سند 
مالکیت نزد خود می باشد از تاریخ نشر آگهی ظرف مدت ده روز 
اعتراض خود را ضمن ارائه اصل سند مالکیت یا سند معامله به 
این اداره مراجعه و رسید دریافت نماید در غیر اینصورت اداره 
در  ایشان فقط  اعتراض  و  نمود  اقدام خواهد  مقررات  ثبت وفق 

مراجع قضائی قابل رسیدگی خواهد بود.
بابک احمدی – رئیس واحد ثبتی حوزه ثبت ملک رباط کریم

آگهی فقدان سند مالکیت )موضوع ماده ی 120 آ.ق.ثبت(
وارده  به شماره  درخواست  طبق  )وکیل(  محبی  امیر حسین  آقای 
2009879 مورخ 1402/05/26 اعلام داشته نظر به اینکه پلاک 
از سند مالکیت  از 127 اصلی )که عبارتست  ثبتی 1270 فرعی 
ششدانگ عرصه و اعیان یک قطعه زمین نوع ملک طلق به پلاک ثبتی 
1270 فرعی از 127 اصلی مفروز و مجزی شده از 1157 فرعی از 
اصلی مذکور قطعه 112 در طبقه و واقع در بخش 00 ناحیه 00 حوزه 
ثبت ملک رباط کریم استان تهران  به مساحت 180 مترمربع بنام 
معصومه بیات فرزند شعبانعلی شماره شناسنامه 2580 تاریخ تولد 
1351/06/01 صادره از کرج دارای شماره ملی 0320259153 
سند  و   1394/09/07 تاریخ   18374 مالکیت  مستند  شماره  با 

مالکیت اصلی بشماره چاپی 099713 سری د سال 93 به شماره 
الکترونیکی 139420301022010504 که درصفحه 74  دفتر 
شده  صادر  و  ثبت   185557 شماره  ذیل   909 جلد  املاک  دفتر 
است. بعلت جابجایی مفقود گردیده لذا تقاضای صدور سند المثنی 
سند مالکیت پلاک مذکور را نموده است در همین راستا وفق ماده 
نامه اصلاحی ق.ثبت مصوب 8/11/1380 مراتب در  120 آئین 
یک نوبت آگهی میگردد تا چنانچه کسی مدعی حقی برای خود بوده 
یا اعتراضی داشته باشد از تاریخ انتشار این آگهی ظرف مدت ده 
روز به این اداره مراجعه و ضمن ارائه اصل سند مالکیت یا سند 
معامله اعتراض خود را تسلیم نماید بدیهی است در صورت عدم 
وصول اعتراض در مهلت مقرر قانونی و یا عدم ارائه اصل سند 
طبق  مذکور  پلاک  مالکیت  سند  المثنی   ، معامله  سند  یا  مالکیت 

مقررات صادر و به متقاضی تسلیم خواهد شد.

بابک احمدی – رئیس واحد ثبتی حوزه ثبت ملک رباط کریم

آگهی فقدان سند مالکیت 

آقای امیر حسین محبی مغانلو طبق وکالتنامه شماره 139015 مورخ 
1402/05/21 دفترخانه 2 شهریار بموجب درخواست وارده به 
شماره 9881 مورخ 1402/05/26 با تسلیم استشهادیه مصدق 
دفترخانه اسناد رسمی شماره 2 شهریار با اعلام اینکه سندمالکیت 
ششدانگ یک قطعه زمین به مساحت 180 / یکصد و هشتاد متر 
 127 از  فرعی   1267 پلاک  شماره  به  تفکیکی   109 قطعه  مربع 
اصلی مفروز و مجزی شده از پلاک 1157 فرعی از اصلی مذکور 
واقع در حوزه ثبتی رباط کریم ذیل ثبت 185548 صفحه 47 دفتر 
جلد 909 به شماره سریال 099725 سری د – 93 بنام معصومه 
بیات فرزند شعبانعلی ثبت و صادر و تسلیم گردیده است که طبق 
اظهار متقاضی بعلت جابجایی مفقود گردیده است که وکیل مالک 
مالکیت  سند  المثنی  صدور  تقاضای  فوق  وارده  درخواست  طی 
پلاک مذکور نموده است لذا مراتب در اجرای ماده 120 آئین نامه 
اصلاحی قانون ثبت در یک نوبت آگهی میگردد تا چنانچه شخص یا 
اشخاصی مدعی انجام معامله نسبت به ملک مرقوم یا وجود سند 
مالکیت نزد خود می باشد از تاریخ نشر آگهی ظرف مدت ده روز 
اعتراض خود را ضمن ارائه اصل سند مالکیت یا سند معامله به 

این اداره مراجعه و رسید دریافت نماید در غیر اینصورت اداره 
در  ایشان فقط  اعتراض  و  نمود  اقدام خواهد  مقررات  ثبت وفق 

مراجع قضائی قابل رسیدگی خواهد بود.
بابک احمدی – رئیس واحد ثبتی حوزه ثبت ملک رباط کریم

آگهی فقدان سند مالکیت )موضوع ماده ی 120 آ.ق.ثبت(
وارده  به شماره  درخواست  طبق  )وکیل(  محبی  امیر حسین  آقای 
2009875 مورخ 1402/05/26 اعلام داشته نظر به اینکه پلاک 
از سند مالکیت  از 127 اصلی )که عبارتست  ثبتی 1269 فرعی 
ششدانگ عرصه و اعیان یک قطعه زمین به مساحت 180 مترمربع 
سریال  با  اصلی   127 از  فرعی   1269 پلاک  تفکیکی   111 قطعه 
ذیل  بیات  معصومه  خانم  بنام  د سال 93   چاپی 099914 سری 
ثبت 185554 صفحه 65 دفتر 909 رباط کریم ثبت و صادر شده 
است. بعلت اسباب کشی مفقود گردیده لذا تقاضای صدور سند 
نموده است در همین راستا  را  مالکیت پلاک مذکور  المثنی سند 
نامه اصلاحی ق.ثبت مصوب 8/11/1380  آئین  ماده 120  وفق 
مراتب در یک نوبت آگهی میگردد تا چنانچه کسی مدعی حقی برای 
خود بوده یا اعتراضی داشته باشد از تاریخ انتشار این آگهی ظرف 
مدت ده روز به این اداره مراجعه و ضمن ارائه اصل سند مالکیت 
یا سند معامله اعتراض خود را تسلیم نماید بدیهی است در صورت 
یا عدم ارائه اصل  عدم وصول اعتراض در مهلت مقرر قانونی و 
سند مالکیت یا سند معامله ، المثنی سند مالکیت پلاک مذکور طبق 

مقررات صادر و به متقاضی تسلیم خواهد شد.
بابک احمدی – رئیس واحد ثبتی حوزه ثبت ملک رباط کریم 

آگهی فقدان سند مالکیت )موضوع ماده ی 120 آ.ق.ثبت(
وارده  شماره  به  درخواست  طبق  )مالک(  دهقانی  محمد  آقای 
پلاک  اینکه  به  نظر  داشته  اعلام   1402/06/29 مورخ   12507
مالکیت  سند  از  عبارتست  )که  اصلی   168 از  فرعی   579 ثبتی 
ششدانگ عرصه و اعیان یک قطعه زمین به مساحت 1375 متر 
الف  سری   142926 چاپی  سریال  با  تفکیکی   810 قطعه  مربع 
سال 80 بنام محمد دهقانی ذیل ثبت 22178 صفحه 232 دفتر 
131 رباط کریم ثبت و صادر شده است. بعلت اسباب کشی مفقود 

گردیده لذا تقاضای صدور سند المثنی سند مالکیت پلاک مذکور 
را نموده است در همین راستا وفق ماده 120 آئین نامه اصلاحی 
ق.ثبت مصوب 8/11/1380 مراتب در یک نوبت آگهی میگردد تا 
چنانچه کسی مدعی حقی برای خود بوده یا اعتراضی داشته باشد 
از تاریخ انتشار این آگهی ظرف مدت ده روز به این اداره مراجعه 
را  اعتراض خود  معامله  یا سند  مالکیت  ارائه اصل سند  و ضمن 
تسلیم نماید بدیهی است در صورت عدم وصول اعتراض در مهلت 
 ، معامله  سند  یا  مالکیت  سند  اصل  ارائه  عدم  یا  و  قانونی  مقرر 
المثنی سند مالکیت پلاک مذکور طبق مقررات صادر و به متقاضی 

تسلیم خواهد شد.

بابک احمدی – رئیس واحد ثبتی حوزه ثبت ملک رباط کریم 

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آیین نامه قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

برابر رای شماره 140260301206000980 هیات اول موضوع 
قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند 
تصرفات  بهارستان  ملک  ثبت  حوزه  ثبتی  واحد  در  مستقر  رسمی 
فرزند محمدباقر  بید  ده  اله  ولی  آقای  متقاضی  بلامعارض  مالکانه 
بشماره شناسنامه 148 یک قطعه باغ به مساحت 14318/30 متر 
مربع پلاک 2221 فرعی از 143 اصلی مفروز و مجزی شده از پلاک 
143 اصلی واقع در خیرآباد خریداری از مالک رسمی آقای حاتم 
در  مراتب  عموم  اطلاع  منظور  به  لذا  است.  گردیده  محرز  رضایی 
دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص 
نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می 
توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود 
را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از 
تسلیم اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند 
بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض 

طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول: 1402/07/05        تاریخ انتشار نوبت 

دوم: 1402/07/23
علی رحیمی پردنجانی - رئیس ثبت اسناد و املاک بهارستان
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         صاحب امتیاز و مدیرمسئول : عزیز الله نظری  

نشانی تحریریه : رباط کریم- داودیه- نبش بوستان 5- ساختمان میلاد- طبقه 2- واحد 3 تلفن: 56438444نشریه  اجتماعی-فرهنگی - اقتصادی

نشانی دفتر  : شهریار- خیابان ولیعصر-برج سعدی- طبقه 4- واحد 5 تلفن: 65276367

زیر نظر شورای سردبیری

سازمان آگهی ها:   09193302751-  56763626

نشانی امور استان ها : بهارستان- نسیم شهر- نبش چمران- پلاک 568 طبقه 3- واحد 5   تلفن: 56783532

توزیع : 56771992 چاپخانه گل آذین ارتباط با مدیر مسئول و سر دبیر: 09213966214-09126966214

فرماندار شهرستان رباط کریم گفت: 
مدرسه   ۱۰ ماه  مهر  اول  با  همزمان 
به  افتتاح  کریم  رباط  شهرستان  در 

بهره برداری رسید.
افتتاحیه  مراسم  در  احمدی   امید   
داشت:  اظهار  پرند  شهر  در  مدارس 
 ۱۰ جمعا  جدید  تحصیلی  سال  در 
آموزشی  سرانه  به  و  افتتاح  مدرسه 
شده  اضافه  کریم  رباط  شهرستان 

است.
از  استفاده  با  مدارس  افزود:این  وی 
استانداردهای جهانی و به روز ترین 
امکانات طراحی و ساخته شده است.

با اشاره به اهمیت توجه به  احمدی 
رفع  گفت:   ، آموزشی  فضای  کمبود 

مشکلات فضاهای آموزشی و توسعه 
زیرساخت های آموزش در شهرستان 
هم   ، دقیق  ریزی  برنامه  نیازمند 
اندیشی و هم افزایی مسئولان است.

مباهات  مایه  امر  این  داد:  ادامه  وی 
مدرسه  چندین  افتتاح  که  است 
عدالت  به  را  ما  فرهنگی  مرکز  و 
اثرات  و  کند  می  نزدیک  آموزشی 
نشان  شهروندان  زندگی  در  را  خود 

خواهد داد.
با  پرند  شهر  در  مدرسه  باب  هفت 
با حضور  تومان  میلیارد  اعتبار ۱۱۴ 
و  راه  وزیر  پاش  بذرپاش  مهرداد 

شهرسازی افتتاح شد .

فرماندار : ۱۰ باب مدرسه به 
سرانه آموزشی رباط کریم 

اضافه شد

مقدس  دفاع  هفته  با  همزمان   
با  بهارستان  شهرستان  فرماندار 
حضور در منزل شهید رضا مهدوی 
با خانواده این شهید والا مقام دیدار 
قدردانی  آنان  و صبوری  ایثار  از  و 
کرد و گفت: دیدار با خانواده معظم 

شهدا افتخار مسئولان است
فرمانده  همراه  به  نوحی  عبداله   
مسئولان  از  جمعی  و  سپاه 
شهرستان با حضور در منزل شهید 
اورین  روستای  در  مهدوی  رضا 
منزل  در  حضور  داشت:  اظهار 
شهدا که افرادی  صبور و کم توقع 
بزرگ  افتخاری  هستند،  جامعه  از 
در  را  آنان  و  است  مسئولان  برای 
مسیر  در  مردم  به  رسانی  خدمت 

راه شهدا ثابت قدم می کند.
وی افزود: وجود خانواده های معرز 
و  است  برای جامعه  بزرگی  نعمت 
تنها  شهدا  منزل  در  حضور  نباید 
محدود  و  خلاصه  دیدار  یک  به 
شود بلکه لازم است تا برای ترویج 
ایثار و شهادت در جامعه  فرهنگ 
این دیدارها مستمر بوده و توصیه 
خدمت  در  شهدا  معظم  خانواده 
قرار  توجه  مورد  جامعه  به  رسانی 

گیرد.

خاطرنشان  بهارستان  فرماندار 
هیچ  شهدا  معظم  خانواده  کرد: 
مسئولان  از  شخصی  خواسته  گاه 
تمامی  در  و  ندارند  و  نداشته 
مسئولان  به  آنان  توصیه  دیدارها 
مردم  به  منت  بی  رسانی  خدمت 
است که این مهم نشان از روح بلند 
آنان در پیشبرد اهداف والای نظام 

مقدس جمهوری اسلامی است.
معظم  خانواده  کرد:  تأکید  وی 
شهدا در دفاع از ارزش های اسلامی 
تمام هستی خود را تقدیم راه خدا 
وظیفه  کمترین  این  و  کردند 
سرکشی  ضمن  تا  است  مسئولان 
و  مسائل  با  نزدیک  از  آنان،  به 
با  و  شده  آشنا  آن ها  مشکلات 
بر  مشکلات  رفع  صدد  در  افتخار 

آیند.
دی   ۲۳ در  مهدوی  رضا  شهید 
عملیات  و  شلمچه  در   ۱۳۶۵
کربلای ۵ در سن ۱۹ سالگی که 
صورت داوطلبانه در جبهه حاضر و 

به فیض شهادت نائل آمد.
توابع شهرستان  از  اورین  روستای 
 ۹۰ جنگ  زمان  در  که  بهارستان 
تقدیم  بیست شهید  داشته  خانوار 

انقلاب کرده است.

فرماندار بهارستان: دیدار با خانواده 
معظم شهدا افتخار مسئولان است

خبر

از  بیش  گفت:  سازی  شهر  و  راه  وزیر   
۵۰ هزار هکتار زمین برای نهضت ملی 
ترین  بی سابقه  که  شده  تامین  مسکن 
در  کشور  تاریخ  در  زمین  تامین  میزان 

دولت مردمی سیزدهم رقم می خورد.
بهره  و  افتتاح  آیین  در  بذرپاش  مهرداد 
مهر  مسکن  واحد  هزار   ۱۰ برداری 
اظهار  خبرنگاران  جمع  در  پردیس 
داشت: اراضی در قالب احداث شهرکهای 
برخی  های  محدوده  به  الحاق  و  جدید 
در شرف  دیگر  برخی  و  ساخت  بار  زیر 

عملیات ساخت هستند.
واگذاری  دیگر  اتفاق  اینکه  بابیان  وی 
بیش از یک میلیون زمین روستایی در 
دستور کار قرار گرفته است، خاطرنشان 
بالا  هکتار  میزان  در  زمین  تامین  کرد: 
در  اینکه  به  توجه  با  است  بزرگی  کار 
زیادی  های  پروژه  گذشته  سال  هشت 

معطل مانده بودند.
وزیر راه و شهرسازی با اشاره به بررسی 
شده،  واگذار  زمینهای  کارشناسی 
هزار   ۵۰ انتخاب  طی  در  داد:  توضیح 
هکتار زمین حدود ۲۳ هزار قطعه زمین 
به دلیل نامناسب بودن برای مسکن رد 

شدند.
آماده  زمینی که  داد: هر  ادامه  بذرپاش 
احداث عملیات مسکن شود برای دولت 
۲ میلیارد ریال هزینه دارد این مبلغ را 

که  هایی  زمین  تعداد  در  کنید  ضرب 
میزان  تا  شود  می  آماده  مسکن  برای 
سرمایه گذاری دولت در حوزه مسکن را 

متوجه شوید.
این مسئول اضافه کرد: در طرح جوانی 
قالب  در  زمین  قطعه  هزار  جمعیت ۳۲ 
این طرح از سوی دولت تامین می شود 
مسکن  حوزه  در  خوبی  جهش  شاهد  و 

هستیم.
وزیر راه و شهرسازی گفت: در بهار سال 
منفی ۹  در بخش مسکن  گذشته رشد 
درصد بود و در بهار امسال به گفته بانک 
مرکزی مثبت یک و هفت دهم درصد و 
به گفته مرکز آمار مثبت چهار و ۶ دهم 
اعلام شد و ما موفق شدیم که در بخش 

ساختمان از منفی به مثبت برسیم.
و  ساخت  حوزه  در  داد:  ادامه  پاش  بذر 
با  و  داشتیم  خوبی  رونق  مسکن  و  ساز 
باقی  ماه  در۶  شده  انجام  ریزی  برنامه 
های  پروژه  آینده  سال  و  امسال  مانده 
باقی مانده به بهره برداری خواهند رسید.

وی با اشاره به سایر پروژه های افتتاحی 
مسکن مهر افزود: در شهر مهستان یک 
مهر  های  مسکن  از  واحد   ۴۰۰ و  هزار 
با  آینده  هفته  و  شد  افتتاح  مانده  باقی 
مترو  با  همزمان  جمهور  رئیس  حضور 
در  مهر  مسکن  هزار  چهار  حدود  پرند 
شهر جدید پرند افتتاح و تقدیم مالکان 

خواهد شد.
وزیر راه و شهر سازی اظهار داشت: در 
حوزه کنترل تورم بخش زیادی به حوزه 
راههای  از  یکی  گردد  می  بر  مسکن 
بخش  مدیریت  کشور  تورم  مدیریت 
به  با شجاعت  دولت سیزدهم  و  مسکن 

بخش مسکن ورود پیدا کرده است.
رشد  دنبال  اگر  افزود:  مسئول  این 
دار  سرپناه   ، تورم  کاهش   ، اقتصادی 
کمک  باید  همه  هستیم  مردم  شدن 

کنیم و همه سازمانها پای کار بیایند.
باید  داد:  ادامه  سازی  شهر  و  راه  وزیر 
تمام شده مسکن  نهضت کاهش قیمت 
هم در کشور راه بیندازیم و همه عوامل 
کار  پای  مسکن  قیمت  کاهش  برای  را 

بیاوریم.
بذرپاش تاکید کرد: این ساختارها برای 
را در  موانع  و اصلاح  است  امور  تسهیل 

دستور کار قرار بدهیم.
املاک  مشاوران  بر  نظارت  گفت:  وی 
برای کاهش قیمت مسکن به راه افتاده 
تا  نظارتی  نهادهای  برخوردهای  و  است 
آخر سال اجرا می شود تا مردم زندگی 
امور  همه  انجام  و  باشند  داشته  راحتی 
در راستای راحت تر شدن رویه زندگی 

مردم است.
یادآور شد: خانه  راه و شهر سازی  وزیر 
شوند  می  ساخته  زحمت  به  که  هایی 
تا  برسد  واقعی  نیازمند  دست  به  باید 
سوداگری که در این بخش شاهدیم در 
و  بیفتد  اتفاق  کمتر  ملی  مسکن  بخش 
نیازمند  دست  به  شده  ساخته  مساکن 

واقعی برسد.
از  بیش  جمعیتی  با  پردیس  شهرستان 
قرار  پایتخت  شرق  در  نفر  هزار   ۴۰۰

دارد.

وزیر راه و شهرسازی: ۵۰ هزار هکتار زمین 
برای نهضت ملی مسکن تامین شده است

خبر خبر

۳۰ میلیارد ریال تسهیلات کم بهره به بانوان کار آفرین ملارد پرداخت شده است نوشتار

خانواده  و  بانوان  امور  مسئول   
 ۳۰ از  بیش  گفت:  ملارد  شهرستان 
به  بهره  کم  تسهیلات  ریال  میلیارد 
ملارد  شهرستان  در  کارآفرین  بانوان 

در استان تهران پرداخت شده است.
زاده  حاجی  فاطمه   ، ایرنا  گزارش  به 
افزود: در شش ماهه نخست سالجاری 
با اعطای ۲۶ فقره تسهیلات کم بهره 
اشتغالزایی  نفر  برای ۲۸۷  کارآفرینی 

شده است.
تولیدی  کارگاه  سه  از  بازدید  در  وی 
مارلیک  و منطقه  قبچاق  در روستای 
کوچک  کارگاههای  در  اشتغالزایی  از 
برای ۲۸۷ نفر در شش ماهه نخست 

سالجاری خبر داد.

خانواده  و  بانوان  امور  مسئول 
بانوان  از  گفت:  ملارد  شهرستان 
با  ملارد  شهرستان  در  کارآفرین 
حمایت  بهره  کم  تسهیلات  اعطای 

صورت می گیرد.
حمایت  اینکه  بیان  با  زاده  حاجی 
کار  دستور  در  کارآفرین  بانوان  از 
فرمانداری قرار دارد؛ افزود: در همین 
بانوان  دفتر  خوب  همکاری  با  راستا 
 ۲۶ برای  تهران  استانداری  خانواده  و 
میلیارد   ۳۰ از  بیش  کارآفرینی  طرح 
شده  ارائه  بهره  کم  تسهیلات  ریال 

است.
های  کارگاه  از  بازدید  از  هدف  وی 
ها  ظرفیت  احصا  را  کوچک  تولیدی 

و بررسی مشکلات کارآفرینان عنوان 
کرد و ادامه داد: پیگیری و رسیدگی به 
درخواست بانوان کارآفرین شهرستان 
تا حصول نتیجه ادامه خواهد داشت .

خانواده  و  بانوان  امور  مسئول 

شهرستان ملارد گفت: این اقدام تداوم 
خواهد داشت تا زمینه اشتغال بانوان 
خودسرپرست و گسترش کسب و کار 

خانواده محور فراهم شود.

افتتاح هفت مدرسه در پرند با حضور وزیر راه و شهرسازی
نوشتار

 همزمان با نخستین روز از مهر ماه 
تحصیلی جدید ۱۱۳  آغاز سال  و 
بر  بالغ  اعتباری  با  درس  کلاس 

۱۱۴ میلیارد تومان افتتاح شد.
آغاز  با  همزمان  بذرپاش  مهرداد 
مراسم  در  جدید  تحصیلی  سال 
افتتاح و بهره برداری ۷ باب مدرسه 
یکی  داشت:  اظهار  پرند  شهر  در 
از  مردم  همواره  که  موضوعاتی  از 
ارتقاء  دارند  درخواست  مسئولین 
زیرساخت های فرهنگی و آموزشی 
توسط  خوبی  اقدامات  که  است 
شده  انجام  پرند  عمران  شرکت 

است.
توسعه  راستای  افزود:در  وی 
شعار  تحقق  و  آموزشی  فضاهای 
با ۱۱۳  مدرسه  تحصیلی، ۷  سال 
امکانات  بروزترین  با  درس  کلاس 
توسط  آموزشی  استانداردهای  و 
سال  در  و  احداث  عمران  شرکت 
دانش  پذیرای  جدید  تحصیلی 

آموزان پرندی خواهد بود.
وزیر راه و شهرسازی در ادامه بیان 
نخستین  پرند  شهر  در  داشت: 
مدرسه ویژه استثنایی ۲۰ کلاسه 
در فاز ۶ با عنوان سیامند رحمان 
افتتاح و با امکانات ویژه و مناسب 
سازی شده و در اختیار این دانش 

آموزان قرار گرفت.
نخستین  افتتاح  به  بذرپاش 
اشاره  پرند  در  هوشمند  مدرسه 

کرد و افزود:مدرسه هوشمند برای 
با زیرساخت  بار در پرند  نخستین 
الکترونیک  حوزه  در  خوبی  های 
تدارک دیده شده تا دانش آموزان 
نخبه بتوانند از ظرفیت ها استفاده 

کنند.
گفتنی است در جریان سفر مهرداد 
شهرسازی،  و  راه  وزیر  بذرپاش 
نوچمنی،  شهید  هوشمند  مدرسه 
کرم پور  شهید  کلاسه   ۹ مدرسه 

آرمان  ، مدرسه ۱۲ کلاسه شهید 
کلاسه   ۲۱ مدرسه   ، وردی  علی 
شهید  هنرستان  کوکبی،  شهید 
فخری زاده و مدرسه امیرکبیر نیز 

افتتاح شد.
و  راه  وزیر  های  برنامه  دیگر  از 
شهرسازی در شهر پرند،حضور در 
یادمان شهدای گمنام و تست گرم 

مترو پرند بود.

مدیر راه و شهرسازی تهران به ایرنا پاسخ داد؛

ماجرای ارسال پیامک اخطار و واریز ۲۴۰ میلیون 
تومان نهضت ملی مسکن چیست؟

نوشتار

شهرسازی  و  راه  مدیرکل   
ارسال  به  اشاره  با  تهران  استان 
پیامک هایی اخطار برای متقاضیان 
نهضت ملی مسکن برای واریز مبلغ 
۲۴۰ میلیون تومان تا ۲۰ مهرماه، 
نهضت  متقاضیان  برخی  گفت: 
پروژه های  از  یکی  در  مسکن  ملی 
اسلامشهر تهران آورده خود را واریز 
این  برای  پیامک  این  و  نکرده اند 
افراد بود، زیرا باعث توقف در پروژه 

شده است.
با  گفت وگو  در  جنتی  حسین 
مورد  در  ایرنا،  اقتصادی  خبرنگار 
متقاضیان  به  پیامک ها  ارسال 
برای  مسکن  ملی  نهضت  طرح 
برخی  کرد:  اظهار  پول،  واریز 
خانوارهایی در طی ۲ سال گذشته 
باید  و  داشتند  محدودی  واریزی 
پرداختی های خود را تکمیل کنند.

برای  پیامک  این  افزود:  وی 
واحدی   ۸۰۰ پروژه  متقاضیان 

اسلامشهر  در  مسکن  ملی  نهضت 
است که اجرای آن از سال ۱۴۰۰ 
آغاز شده و در این مدت متقاضیان 
تکمیل  را  خود  آورده  میزان  باید 

می کردند.
استان  شهرسازی  و  راه  کل  مدیر 
خانوارهایی  اما  کرد:  اضافه  تهران 
دو  یا  یک  کنون  تا  که  هستند 
آنها  پروژه  و  کردند  پرداخت  قسط 
هم اکنون به پیشرفت فیزیکی ۸۰ 
درصد رسیده است، ولی هنوز سهم 
خود را به صورت کامل واریز نکردند 
که در صورت عدم پرداخت اقساط 
این پروژه متوقف خواهد شد و این 
موضوع اجحاف در حق کسانی است 
صورت  به  را  خود  واریزی های  که 

کامل و مرتب انجام داده اند.
از  بخشی  اینکه  بیان  با  جنتی 
نهادهای  پوشش  تحت  افراد  مبالغ 
واریز  نهادها  این  سوی  از  حمایتی 
و مردم نگران نباشند، تصریح کرد: 

واحدی   ۸۰۰ پروژه  متقاضیان 
اسلامشهر باید آورده ۲۴۰ میلیون 
تا در  تکمیل کنند  را  تومانی خود 
روند اجرای آن اختلالی ایجاد نشود.

تصاویر  امروز  ایرنا،  گزارش  به 
اخطار  عنوان  تحت  پیامک هایی 
به علت عدم واریز  از پروژه،  حذف 
بود  شده  منتشر  که  اعلامی  آورده 
که در آن آمده بود چنانچه تا تاریخ 

میلیون   ۲۴۰ مبلغ  مهرماه  بیستم 
این  غیر  در  نمایید،  واریز  تومان 
صورت از پروژه حذف خواهید شد 
در  را  واکنش هایی  موضوع  این  و 

فضای مجازی به همراه داشت.
این پیامک ها از سوی اداره کل راه و 
شهرسازی تهران ارسال شده بود و 
برای متقاضیانی بود که آورده خود 

را واریز نکرده بودند.

کشف محموله سنگین آرد در شهرستان قدس نوشتار

شهرستان  انتظامی  جانشین 
قدس از کشف ۶۰۰ کیسه آرد 
قاچاق به ارزش ۵ میلیارد ریال 
 ۱۳ کلانتری  ماموران  توسط 

ابریشم خبر داد.
سرهنگ  روز،  اتفاق  گزارش  به 
غلامعلی نعمتی آزاد در تشریح 
ماموران  داشت:  اظهار  این خبر 
پی  در  ابریشم   ۱۳ کلانتری 
دریافت خبری مبنی بر احتکار 
گسترده آرد در یکی از انبار های 

حاشیه ای شهر، بررسی موضوع 
را به صورت ویژه در دستور کار 

خود قرار دادند.
بازدید  در  ماموران  افزود:  وی 
بزرگ، موفق شدند  انبار  این  از 
قاچاق  آرد  کیسه   ۶۰۰ تعداد 
که  غیر قانونی و خارج از شبکه 
توزیع  احتکار شده بود را کشف 
ارتباط ۵ نفر  و ضبط و در این 
دستگیر و از متهمان ۴ دستگاه 
جایی  جابه  مختص  که  خودرو 

بود  قاچاق  آرد 
ضبط  و  کشف 

شد.
نعمتی  سرهنگ 
به  اشاره  با  آزاد 
کارشناسان  اینکه 
ارزش آرد توقیفی 
را حدود ۵ میلیارد 
زده  تخمین  ریال 

اند، تصریح کرد: با دستور مقام 
قضائی این انبار پلمب و محموله 

کشف شده برای توزیع در چرخه 
تعزیرات  نماینده  تحویل  تولید، 

حکومتی شهرستان قدس شد.

همزمان با روز آتش نشانی و ایمنی :
پنجمین ایستگاه آتش نشانی شهر نسیم شهر کلنگ زنی می شود

نوشتار

اسلامی  شورای  رئیس  اعلام  با 
نسیم شهر پنجمین ایستگاه آتش 
نشانی و خدمات ایمنی شهرداری 
آتش نشان  روز  در  شهر  نسیم 
عملیات اجرایی خود را آغاز خواهد 

نمود.
به گزارش اتفاق روز، هدایت لطفی 
از  یکی   : گفت  خصوص  این  در 
ششم  دوره  شورای  دغدغه های 
زیرساخت های  ایجاد  شهر  نسیم 
بیشتر در حوزه خدمات ایمنی به 
مردم شریف شهراست که با توجه 
بینی  پیش  بندی های  اولویت  به 
قانونی  مراحل  از طی  بعد  و  شده 
از مصوبه شورا تا تائیدیه فرمانداری 

پنجمین  زنی  کلنگ  عملیات 
ایستگاه آتش نشانی در شهر نسیم 
روز  گرامیداشت  با  همزمان  شهر 
مسئولین  حضور  با  نشانی  آتش 
انجام خواهد  شهرستانی و شهری 

گرفت .
رئیس شورای اسلامی نسیم شهر با 
اشاره به نقش موثر این ایستگاه در 
رفع چالش های حوزه ایمنی یادآور 
شد: این ایستگاه در محله احمدآباد 
مساحت  به  زمینی  و  شهر  نسیم 
۶۰۰ متر مربع احداث خواهد شد 
و  نواقص  رفع  در  بزرگی  سهم  و 
کاستی های حوزه ایمنی در سطح 

شهر خواهد داشت.

به  توجه  با  داد:  ادامه  لطفی 
هوشمندسازی سامانه آتش نشانی 
شک  بدون  ایستگاه  این  افزودند 
در  حضور  زمان  کاهش  باعث 
مواقع حادثه خدمت رسانی بهتر و 

مطلوب تر خواهد داشت شد .
اسلامی  شورای  شد:  یادآور  وی 
با  را  خود  همت  تمام  شهر  نسیم 
هدف خدمت رسانی صادقانه برای 
این  اجرای  عملیات  پایش  رصد 
پروژه به کار خواهد گرفت تا اجرای 
این  شهرداری  درست  و  صحیح 
پروژه در خور و شایسته ، افتتاح و 
به بهره برداری برسد و مردم شریف 

نسیم شهر از آن بهره مند گردند.
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